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Κυριάκος Μητσοτάκης: 
«Να δρομολογήσουμε την κοινή 
μας άμυνα»

Γεωργιάδης: Το ΠΑΣΟΚ επί 
Ανδρουλάκη επιστρέφει σε 
εποχές ακραίου λαϊκισμού

Και δεύτερος 
λογιστής στη 
συμμορία των 
Εφοριακών

Με γεμάτο το περίστροφο 
παραδόθηκε στην Αστυνομία 
ο δολοφόνος του 
Αγρινίου

Θεσσαλονίκη: Στη φυλακή 
λογίστρια που υπεξαίρεσε 
450.000 ευρώ από εται-
ρεία που συμμετέχει στο 
έργο του Μετρό

Θεσσαλονίκη: Κάθειρξη 5 
ετών στον διανομέα που 
οδηγούσε σε πεζοδρόμιο 
και ξυλοφόρτωσε 50χρονο 
μέχρι θανάτου

Ζωή Κωνσταντοπού-
λου για προσωπικό 
γιατρό: Τα νομοσχέδια 
της κυβέρνησης δεν 
είναι σοβαρές μεταρ-
ρυθμίσεις

Ομαδική Παραίτη-
ση 77 μελών του 
ΣΥΡΙΖΑ

Αστυπάλαια: 380 έτη 
κάθειρξης και πρόστιμο 
€3,8 εκατ. σε Ρώσους 
που μετέφεραν 74 παρά-
νομους μετανάστες

Τραγωδία στη 
Ρόδο: Πέθανε 
35χρονη έγκυος 
λίγα 24ωρα μετά 
από εξιτήριο

Το χρονικό του 
θανάτου των πέντε 
παιδιών! 
Όλη η έκθεση της 
ΕΛΑΣ

Γυναίκα μπήκε για επέμβαση 
ρουτίνας σε νοσοκομείο της 
Αθήνας και πέθανε στο δω-
μάτιό της - Τα ερωτήματα και 
οι ευθύνες

Αγρίνιο: 
Χωρίς δικηγόρο στον 
ανακριτή ο 30χρονος 
δολοφόνος της Δώρας

Real Polls: 
Όγδοο κόμμα ο ΣΥΡΙΖΑ, 
κινδυνεύει να μείνει 
εκτός Βουλής!

Επιτήδειοι έπει-
σαν να πετάξει 
30.000 ευρώ 
από το μπαλκόνι

Ντόμινο πολιτικών εξελίξεων 
λόγω διχοτόμησης του ΣΥΡΙΖΑ

Το δείπνο και το μήνυμα του 
Ανδρουλάκη στους βουλευ-
τές του με φόντο τις εξελί-
ξεις στον ΣΥΡΙΖΑ
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Θα επιμείνω στην καταδίκη της ποινικής μας 
νομοθεσίας, η οποία συνεχίζει να εξαπατά τους 
έλληνες πολίτες με την πρόβλεψη της ποινής 
των ισοβίων, μολονότι τα ισόβια ουδέποτε εκτί-
ονται, αφού το πολύ να ισχύσει η εικοσιπεντα-
ετής κάθειρξη. Την αμφισβήτηση για την επάρ-
κεια κράτους δικαίου στην Ελλάδα ενίσχυσε 
κραυγαλέα η πρόσφατη απόφαση του δικαστη-
ρίου, που εκδίκασε την υπόθεση της πυρκαγιάς 
στο Μάτι με την εκατόμβη των ανθρώπινων 
θυμάτων, η οποία και προκάλεσε πανελλήνια 
κατακραυγή. Η ουσιαστική απαλλαγή και των 
μόλις πέντε καταδικασθέντων με ποινές-χάδι, 
αν και παραπέμφθηκε σε δεύτερο βαθμό, επα-
πειλείται και με παραγραφή λόγω της απαρά-

δεκτης καθυστέρησής της, οπότε θα παύσει να 
υπάρχει δίκη και συνεπώς κατηγορούμενοι.
Ετσι επιβεβαιώθηκε κατά τον πιο κραυγαλέο 
τρόπο το μείζον πρόβλημα, το οποίο μαστίζει 
την ελληνική δικαιοσύνη, δηλαδή οι ανεπί-
τρεπτες καθυστερήσεις στην απονομή της. «Η 
δικαιοσύνη που απονέμεται με καθυστέρηση 
τείνει να είναι μη δικαιοσύνη» παραδέχθηκε 
πρόσφατα η Πρόεδρος του Αρείου Πάγου κυρία 
Ιωάννα Κλάπα. Πολύ περισσότερο όταν βασικό-
τερη προϋπόθεσή της είναι η εγγύηση ταχείας 
απονομής της όσον αφορά τις αναπτυξιακές και 
οικονομικές υποθέσεις από ειδικούς δικαστι-
κούς σχηματισμούς με ειδικά επιμορφωμένους 
δικαστές. Δυστυχώς στο μείζον αυτό θέμα η 
Ελλάδα παίρνει αρνητικό βαθμό, καθώς για την 
όποια απονομή της απαιτούνται ενίοτε περισ-
σότερα από δέκα χρόνια από την κατάθεση της 
αγωγής, χρόνος δηλαδή πολύ μεγαλύτερος από 
τον ευρωπαϊκό μέσο όρο. Είναι τόσο μείζον το 
πρόβλημα των καθυστερήσεων στην απονομή 
της δικαιοσύνης ώστε η πειθαρχική ολομέλεια 
του Αρείου Πάγου αισθάνθηκε την υποχρέωση 
να προβεί σε οριστική παύση, δηλαδή απόλυ-
ση, πέντε δικαστών για ανεπάρκεια άσκησης 
του δικαστικού λειτουργήματος λόγω των πολ-
λών καθυστερήσεων στην έκδοση αποφάσεων 
για μεγάλο χρονικό διάστημα. Το ότι και οι πέντε 
απολυθέντες δικαστές είναι γυναίκες θα πρέπει 
να οφείλεται στο ότι η πλειονότητα των δικα-
στών μας σήμερα είναι γυναίκες. Το επιβεβαιώ-
νει και το γεγονός ότι γυναίκες είναι σήμερα και 
στη θέση προέδρου και εισαγγελέα του Αρείου 
Πάγου. Φυσικά η παύση ανεπαρκών δικαστών 

δεν λύνει το πρόβλημα που είναι γενικότερο, 
οφειλόμενο σε πλήθος προβλημάτων τα οποία 
μαστίζουν τη δικαιοσύνη στη χώρα μας, μεταξύ 
των οποίων είναι η απουσία κατάλληλων αιθου-
σών εκδίκασης, ιδίως αν πρόκειται για μεγάλου 
ενδιαφέροντος και με πλήθος κατηγορουμέ-
νων, όπως η δίκη για το Μάτι, η μη ύπαρξη δι-
καστικής αστυνομίας και φυσικά η συνεχιζόμε-
νη ασυδοσία στις παρεχόμενες αναβολές των 
δικών, ιδίως όταν είναι μεγάλης σημασίας και 
αρκετά περίπλοκες. Οπως συνηθίζεται, στο ημε-
ρήσιο πινάκιο των προς εκδίκαση υποθέσεων 
προβλέπεται πάντα να ορίζονται στο τέλος οι 
σοβαρές και δύσκολες υποθέσεις, πράγμα που 
ελλείψει χρόνου διευκολύνει την αναβολή τους, 
στην οποία προβαίνουν με ιδιαίτερη συνήθως 
ανακούφιση οι εκδικάζοντες δικαστές. Φυσικά 
ενοχοποιείται στο άγος των καθυστερήσεων και 
η διευκολυντική γι’ αυτές νομοθεσία, η οποία 
εν πολλοίς οφείλεται στο γεγονός ότι κατά το 
πλείστον την εισηγούνται σε ό,τι αφορά την 
ποινική νομοθεσία μεγαλοδικηγόροι, οι οποίοι 
μετέχουν συχνά ως εισηγητές της και οι οποίοι 
έχουν κατά νουν το συμφέρον των κατηγορου-
μένων πελατών τους. Ως κατακλείδα θα επιμεί-
νω στην καταδίκη της ποινικής μας νομοθεσίας, 
η οποία συνεχίζει να εξαπατά τους έλληνες πο-
λίτες με την πρόβλεψη της ποινής των ισοβίων, 
μολονότι τα ισόβια ουδέποτε εκτίονται, αφού 
το πολύ να ισχύσει η εικοσιπενταετής κάθειρ-
ξη. Η ταυτόχρονη πολλαπλή καταδίκη σε ισό-
βια επιβάλλεται μάλλον προς ικανοποίηση της 
κοινής γνώμης. Το ανύπαρκτο κράτος δικαίου 
Το άρθρο 95 παράγραφος 5 του Συντάγματος 

www.dole.com

Κρίνουμε την εξουσία όποια κι αν είναι

Αμφιλεγόμενο κράτος δικαίου
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ορίζει ότι «η δημόσια διοίκηση έχει υποχρέωση 
να συμμορφώνεται προς τις δικαστικές αποφά-
σεις». Η πρόωρη αποφυλάκιση του αποπειρα-
θέντος με βόμβα σε φάκελο να δολοφονήσει 
τον πρώην διοικητή της Τράπεζας της Ελλάδος 
και πρώην πρωθυπουργό κ. Λουκά Παπαδήμο 
απέδειξε πόσο επείγουσα είναι η αυστηροποί-
ηση του ποινικού μας δικαίου, την οποία ειση-
γήθηκε στη Βουλή ο υπουργός Δικαιοσύνης κ. 
Φλωρίδης. Ομως πέραν του ποινικού δικαίου, 
που ελπίζεται ότι θα εξορθολογιστεί, τεράστιο 
πρόβλημα υφίσταται επί χρόνια και από την 
απουσία χρηστής δημόσιας διοίκησης. Γιατί 
ποιαν αξία έχουν οι αποφάσεις του Συμβουλί-
ου Επικρατείας όταν χιλιάδες από αυτές μένουν 
στα χαρτιά και δεν εκτελούνται; Ιδιαίτερα αν 
πρόκειται για αποφάσεις που αποκαθιστούν μι-
σθολογικές και συνταξιοδοτικές υποχρεώσεις. 
Το άρθρο 95 παράγραφος 5 του Συντάγματος 
ορίζει ότι «η δημόσια διοίκηση έχει υποχρέωση 
να συμμορφώνεται προς τις δικαστικές αποφά-
σεις». Εν τούτοις το Ελληνικό Δημόσιο όπως και 
η τοπική αυτοδιοίκηση γράφουν στα παλιά τους 
τα παπούτσια το Σύνταγμα και χιλιάδες αποφά-
σεις της διοικητικής δικαιοσύνης παραμένουν 

ανεκτέλεστες, κυρίως στο πεδίο του περιβαλλο-
ντικού, χωροταξικού και πολεοδομικού δικαίου, 
όπως π.χ. οι μη κατεδαφίσεις αυθαιρέτων κα-
τασκευών παρά τις αποφάσεις για κατεδάφισή 
τους. Στο φαιδρό ελληνικό κράτος δεν αρκεί η 
συνταγματική διάταξη περί συμμόρφωσης στις 
δικαστικές αποφάσεις. Αν οι Αρχές δεν συμμορ-
φούνται προς τη δικαστική απόφαση ο αδικού-
μενος μπορεί να προσφύγει σε ειδική τριμελή 
επιτροπή, στην οποία μετέχουν ανώτατοι δικα-
στές, και να ζητήσει να εκδοθεί και νέα απόφα-
ση, που να αποφαίνεται ότι η δικαστική απόφα-
ση που τους δικαιώνει πρέπει να εφαρμοστεί. 
Εννοείται ότι και η απόφαση αυτή ενδέχεται να 
μη γίνει σεβαστή, καθώς μάλιστα δεν υφίσταται 
καμία ουσιαστική κύρωση για τους μη συμμορ-
φούμενους με τις δικαστικές αποφάσεις (δη-
μόσια διοίκηση, τοπική αυτοδιοίκηση). Ενίοτε 
επιβάλλονται μόνο κάποια πρόστιμα στους μη 
συμμορφούμενους σε αυτές, που πιθανότατα 
και αυτά δεν καταβάλλονται. Είναι γνωστό ότι 
ουκ ολίγες αποφάσεις του Συμβουλίου Επικρα-
τείας, που προβλέπουν κατεδαφίσεις αυθαιρέ-
των οικοδομών και γενικά κατασκευών, αγνοού-
νται προκλητικά από το Δημόσιο και την τοπική 

αυτοδιοίκηση. Κάποιοι απελπισμένοι πολίτες 
προσφεύγουν στο Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Αν-
θρωπίνων Δικαιωμάτων, το οποίο έχει εκδώσει 
ουκ ολίγες καταδικαστικές αποφάσεις σε βάρος 
της χώρας μας, που διερωτώμαι αν και αυτές 
μένουν ανεκτέλεστες. Αλλωστε, όπως επισημαί-
νει ο καθηγητής κ. Γεώργιος Δελλής «και παρά 
τις πειθαρχικές ή ποινικές προβλέψεις, σπανίως 
οι υπόχρεοι συμμορφώνονται, καθώς συνειδη-
τοποιούν ότι τελικά δεν πρόκειται να πάθουν 
κάτι» («Καθημερινή», 18/2). Με τους παραβι-
άζοντες τον ποινικό νόμο να μένουν επί χρόνια 
αδίκαστοι και τελικά να τους επιβάλλονται ποι-
νές χάδι από τη μία ή και με τις ανεκτέλεστες 
αποφάσεις των διοικητικών δικαστηρίων από 
το Δημόσιο και την τοπική αυτοδιοίκηση από 
την άλλη, δεν είναι απορίας άξιο γιατί η χώρα 
μας αποδοκιμάστηκε από το ευρωπαϊκό κοινο-
βούλιο, έστω και για άλλα κυρίως θέματα. Αρα-
γε ήταν εν γνώσει των προαναφερθέντων όταν 
ο κ. Πρωθυπουργός διακήρυξε υπερήφανα ότι 
η Ελλάδα είναι πρότυπο κράτους δικαίου; Και 
πώς επιτρέπει στους επιτελείς του αν τον παρα-
πλανούν να μην τους αποπέμπει;
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Κίνα: Αυτοκίνητο έπεσε πάνω σε ανθρώπους που γυμνάζονταν – 35 νεκροί και 43 τραυματίες
Συνελήφθη ο 62χρονος οδηγός που επιχεί-
ρησε να αυτοκτονήσει μετά το περιστατικό – 
Άγνωστα τα κίνητρά του. Συνελήφθη ο 62χρο-
νος οδηγός που επιχείρησε να αυτοκτονήσει 
μετά το περιστατικό – Άγνωστα τα κίνητρά 
του. Τραγωδία στη νότιαΚίναμε 35 ανθρώ-
πουςνα χάνουν τη ζωή τους και άλλους43να 
τραυματίζονται, όταν ένας οδηγόςέπεσε με το 
αυτοκίνητό τουσε αθλητικό κέντρο την ώρα 
που γυμναζόταν κόσμος, στην πόληΖουχάι, 
την παραμονή της κορυφαίας αεροπορικής 
έκθεσης της χώρας από τον Λαϊκό Απελευθε-
ρωτικό Στρατό, που φιλοξενείται κάθε χρόνο 
στη συγκεκριμένη περιοχή. Ο 62χρονος οδη-

γός συνελήφθη, ανακοίνωσε η αστυνομία, 
ενώ δεν έχει γίνει σαφές αν επρόκειτο για επί-
θεση ή για ατύχημα, με τις έρευνες να συθνε-
χίζονται για να διαπιστωθεί αν υπήρχε κάποιο 
κίνητρο από την πλευρά του οδηγού. Σύμφω-
να με το κρατικό κανάλι CCTV οι αστυνομικοί 
σταμάτησαν και συνέλαβαν τον 62χρονο, ενώ 
επιχείρούσε να βάλει τέλος στη ζωή του μετά 
το πολύνεκρο συμβάν. Το περιστατικό σημει-
ώθηκε το βράδυ της Δευτέρας (τοπική ώρα), 
ενώ ένα από τα τέσσερα νοσοκομεία που 
δέχτηκε ανθρώπους για περίθαλψη δήλωσε 
ότι είχε περισσότερους από 20 τραυματίες, 
μετέδωσαν αρχικά τα κρατικά μέσα ενημέ-

ρωσης. Στο μεταξύ, εντύπωση έχει προκαλέ-
σει το γεγονός πως το πολύνεκρο περιστατικό 
έχει ελάχιστη κάλυψη από τα κινεζικά μέσα 
ενημέρωσης, ενώ σχεχδόν μηδαμινές είναι 
οι πληροφορίες που έχουν διαρρεύσει στα 
social media κινεζικών λογαριασμών. Αυτού-
σια αναδημοσίευση από το toedolio5.gr

Η 14η Νοεμβρίου είναι η Παγκόσμια Ημέρα Διαβήτη – Τι δείχνουν τα πιο πρόσφατα στοιχεία

Ο σακχαρώδης διαβήτης εμφανίζεται όταν 
τα β κύτταρα του παγκρέατος δεν παράγουν 
αρκετή ινσουλίνη ή όταν το σώμα δεν μπορεί 
να χρησιμοποιήσει με αποτελεσματικό τρόπο 
την ινσουλίνη που παράγεται. Ο σακχαρώδης 
διαβήτης εμφανίζεται όταν τα β κύτταρα του 
παγκρέατος δεν παράγουν αρκετή ινσουλίνη 
ή όταν το σώμα δεν μπορεί να χρησιμοποι-
ήσει με αποτελεσματικό τρόπο την ινσου-
λίνη που παράγεται Η Παγκόσμια Ημέρα 
Διαβήτη έχει καθιερωθεί στις 14 Νοεμβρί-
ου. Πρόκειται για την ημερομηνία γέννησης 
του Frederick Banting, ο οποίος, μαζί με τον 
Charles Best, συνέλαβαν πρώτοι την ιδέα που 
οδήγησε στην ανακάλυψη της θεραπευτικής 
ινσουλίνης στον Καναδά το 1921. Με αφορ-
μή την ημέρα αυτή, οι καθηγητές της Ιατρι-
κής Σχολής του Εθνικού και Καποδιστριακού 
Πανεπιστημίου Αθηνών, Θεοδώρα Ψαλτο-
πούλου (Καθηγήτρια Θεραπευτικής-Επιδημι-
ολογίας-Προληπτικής Ιατρικής ΕΚΠΑ), Σταυ-
ρούλα (Λίνα) Πάσχου (Επίκουρη Καθηγήτρια 
Ενδοκρινολογίας ΕΚΠΑ, Υπεύθυνη Διαβητο-
λογικού Κέντρου Νοσοκομείου Αλεξάνδρα) 
και Νικόλαος Τεντολούρης (Καθηγητής Πα-
θολογίας ΕΚΠΑ, Υπεύθυνος Διαβητολογικού 
Κέντρου Νοσοκομείου Λαϊκό) παραθέτουν 
στοιχεία για την επιδημιολογία του διαβήτη 

και τις δυνατότητες πρωτογενούς και δευτε-
ρογενούς πρόληψης της νόσου. Σύμφωνα με 
τα πιο πρόσφατα στοιχεία από τις ΗΠΑ, το πο-
σοστό των διαγνωσμένων ασθενών με σακχα-
ρώδη διαβήτη ανέρχεται σε 12% του γενικού 
ενήλικου πληθυσμού. Θεωρείται μάλιστα ότι 
υπάρχει και ένα επιπρόσθετο 5% περίπου με 
αδιάγνωστο σακχαρώδη διαβήτη. Ανάλογα 
είναι τα ποσοστά και για τη χώρα μας, η συ-
χνότητα του διαβήτη είναι 12%, ενώ περίπου 
12% έχει προδιαβήτη. Ο σακχαρώδης διαβή-
της εμφανίζεται όταν τα β κύτταρα του πα-
γκρέατος δεν παράγουν αρκετή ινσουλίνη ή 
όταν το σώμα δεν μπορεί να χρησιμοποιήσει 
με αποτελεσματικό τρόπο την ινσουλίνη που 
παράγεται. Η ινσουλίνη είναι μια ορμόνη που 
καθιστά τα κύτταρα ικανά να προσλαμβάνουν 
γλυκόζη και να τη χρησιμοποιούν ως πηγή 
ενέργειας. Η ανεπάρκεια παραγωγής ινσουλί-
νης, δράσης της ινσουλίνης ή ο συνδυασμός 
τους οδηγεί σε υπεργλυκαιμία στο αίμα. Οι 
3 κύριες μορφές σακχαρώδη διαβήτη είναι: 
1) Σακχαρώδης διαβήτης τύπου 1. Στον τύπο 
αυτό υπάρχει αυτοάνοση καταστροφή των β 
κυττάρων του παγκρέατος, οπότε τα άτομα 
με σακχαρώδη διαβήτη τύπου 1 δεν παρά-
γουν ινσουλίνη και χρειάζονται εξωγενή χο-
ρήγηση ινσουλίνης. 2) Σακχαρώδης διαβήτης 
τύπου 2. Είναι η πιο συχνή μορφή (ως και 90% 
των περιπτώσεων συνολικά) και σχετίζεται 
κυρίως με την παχυσαρκία. Επηρεάζεται και 
από άλλους παράγοντες, όπως η έλλειψη σω-
ματικής άσκησης, το οικογενειακό ιστορικό, 
η υπέρταση και η δυσλιπιδαιμία. Παράλλη-
λα, γενετικοί παράγοντες παίζουν σημαντικό 
ρόλο, καθώς άτομα με οικογενειακό ιστορικό 
διαβήτη έχουν αυξημένο κίνδυνο να αναπτύ-
ξουν την πάθηση. Ο τύπος αυτός αντιμετωπί-

ζεται με δίαιτα, άσκηση για απώλεια βάρους, 
καθώς και με διάφορα αντιδιαβητικά φάρμα-
κα, από του στόματος ή ενέσιμα. Σπανιότερα 
απαιτείται ινσουλίνη. 3) Σακχαρώδης διαβή-
της κύησης. Είναι ο τύπος διαβήτη που εμφα-
νίζεται κατά τη διάρκεια της κύησης. Συνήθως 
υποχωρεί με το πέρας της, αυξάνει όμως την 
πιθανότητα για εμφάνιση σακχαρώδη διαβή-
τη τύπου 2 στο μέλλον. Παρόλο που ο σακ-
χαρώδης διαβήτης τύπου 1 δεν μπορεί να 
προληφθεί, οι στρατηγικές για την πρόληψη 
του σακχαρώδη διαβήτη τύπου 2 μπορεί να 
είναι αποτελεσματικές και επικεντρώνονται 
κυρίως στην υιοθέτηση υγιεινών συνηθειών. 
Τα βασικά μέτρα πρόληψης περιλαμβάνουν: 
1. Υγιεινή διατροφή: Μια ισορροπημένη δι-
ατροφή, πλούσια σε φυτικές ίνες, λαχανικά, 
φρούτα και ψάρια, συμβάλλει στη διατήρηση 
του βάρους και στη σταθεροποίηση των επι-
πέδων σακχάρου. Αποφυγή επεξεργασμένων 
τροφών, ζάχαρης και κορεσμένων λιπαρών 
είναι επίσης απαραίτητη. Η καθημερινή προ-
σήλωση στη μεσογειακή διατροφή είναι ση-
μαντική, αφού είναι ένα πρότυπο διατροφής 
που σχετίζεται με μειωμένη πιθανότητα ανά-
πτυξης σακχαρώδη διαβήτη. 2. Τακτική σω-
ματική άσκηση: Η άσκηση βοηθά στη μείωση 
του σωματικού βάρους και βελτιώνει τη δρά-
ση της ινσουλίνης, μειώνοντας τον κίνδυνο 
εμφάνισης διαβήτη. Τόσο η αερόβια όσο και 
η αναερόβια σωματική δραστηριότητα δρουν 
ευεργετικά, ενώ ακόμη και 30 λεπτά άσκησης, 
όπως περπάτημα, 5 φορές την εβδομάδα, 
είναι ευεργετικά. 3. Έλεγχος σωματικού βά-
ρους: Η απώλεια βάρους, έστω και κάποιου 
από το υπερβάλλον σωματικό βάρος, μπο-
ρεί να μειώσει αποτελεσματικά τον κίνδυνο 
για σακχαρώδη διαβήτη, καθώς μειώνει την 
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αντίσταση στην ινσουλίνη. 4. Περιορισμός 
αλκοόλ και αποφυγή καπνίσματος: Το κάπνι-
σμα και η υπερβολική κατανάλωση αλκοόλ 
επιβαρύνουν τη μεταβολική υγεία συνολικά 
και σχετίζονται με αυξημένο κίνδυνο εμφάνι-
σης διαβήτη. 5. Τακτικοί ιατρικοί έλεγχοι: Για 
άτομα με αυξημένο κίνδυνο, οι τακτικές εξε-
τάσεις για την παρακολούθηση των επιπέδων 

γλυκόζης (γλυκόζη νηστείας, γλυκοζυλιωμένη 
αιμοσφαιρίνη, καμπύλη σακχάρου) μπορούν 
να βοηθήσουν στην έγκαιρη διάγνωση και 
πρόληψη. Η υιοθέτηση αυτών των συνηθειών 
μπορεί να μειώσει σημαντικά την πιθανότητα 
εμφάνισης σακχαρώδη διαβήτη τύπου 2 και 
να βελτιώσει την υγεία. Απλές αλλαγές στον 
τρόπο ζωής και η ενημέρωση του πληθυσμού 

μπορούν να παίξουν καθοριστικό ρόλο στη 
μείωση της εξάπλωσης της νόσου. Θεραπεύ-
οντας αποτελεσματικά τον σακχαρώδη διαβή-
τη, το προσδόκιμο επιβίωσης μπορεί να αυξη-
θεί από 3 εώς 10 χρόνια, σύμφωνα με το CDC 
(Centers for Disease Control and Prevention) 
στις ΗΠΑ. Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
toedolio5.gr

Και δεύτερος λογιστής στη συμμορία των Εφοριακών

Σάλος στην Κέρκυρα από τις αποκαλύψεις 
- Στον εισαγγελέα οδηγούνται ο υποδιευθυ-
ντής της Δ.Ο.Υ. και τρεις ακόμη Εφοριακοί. 
Τουλάχιστον 10 περιπτώσεις εκβίασης ερευ-
νούν οι αρχές στην Κέρκυρα, με την εμπλοκή 
κυκλώματος Εφοριακών και Λογιστών, που εί-
χαν συγκροτήσει εγκληματική οργάνωση στο 
νησί. Ανάμεσα στους συλληφθέντες είναι ο 
υποδιευθυντής της Εφορίας και τουλάχιστον 
δύο λογιστές, όπως γράφει το kerkyrasimera.
gr. Μάλιστα ο ένας εκ των λογιστών που συ-
νελήφθη, είναι πάρα πολύ γνωστός στην 
κοινωνία της Κέρκυρας. Πρόκειται για τον λο-
γιστή που είχε βασικό ρόλο στην δράση του 
κυκλώματος. Τα αρχικά του ονοματεπωνύμου 
του είναι Ν.Τ. και διατηρεί ένα από τα μεγα-
λύτερα λογιστικά γραφεία στο νησί. Σύμφωνα 
μάλιστα με έγκυρες πηγές από την Κέρκυρα, 
οι επιχειρηματίες του νησιού γνώριζαν πως 
οποτεδήποτε αντιμετώπιζαν κάποιο πρόβλη-
μα οικονομικής φύσεως, που θα έπρεπε να δι-
ευθετηθεί καταλλήλως, ήταν ο άνθρωπος που 
θα τους έβρισκε την καλύτερη λύση, αρκεί να 
πληρωνόταν με το ανάλογο ιδιαίτερα υψηλό 
αντίτιμο. Οι αστυνομικοί της Υπηρεσίας Εσω-
τερικών Υποθέσεων προχώρησαν το πρωί της 
Παρασκευής 11/10 σε συλλήψεις τεσσάρων 
εφοριακών (ενός υποδιευθυντή, δύο ελε-
γκτών και ενός υπαλλήλου της ΔΟΥ), αλλά και 
ενός (αρχικά) λογιστή, που εμπλέκονται σε εκ-
βιασμούς φορολογούμενων, δωροληψίες και 
χρηματισμό υπαλλήλων. Η έρευνα των Αρχών 
βρίσκεται σε εξέλιξη, ενώ γίνεται ταυτόχρονα 
έλεγχος στα σπίτια και τα γραφεία των συλ-
ληφθέντων. Η δικογραφία που σχηματίζεται, 
είναι ήδη πολυσέλιδη και αργά το απόγευμα 
σήμερα (11/10) αναμένεται οι συλληφθέντες 
να οδηγηθούν στον Εισαγγελέα Κέρκυρας, 

όπου αναμένεται να ζητήσουν προθεσμία για 
να απολογηθούν. Η δομή και η δράση του κυ-
κλώματος – Ο ρόλος του λογιστή
Πληροφορίες της «Ζούγκλας» αναφέρουν ότι 
τα μέλη του κυκλώματος εκβίαζαν επιχειρη-
ματίες, που είτε είχαν φορολογικά χρέη, είτε 
δικαιούνταν επιστροφές φόρων, με έμφαση 
σε επιχειρήσεις υγειονομικού ενδιαφέροντος. 
Το κύκλωμα φέρεται να λειτουργούσε διαθέ-
τοντας ένα δίκτυο επιρροής στην τοπική κοι-
νωνία, με υψηλόβαθμα στελέχη της Εφορίας 
και λογιστές με παρελθόν στην αυτοδιοίκηση. 
Οι επίορκοι Εφοριακοί φέρεται να ζητούσαν 
από τα θύματά τους να δώσουν «γρηγορό-
σημο». Η σχετική έρευνα ξεκίνησε πριν από 
μήνες, μετά από καταγγελίες φορολογούμε-
νων, που δέχονταν εκβιασμό, προκειμένου 
να κλείσουν υποθέσεις τους ή να πάρουν 
επιστροφές εισφορών που είχαν καταβάλ-
λει. Μάλιστα, υπάρχουν πληροφορίες ότι η 
σπείρα χρησιμοποιούσε κωδικές ονομασίες 
για όσα έκνομα έκανε και αυτό δυσκόλεψε το 
έργο των αρχών, που παρακολουθούσαν για 
μεγάλο χρονικό διάστημα τα μέλη της. Κομ-
βικό ρόλο στην υπόθεση είχε ο λογιστής που 
συνελήφθη, ο οποίος εκτελούσε χρέη μεσάζο-
ντα. Στη δικαιοδοσία του ήταν να εντοπίζει κα-
ταστηματάρχες, με ανοιχτές υποθέσεις στην 
Εφορία, και στη συνέχεια το κύκλωμα τους εκ-
βίαζε, ζητώντας τους μεγάλα χρηματικά ποσά, 
προκειμένου να τους παρέχουν διευκολύν-
σεις και να μην προχωρήσουν σε ελέγχους. 
Η υπόθεση αποκαλύφθηκε από την ΑΑΔΕ, η 
οποία σε συνεργασία με την 
Υπηρεσία Εσωτερικών Υπο-
θέσεων της ΕΛ.ΑΣ έκαναν 
φύλλο και φτερό συναλλα-
γές, λογαριασμούς αλλά και 
κλειστές υποθέσεις. Από τα 
έως τώρα στοιχεία φαίνεται 
πως έχουν ταυτοποιηθεί 10 
περιπτώσεις, ενώ φέρεται 
να υπάρχουν και ηχητικά 
που «καίνε» τους εμπλεκό-
μενους. Οι ίδιες πηγές ανα-

φέρουν ότι έχουν εντοπιστεί και χρήματα στα 
σπίτια των εμπλεκομένων. Η ανακοίνωση της 
ΑΑΔΕ για το κύκλωμα «Το έχουμε πει και το 
εννοούμε: δεν έχουμε την παραμικρή ανοχή 
σε κανένα φαινόμενο διαφθοράς. Επί της αρ-
χής, αλλά και στην πράξη. Γι’ αυτό και, μόλις 
υπέπεσαν στην αντίληψή μας πληροφορίες 
για τη δράση κυκλώματος διαφθοράς, ζητή-
σαμε αμέσως τη συνδρομή της Διεύθυνσης 
Εσωτερικών Υποθέσεων της ΕΛ.ΑΣ, ώστε να 
γίνει ενδελεχής έρευνα και η υπόθεση να πά-
ρει τον δρόμο της Δικαιοσύνης. Να γνωρίζουν 
όλοι ότι αυτός θα συνεχίσει να είναι ο μόνος 
δρόμος κάθε φορά που εντοπίζουμε ενδείξεις 
διαφθοράς. Ουδείς είναι υπεράνω του όρκου 
που έχει δώσει να υπηρετεί τον νόμο και το 
δημόσιο συμφέρον». Επίσης, ο υπουργός 
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής 
Χατζηδάκης, έκανε την ακόλουθη δήλωση: 
«Όπως φάνηκε και στη γνωστή, δυσάρεστη 
υπόθεση της Χαλκίδας πριν από μερικούς μή-
νες, το υπουργείο Οικονομικών δεν πρόκειται 
να χαριστεί σε όποια φαινόμενα διαφθοράς 
στις υπηρεσίες που εποπτεύει. Η ΑΑΔΕ αντέ-
δρασε πολύ γρήγορα τότε, αντέδρασε απο-
φασιστικά και τώρα, στην Κέρκυρα. Ας το 
καταλάβουν όλοι: Οι φορολογούμενοι έχουν 
την απαίτηση από εμάς να είμαστε δίκαιοι και 
αποτελεσματικοί. Ακόμα όμως περισσότερο 
δεν ανέχονται φαινόμενα διαφθοράς. Κάνου-
με κάθε μέρα ό,τι μπορούμε για να ανταπο-
κριθούμε σε αυτή την εύλογη απαίτησή τους. 
Δεν συμβιβαζόμαστε με τη διαφθορά».
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ANT1: Ο Κυριακού τελειώνει και το Ρούκ Ζουκ με την Ζέτα Μακρυπούλια
Ζέτα Μακρυπούλια ήταν και… πάει για τον 
ΑΝΤ1, με τις δύο πλευρές να φαίνεται πως 
«χωρίζουν» μετά από την πολυετή επιτυχία 
του Ρουκ Ζουκ στο κανάλι του Αμαρουσίου!
Θα διαβάσουμε παρακάτω στο ρεπορτάζ όλο 
το παρασκήνιο για αυτήν την ιστορία αλλά 
το ωραίο έρχεται με την πρόταση που έκανε 
το STAR στην λαμπερή παρουσιάστρια. Ούτε 
βραδινή εκπομπή, αλλά ούτε και συμμετοχή 
σε κάποιο τηλεοπτικό σήριαλ του ΑΝΤ1 είχε η 
Ζέτα Μακρυπούλια μέχρι στιγμής, στην τηλε-
οπτική χρονιά που διανύουμε, αν και το κανά-
λι της έταξε πολλά προκειμένου να την κρα-
τήσει στο δυναμικό του μέχρι τον Μάιο του 
2025. Και εάν οι δελεαστικές υποσχέσεις για 
την ώρα έμειναν στα λόγια, η δυναμική ηθο-
ποιός και παρουσιάστρια αυτό είναι κάτι που 
το έχει κρατήσει στο πίσω μέρος του μυαλού 
της και δεν το ξεχνά, γιατί καλό το “Ρουκ Ζουκ” 
αλλά εκείνη δεν έκλεισε συμφωνία μόνο για 
το παιχνίδι που αγάπησε και την αγάπησε και 
ο κόσμος… Απέκτησε τα δόντια των ονείρων 
σου! (χωρίς γιατρό) Η πολύ αποδοτική αυτή 
ασύρματη ηλεκτρική σκούπα πωλείται σε χα-
μηλή τιμή. Έντονα δυσαρεστημένη όπως μας 
ενημερώνουν λοιπόν, δείχνει να είναι σήμε-
ρα η Ζέτα Μακρυπούλια, μετά από 9 χρόνια 
συνεργασίας με το κανάλι του Αμαρουσίου, 
μάλιστα η ίδια είχε εκφράσει και σε παλαι-
ότερη εμφάνισή της στο “The 2night show” 
στον Γρηγόρη Αρναούτογλου την επιθυμία 

να φύγει από το “Ρουκ Ζουκ” πριν κουράσει 
η παρουσία της σε αυτό το παιχνίδι. m Συγκε-
κριμένα η παρουσιάστρια είχε δηλώσει: «Δεν 
θέλω ένα παιχνίδι, το οποίο το έχω αγαπήσει 
και το έχω χτίσει τόσο γερά, να το δω να μαρα-
ζώνει… Θα προτιμούσα να έκανα μια παύση, 
αν με κούραζε. Είμαι ένας άνθρωπος που δεν 
βλέπει τα νούμερα. Όλοι αυτοί οι άνθρωποι, 
που είναι στο κανάλι θα έχουν κάνει έρευνες 
και διάφορες μετρήσεις, οπότε όταν κάτσου-
με κάτω και τα πούμε σοβαρά για το μέλλον, 
θα ξέρουν αν τραβά ή όχι. Είναι μια σχέση που 
κρατά χρόνια, μας δένουν πολλά όχι μόνο το 
Ρουκ Ζουκ. Όπως όλες οι σχέσεις, έχει μία κό-
πωση σε κάποια στάδια. Θα κάτσουμε να τα 
δούμε και θα δούμε τι θα συμβεί». Ζέτα Μα-
κρυπούλια: Το κρίσιμο ραντεβού και η πρότα-
ση του Star Θα φύγει η Ζέτα Μακρυπούλια ή 
θα παραμείνει στον ΑΝΤ1; “Εάν η πρόταση εί-
ναι δελεαστική θα προτιμήσει να φύγει και να 
παρουσιάσει κάτι άλλο πιο ενδιαφέρον” λένε 
πρόσωπα που την γνωρίζουν καλά. Οι πληρο-
φορίες μας βέβαια είναι πολύ πρώιμες ακό-
μα, παρόλα αυτά δεν παύουν να ακούγονται 
εξαιρετικά ενδιαφέρουσες, τόσο στα αυτιά τα 
δικά μας πόσω μάλλον στα αυτιά της λαμπε-
ρής παρουσιάστριας, όπως μας μετέφεραν 
αποκλειστικά, που δέχτηκε την πρώτη κρού-
ση πρόσφατα από το Star για μια συνάντηση 
μαζί τους. Το κανάλι της Κηφισιάς άλλωστε 
την καλοβλέπει εδώ και πολλά χρόνια και σχε-

διάζει μάλιστα να την εντάξει στο δυναμικό 
του αμέσως μετά την λήξη της συνεργασί-
ας της με τον ΑΝΤ1, για να παρουσιάσει ένα 
project του δικού τους καναλιού. Τι θα είναι 
αυτό, κανένας δεν γνωρίζει μέχρι στιγμής, αν 
και σαν πρώτη πληροφορία μας είπαν, ότι τα 
στελέχη του σταθμού θεωρούν ότι θα ήταν 
μια ιδανική παρουσία που κουμπώνει σε πολ-
λά, ακόμα για το “GNTM“, αφού και εκείνη 
είχε ασχοληθεί με το modelling στην αρχή της 
καριέρας της. Οι μέχρι στιγμής πληροφορίες 
μπορεί να μην είναι απόλυτα επιβεβαιωμένες 
από καμία πλευρά, παρόλα αυτά το “φλερτ” 
είναι έντονο εδώ και καιρό και όλα τα μέτω-
πα πλέον ανοιχτά για να κλειδώσει το πρώτο 
ραντεβού και να γίνουν οι πρώτες διερευνητι-
κές συζητήσεις. Με δεδομένο μάλιστα ότι οι 
υπεύθυνοι στο κανάλι σκέφτονται να βάλουν 
το “GNTM” στον προγραμματισμό του Star, το 
φθινόπωρο του 2025 (μόνο εάν βρουν τα κα-
τάλληλα πρόσωπα) και την επιστροφή της Βί-
κυς Καγιά να είναι αμφίβολη μετά και τις δια-
ταραγμένες σχέσεις της με Ζενεβιέβ Μαζαρί, 
Ηλιάνα Παπαγεωργίου και Γιώργο Καράβα, η 
λύση… Μακρυπούλια φαντάζει ιδανική για το 
συγκεκριμένο τηλεοπτικό προϊόν και θα απο-
τελέσει την μεγάλη έκπληξη.

Παναθηναϊκός για Βαρδινογιάννη: «Συνέδεσε άρρηκτα το όνομά του με τον σύλλογο στο κορυφαίο επίπεδο»

H ανακοίνωση της «πράσινης» ΠΑΕ για τον 
Βαρδή Βαρδινογιάννη. H ανακοίνωση της 

«πράσινης» ΠΑΕ για τον Βαρδή Βαρδινογιάν-
νη. Με ανακοίνωσή του οΠαναθηναϊκόςαπο-
χαιρέτησε τονΒαρδή Βαρδινογιάννηκαι ευ-
χήθηκε στην συλλυπητήρια στην οικογένειά 
του, στην ιδιοκτησία της οποίας βρισκόταν 
ο σύλλογος για περίπου30 χρόνια,περίοδος 
κατά την οποία η ομάδα διατηρήθηκε σε 
πολύ καλό επίπεδο κερδίζοντας τίτλους και 
κάνοντας πορείες στην Ευρώπη. Αναλυτικά η 
ανακοίνωση των «πρασίνων»: «Η ΠΑΕ Πανα-
θηναϊκός εκφράζει τη θλίψη της για την απώ-
λεια του Βαρδή Βαρδινογιάννη, ο οποίος έφυ-
γε σήμερα από τη ζωή. Ο εκλιπών συνέδεσε 

άρρηκτα το όνομά του με τον Παναθηναϊκό, 
όταν η οικογένεια Βαρδινογιάννη απέκτησε 
το πλειοψηφικό πακέτο μετοχών της ΠΑΕ, 
από την ίδρυση της, το 1979. Στη διάρκεια 
της παρουσίας της οικογένειας στα διοικητι-
κά του Παναθηναϊκού, πάνω από τρεις δεκα-
ετίες, ο σύλλογος διατηρήθηκε σε κορυφαίο 
επίπεδο, κατακτώντας τίτλους στις εγχώριες 
διοργανώσεις και κάνοντας σημαντικές ευρω-
παϊκές πορείες. Τα θερμά μας συλλυπητήρια 
στην οικογένεια του Βαρδή Βαρδινογιάννη». 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το toedolio5.
gr
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Οι ΗΠΑ είχαν θέσει στις ισραηλινές αρχές χρονικό περιθώριο προκει-
μένου να αυξήσουν τη βοήθεια που παρέχεται στους Παλαιστίνιους

Ο στρατός του Ισραήλ ανακοίνωσε σήμερα 
ότι άνοιξε ένα νέο σημείο διέλευσης για 
την είσοδο της ανθρωπιστικής βοήθειας 
στη Λωρίδα της Γάζας, μία ημέρα προτού 
περάσει το χρονικό όριο που είχαν θέσει οι 
ΗΠΑ στις ισραηλινές αρχές προκειμένου να 
αυξήσουν τη βοήθεια που παρέχεται στους 
Παλαιστίνιους. «Στο πλαίσιο της προσπά-
θειας και της δέσμευσης που έχει στόχο την 

αύξηση του όγκου και των δρομολογίων της 
βοήθειας προς τη Λωρίδα της Γάζας, άνοιξε 
σήμερα το σημείο διέλευσης ‘Κισουφίμ’ για 
τα φορτηγά που μεταφέρουν ανθρωπιστική 
βοήθεια», επεσήμανε ο ισραηλινός στρατός 
σε κοινή ανακοίνωσή του με την Cogat, την 
ισραηλινή υπηρεσία αρμόδια για τις πολι-
τικές υποθέσεις στα παλαιστινιακά εδάφη. 
Οι Αμερικανοί υπουργοί Εξωτερικών και 
ΆμυναςΆντονι ΜπλίνκενκαιΛόιντ Όστινα-
πηύθυναν σε επιστολή τους με ημερομηνία 
13 Οκτωβρίου σειρά αιτημάτων προς το Ισ-
ραήλ με στόχο να αυξηθεί η ανθρωπιστική 
βοήθεια που παρέχεται στους κατοίκους 
της Λωρίδας της Γάζας. Οι δύο υπουργοί 
έδωσαν διορία 30 ημερών στις ισραηλινές 
αρχές προκειμένου να συμμορφωθούν με 
τα αιτήματα αυτά, προειδοποιώντας ότι σε 
αντίθετη περίπτωση οι ΗΠΑ ενδέχεται να 

αναστείλουν μέρος της στρατιωτικής βο-
ήθειας που παρέχουν στο Ισραήλ. Μεταξύ 
των αιτημάτων που διατύπωσαν οι ΗΠΑ 
ήταν το Ισραήλ να επιτρέψει να εισέρχονται 
στον παλαιστινιακό θύλακα καθημερινά έως 
350 φορτηγά που μεταφέρουνανθρωπιστι-
κή βοήθεια, να ανοίξει ένα πέμπτο σημείο 
διέλευσης προς τη Λωρίδα της Γάζας και να 
περιορίσει τις εντολές εκκένωσης περιοχών 
του θύλακα στις απολύτως απαραίτητες. Ο 
Μάθιου Μίλερ εκπρόσωπος του υπουργεί-
ου Εξωτερικών των ΗΠΑ, είχε δηλώσει την 
προηγούμενη Πέμπτη ότι το Ισραήλ σκο-
πεύει να ανοίξει «τις επόμενες ημέρες» το 
σημείο διέλευσης Κισουφίμ, που βρίσκεται 
στο κεντρικό τμήμα του θύλακα, ο οποίος 
είναι αντιμέτωπος με καταστροφική αν-
θρωπιστική κρίση. Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το toedolio5.gr

POS στα ταξί: Ένας στους δύο οδηγούς δεν έχει συμμορφωθεί για το αυτοκόλλητο - Σαρωτικοί έλεγχοι σε όλη τη χώρα

Στελέχη της ΑΑΔΕ βρέθηκαν σήμερα στο 
«Ελ. Βενιζέλος» και τα ΚΤΕΛ - Όσοι οδηγοί 
εντοπίστηκαν χωρίς εγκατεστημένο αυτο-
κόλλητο δέχθηκαν συστάσεις και καταγρά-
φηκαν τα στοιχεία τους - Από το τέλος της 

εβδομάδας θα ενεργοποιηθούν τα πρόστι-
μα των 1.000 ευρώ. Σε εντατικούς ελέγχους 
σε κεντρικές οδούς της Αθήνας, σε πιάτσες 
ταξί, στο Αεροδρόμιο Ελευθέριος Βενιζέλος 
και σε κεντρικούς σταθμούς ΚΤΕΛ της Αττι-
κής, προχώρησαν ειδικά κλιμάκια της ΑΑΔΕ 
τις τελευταίες 48 ώρες προκειμένου να 
εξακριβωθεί αν οι οδηγοί ταξί έχουν συμ-
μορφωθεί με την υποχρέωση τους να έχουν 
εγκατεστημένο το ειδικό αυτοκόλλητο στο 
πίσω δεξί παράθυρο του οχήματος τους. 
Το συγκεκριμένο αυτοκόλλητο ενημερώνει 
τους πελάτες ότι τα ταξί είναι υποχρεωμένα 
να δέχονται πληρωμές και μέσω της χρήσης 
POS. Από τους ελέγχους που διενεργήθηκαν 
αλλά και από τις λίστες που απέστειλαν τα 

κατά τόπους σωματεία, εκτιμάται ότι πα-
νελλαδικά περίπου το 50% των οδηγών ταξί 
έχουν συμμορφωθεί με τη συγκεκριμένη 
υποχρέωση. Οι έλεγχοι πρόκειται να συνε-
χιστούν και τις επόμενες ημέρες τόσο στην 
Αττική όσο και στην υπόλοιπη χώρα. Μέχρι 
στιγμής, όσοι οδηγοί εντοπίστηκαν χωρίς 
εγκατεστημένο αυτοκόλλητο δέχθηκαν συ-
στάσεις και καταγράφηκαν τα στοιχεία τους, 
ενώ τα πρόστιμα πρόκειται να ενεργοποιη-
θούν από τα τέλη της εβδομάδας για όσους 
εντοπιστούν να μην έχουν συμμορφωθεί με 
την πρόβλεψη του νόμου. Ο νόμος προβλέ-
πει ότι, σε περίπτωση μη επικόλλησης της 
αυτοκόλλητης ταμπέλας, το πρόστιμο θα 
ανέρχεται στα 1.000 ευρώ.
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Με γεμάτο το περίστροφο παραδόθηκε στην Αστυνομία ο δολοφόνος του Αγρινίου

Βρέθηκαν πάνω του 21 σφαίρες και ένα μα-
χαίρι - Πως έπεισε ο διαπραγματευτής τον 
30χρονο - Σε βάρος του σχηματίστηκε δικο-
γραφία κακουργηματικού χαρακτήρα, για 
ανθρωποκτονία από πρόθεση και παράβα-
ση του νόμου περί όπλων. Με γεμάτο περί-
στροφο, οπλισμένο με 9 σφαίρες, συνελή-
φθη από την Αστυνομία ο δολοφόνος του 
Αγρινίου, ο οποίος αφαίρεσε χθες (11/11) 
τη ζωή από 43 γυναίκα, μητέρα 3 παιδιών. 
Ακόμη βρέθηκαν στην κατοχή του 21 σφαί-
ρες, ένα μαχαίρι και δύο κινητά τηλέφωνα. 
Σύμφωνα με τη σχετική ενημέρωση, σε βά-
ρος του σχηματίστηκε δικογραφία κακουρ-
γηματικού χαρακτήρα για ανθρωποκτονία 
από πρόθεση και παράβαση του νόμου για 
τα όπλα. Για τη σύλληψη του κατηγορούμε-
νου, συγκροτήθηκε οργανωμένη αστυνομι-
κή επιχείρηση από αστυνομικούς της Υπο-
διεύθυνσης Ασφάλειας Αγρινίου και της 
ΟΠΚΕ Αγρινίου, με τη συμμετοχή διαπραγ-
ματευτή της Διεύθυνσης Αστυνομίας Ακαρ-
νανίας, με αποτέλεσμα τον εντοπισμό και 
τη σύλληψη του κατηγορούμενου σήμερα 
το μεσημέρι, στη Μυρτιά Αιτωλοακαρνα-
νίας. «Νεκρή αυτή, νεκρός κι εγώ» ήταν 
τα λόγια του 30χρονου δράστη της άγριας 
δολοφονίας της 43χρονης Δώρας στο Αγρί-
νιο, ενώ ήταν ταμπουρωμένος σε αποθήκη 
κοντά στο σπίτι του, αρνούμενος αρχικά 
να παραδοθεί. Η αδερφή του 30χρονου 
περιέγραψε τις στιγμές που εκτυλίχθηκαν 
κοντά στο σπίτι του, όπου είχε ταμπουρω-
θεί το μεσημέρι της Τρίτης (12/11), πριν 
παραδοθεί για την εν ψυχρώ δολοφονία 
της 43χρονης μητέρας στο Αγρίνιο. «Θέλω 
να τινάξω τα μυαλά μου στον αέρα… Εί-
μαι δολοφόνος», είπε στην αδερφή του, 
όπως μετέφερε η ίδια, που συνομιλούσε 
μαζί του, όσο εκείνος αρνείτο να παραδο-
θεί στις Αρχές, παραμένοντας ταμπουρω-
μένος στην αποθήκη με ένα όπλο κι ένα 
μαχαίρι. Το χρονικό της δολοφονίας Υπεν-
θυμίζεται πως, χθες το βράδυ, στο Αγρίνιο, 

ο κατηγορούμενος πυροβόλησε με πυρο-
βόλο όπλο την γυναίκα και την τραυμάτι-
σε στην κοιλιακή χώρα, ενώ στη συνέχεια 
τράπηκε σε φυγή. Αστυνομικοί της ομάδας 
ΔΙ.ΑΣ. του Τμήματος Άμεσης Δράσης Αγρι-
νίου μετέβησαν στον τόπο του εγκλήματος, 
όπου την εντόπισαν να φέρει τραύματα 
στην κοιλιακή χώρα, κατονομάζοντας τον 
συλληφθέντα ως τον δράστη που την πυ-
ροβόλησε και συνέδραμαν για την άμεση 
διακομιδή της με σταθμό του Ε.Κ.Α.Β., στο 
Γενικό Νοσοκομείο Αγρινίου, όπου υπέκυ-
ψε στα τραύματά της. Σημειώνεται ότι ο 
κατηγορούμενος είχε συλληφθεί και τον 
Σεπτέμβριο του 2024, έπειτα από μήνυση 
που είχε υποβάλλει το θύμα σε βάρος του, 
για ενδοοικογενειακή βία, γιατί βρισκόμε-
νος στην οικία της, κρατώντας κουζινομά-
χαιρο την είχε απειλήσει λεκτικά, προκα-
λώντας της τρόμο και ανησυχία. Από την 
αρμόδια Εισαγγελική Αρχή είχαν επιβληθεί 
στον κατηγορούμενο οι περιοριστικοί όροι 
της μη προσέγγισης του θύματος σε από-
σταση μικρότερη των 50 μέτρων και της 
απαγόρευσης επικοινωνίας μαζί της, ενώ 
του είχαν αφαιρεθεί πριν δύο μήνες, από 
το Αστυνομικό Τμήμα Θέρμου, δύο κυνηγε-
τικά όπλα και είχαν ανακληθεί οι σχετικές 
άδειες οπλοκατοχής. Για την ίδια υπόθεση, 
σύμφωνα με την αστυνομία η παθούσα δεν 
επιθυμούσε την χορήγηση panic button και 
την μεταφορά της σε ασφαλή δομή φιλοξε-
νίας. Ο συλληφθείς αναμένεται να οδηγη-
θεί στον Εισαγγελέα Πρωτοδικών Αιτωλο-
ακαρνανίας ενώ την προανάκριση ενεργεί 
η Υποδιεύθυνση Ασφάλειας Αγρινίου. Πως 
έπεισε ο διαπραγματευτής τον 30χρονο και 
η «ειρωνεία» της τύχης για την 43χρονη 
γυναίκα Σε «τεντωμένο σκοινί» για ώρες 
κινείτο ο διαπραγματευτής της αστυνο-
μίας, προκειμένου να πείσει τον 30χρονο 
να μην πραγματοποιήσει τις απειλές του, 
καθώς δεν ήταν λίγες οι φορές που έλεγε 
ότι ήθελε να αυτοκτονήσει. Ο νεαρός αξιω-
ματικός, που υπηρετεί στην Υποδιεύθυνση 
Ασφαλείας Αγρινίου, αφού πρώτα απομά-
κρυνε όσους μπορούσαν να διαταράξουν 
την εύθραυστη ψυχική κατάσταση του νε-
αρού, προσπάθησε να τον πείσει να παρα-
δώσει το όπλο του. Ταυτόχρονα, έβλεπε 
και το μαχαίρι που είχε στη ζώνη του χω-
ρίς να μπορεί να γνωρίζει ποιες θα ήταν οι 
αντιδράσεις του. Ύστερα από ώρες κατά-

φερε να τον πλησιάσει, κυριολεκτικά και 
ψυχολογικά, και έτσι τον έπεισε να αφήσει 
στο έδαφος το περίστροφο που πολλές φο-
ρές το έστρεφε στον εαυτό του. Εκείνη την 
στιγμή ζήτησε από την αδελφή να πάρει 
στα χέρια της το όπλο και να το παραδώσει 
στους αστυνομικούς που ήταν ακριβώς απ’ 
έξω. «Είχαμε να κάνουμε με έναν ασταθή 
χαρακτήρα που ήταν εμφανώς σε σύγχυση 
και που κάποιες στιγμές έδειχνε ότι ίσως 
ήθελε να δώσει τέλος στη ζωή του» λέει 
αστυνομικός που συμμετείχε στην επιχεί-
ρηση. Ωστόσο, αυτό που έκανε ο 30χρονος 
ήταν να αφήσει ορφανά από μητέρα τρία 
παιδιά… Όλη τη νύχτα, αστυνομικοί της 
Υποδιεύθυνσης Ασφάλειας Αγρινίου και 
ΟΠΚΕ είχαν στήσει «καρτέρια» σε διάφορα 
σημεία στην περιοχή και περίμεναν την κί-
νηση του 30χρονου ο οποίος, κατάλαβε ότι 
ο κλοιός γύρω του είχε σφίξει και δεν μπο-
ρούσε να πλησιάσει στο σπίτι του. Βρήκε 
καταφύγιο στο εκκλησάκι Μεταμόρφωσης 
της Σωτήρος όπου κοιμήθηκε όλο το βρά-
δυ και στη συνέχεια προσπάθησε να χαθεί 
στο βουνό, σε μια περιοχή όπου πηγαίνουν 
μόνο κυνηγοί. Τελικά, τον εντόπισαν και 
όταν ο διαπραγματευτής κατάφερε να τον 
ηρεμήσει, τον έφερε σε τέτοια κατάσταση 
ώστε να τον πλησιάσει χωρίς να υπάρχει 
κίνδυνος για την ζωή του και να δώσει τέ-
λος στην υπόθεση που από χθες το βράδυ 
έχει συγκλονίσει όλη την περιοχή. Ο νεαρός 
οδηγήθηκε στην υποδιεύθυνση Ασφάλειας 
Αγρινίου όπου θα κρατηθεί μέχρι να οδη-
γηθεί στον εισαγγελέα. Στη δικογραφία θα 
περιλαμβάνονται και οι επικοινωνίες που 
είχαν αστυνομικοί από το Γραφείο Αντι-
μετώπισης Ενδοοικογενειακής Βίας με την 
43χρονη γυναίκα, μετά τα περιστατικά τα 
οποία είχε καταγγείλει. Και τι ειρωνεία… 
Τους έλεγε ότι δεν είχε ενοχληθεί ξανά ή 
απειληθεί από τον φερόμενο δράστη, ούτε 
επιθυμούσε κάποια ενέργεια από την πλευ-
ρά των αρχών. Δεν μπορούσε όμως να φα-
νταστεί το φονικό «καρτέρι» που της είχε 
στήσει χθες το βράδυ. Ακολουθεί η ανα-
κοίνωση της ΕΛ.ΑΣ: Συνελήφθη, σήμερα το 
μεσημέρι, στην Μυρτιά Αιτωλοακαρνανί-
ας, από αστυνομικούς της Υποδιεύθυνσης 
Ασφάλειας Αγρινίου και της ΟΠΚΕ Αγρινίου 
με τη συνδρομή διαπραγματευτή της Διεύ-
θυνσης Αστυνομίας Ακαρνανίας, ένας ημε-
δαπός άνδρας, σε βάρος του οποίου σχη-
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ματίστηκε, κακουργηματικού χαρακτήρα 
δικογραφία, για ανθρωποκτονία από πρό-
θεση και παράβαση του νόμου για τα όπλα. 
Ειδικότερα, χθες το βράδυ, στο Αγρίνιο, ο 
κατηγορούμενος πυροβόλησε με πυροβό-
λο όπλο ημεδαπή γυναίκα και την τραυμά-
τισε στην κοιλιακή χώρα, ενώ στη συνέχεια 
τράπηκε σε φυγή. Αστυνομικοί της ομάδας 
ΔΙ.ΑΣ. του Τμήματος Άμεσης Δράσης Αγρι-
νίου μετέβησαν στον τόπο του εγκλήματος, 
όπου εντόπισαν τη γυναίκα να φέρει τραύ-
ματα στην κοιλιακή χώρα, κατονομάζοντας 
τον συλληφθέντα ως τον δράστη που την 
πυροβόλησε και συνέδραμαν για την άμε-
ση διακομιδή της με σταθμό του Ε.Κ.Α.Β., 
στο Γενικό Νοσοκομείο Αγρινίου, όπου η 
παθούσα υπέκυψε στα τραύματά της. Για 
τη σύλληψη του κατηγορούμενου, συγκρο-

τήθηκε οργανωμένη αστυνομική επιχείρη-
ση από αστυνομικούς της Υποδιεύθυνσης 
Ασφάλειας Αγρινίου και της ΟΠΚΕ Αγρινί-
ου, με τη συμμετοχή διαπραγματευτή της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας Ακαρνανίας, με 
αποτέλεσμα τον εντοπισμό και τη σύλληψη 
του κατηγορούμενου σήμερα το μεσημέρι, 
στην Μυρτιά Αιτωλοακαρνανίας. Στην κα-
τοχή του συλληφθέντα οι αστυνομικοί της 
Υποδιεύθυνσης Ασφάλειας Αγρινίου βρή-
καν και κατέσχεσαν ένα περίστροφο οπλι-
σμένο με εννέα φυσίγγια, ένα μαχαίρι, -21- 
ακόμη φυσίγγια και δύο κινητά τηλέφωνα. 
Σημειώνεται ότι ο κατηγορούμενος είχε 
συλληφθεί και τον Σεπτέμβριο του έτους 
2024, έπειτα από μήνυση που είχε υποβάλ-
λει το θύμα σε βάρος του, για ενδοοικογε-
νειακή βία, διότι βρισκόμενος στην οικία 

της, κρατώντας κουζινομάχαιρο την είχε 
απειλήσει λεκτικά, προκαλώντας της τρόμο 
και ανησυχία. Από την αρμόδια Εισαγγελική 
Αρχή είχαν επιβληθεί στον κατηγορούμενο 
οι περιοριστικοί όροι της μη προσέγγισης 
του θύματος σε απόσταση μικρότερη των 
-50- μέτρων και της απαγόρευσης επικοι-
νωνίας μαζί της, ενώ του είχαν αφαιρεθεί 
πριν δύο μήνες, από το Αστυνομικό Τμήμα 
Θέρμου, δύο κυνηγετικά όπλα και είχαν 
ανακληθεί οι σχετικές άδειες οπλοκατο-
χής. Για την ίδια υπόθεση, η παθούσα δεν 
επιθυμούσε την χορήγηση panic button και 
την μεταφορά της σε ασφαλή δομή φιλο-
ξενίας. Ο συλληφθείς θα οδηγηθεί στον Ει-
σαγγελέα Πρωτοδικών Αιτωλοακαρνανίας. 
Την προανάκριση ενεργεί η Υποδιεύθυνση 
Ασφάλειας Αγρινίου.

Δήλωση-σοκ για Ελλάδα από Β.Πούτιν: «Ίσως θα πρέπει να επιστρέψει στην δραχμή»

Ο πρόεδρος της Ρωσίας Β.Πούτιν μιλώ-
ντας στην Λέσχη Βαλντάι (το «Νταβός» 
των BRICS+ και βασικό think tank της ρω-
σικής οικονομίας) εξέφρασε την άποψη 
ότι «η Ελλάδα θα έπρεπε κάποια στιγμή 
να σκεφθεί την επιστροφή στην δραχμή 
ή εν πάση περιπτώσει σε ένα εθνικό νό-

μισμα για να μπορέσει να αναπτυχθεί 
και να μην πέσει στους ώμους του λαού 
αυτή η προσπάθεια». Ο Β.Πούτιν τονίζει 
ότι «έτσι (σ.σ.: με το ευρώ) υποτάχθηκε 
η Ελλάδα στις αποφάσεις των Βρυξελ-
λών» αλλά «δεν είναι θέμα της Ρωσίας, 
αλλά απόφαση των ελληνικών κυβερνή-
σεων» Όμως, συνεχίζει, «Πιθανώς κά-
ποια στιγμή η παρουσία της δραχμής, η 
παρουσία ενός εθνικού νομίσματος θα 
ήταν σκόπιμη γιατί είναι δυνατόν με την 
βοήθεια του πληθωρισμού (σ.σ.: εννοεί 
την εκτύπωση εθνικού νομίσματος) είναι 
δυνατόν με κάποιο τρόπο να ρυθμιστούν 
οι κοινωνικές διαδικασίες και να απαλλα-
γούν από την κοινωνική ένταση, να μην 
μετατοπιστούν όλα, όλες οι δυσκολίες 
που συνδέονται με την ανάπτυξη, στους 
ώμους του πληθυσμού». Και εν συνεχεία 
υπαινίσσεται ότι η Ελλάδα έχει υπονο-
μεύσει όχι μόνο την οικονομία, αλλά και 
την ασφάλειά της μένοντας στην ευρωζώ-
νη. Η εγκατάλειψη του ευρώ και η επιλο-
γή εθνικού νομίσματος, βέβαια θα προ-

καλέσει πληθωρισμό, αλλά υπό αυτές τις 
συνθήκες θα είναι περισσότερο ευλογία, 
παρά αυτό που βιώνει αυτή την στιγμή η 
εθνική οικονομία: Μετά από 14,5 χρόνια 
Μνημονίων έχει χαμηλότερο (!) ΑΕΠ από 
το 2009 η οικονομική παρακμή έχει προ-
καλέσει δημογραφική παρακμή τα έσοδα 
από την εκμετάλλευση της δημόσιας πε-
ριουσίας οδεύουν προς την αποπληρωμή 
τόκων και κεφαλαίων των δανείων μέχρι 
το 2115 βάσει του τρίτου Μνημονίου 
και έχουν ξεπεράσει την Ελλάδα σε αγο-
ραστική ισχύ όλες οι χώρες της ΕΕ, της 
Βουλγαρίας περιλαμβανόμενης Η χώρα 
δεν πρόκειται να αναπτυχθεί ποτέ, κα-
θώς η συνεχής μείωση του πληθυσμού 
θα μειώνει τις παραγωγικές δυνάμεις 
και θα αυξάνει τους συνταξιούχους, των 
οποίων φυσικά οι αποδοχές πλέον είναι 
στα όρια της πείνας. Κατά τον Β.Πούτιν η 
απόφαση για την εγκατάλειψη του ευρώ, 
θα έρθει για την Ελλάδα, κάποια στιγμή 
αναπόφευκτα… Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το toedolio5.gr
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Έφυγε ο Βαρδής Βαρδινογιάννης
Τον Ιούλιο του 2023 είχε φύγει από τη ζωή 
και η σύζυγός του, Μαριάννα - Η ανακοίνω-
ση της οικογένειάς του. Σε ηλικία 91 ετών 
έφυγε από τη ζωή ο Βαρδής Βαρδινογιάν-
νης, γνωστός Έλληνας επιχειρηματίας και 
εφοπλιστής. Η οικογένεια του σε ανακοί-
νωσή της αναφέρει τα εξής: «Με βαθύτατη 
θλίψη, η οικογένεια Βαρδή Ι. Βαρδινογιάν-
νη ανακοινώνει ότι ο αγαπημένος πατέρας 
και παππούς, Βαρδής Ι. Βαρδινογιάννης, 
έφυγε από τη ζωή σήμερα Τρίτη 12 Νοεμ-
βρίου 2024» Ο Βαρδής Βαρδινογιάννης 
γεννήθηκε στις 4 Δεκεμβρίου 1933 στην 
Επισκοπή Ρεθύμνου, γιος του Ιωάννη Βαρ-
δινογιάννη και της Χρυσής Θεοδωρουλάκη. 
Ήταν το πέμπτο από τα οχτώ παιδιά της οι-
κογένειας, καθώς προηγήθηκαν τα τέσσερα 
αδέλφια του, Παύλος (1925-1984), Αμαλία 
(1927-2016), Σήφης (1929 – 2002), Νίκος 
(1931-1973) και ακολούθησαν άλλα τρία 
οι Γιώργος (1936-), Θεόδωρος (1942-1996) 
και Ελένη. Αποφοίτησε το 1955 από τη Σχο-
λή Ναυτικών Δοκίμων και ακολούθησε κα-
ριέρα αξιωματικού στο Πολεμικό ναυτικό 
(τότε Βασιλικό Ναυτικό), όπως ο αδελφός 
του, Νίκος. Αποστρατεύθηκε αναγκαστι-
κά τον Ιούλιο του 1967 από το δικτατορικό 
καθεστώς της 21ης Απριλίου με τον βαθ-
μό του πλωτάρχη, λόγω της αντιστασιακής 
του δράσης, και εξορίστηκε στην Αμοργό. 
Μυήθηκε στο αντιδικτατορικό κίνημα του 
Ναυτικού και βοήθησε έτσι ώστε να εξα-
σφαλιστεί ο ανεφοδιασμός των πλοίων σε 
περίπτωση εκδήλωσης κινήματος. Ασχολή-
θηκε με τις επιχειρήσεις του αδερφού του 
και από το 1972 ανέλαβε τη διοίκησή τους 
μετά τον πρόωρο θάνατο εκείνου. Από το 
1989 ασχολήθηκε και με τα Μέσα Μαζικής 
Ενημέρωσης, ιδρύοντας τους τηλεοπτικούς 
σταθμούς Mega (τον οποίο κατείχε μέχρι το 
2019) και Star τον οποίο κατείχε μέχρι σή-
μερα, ενώ από το 2018 κατείχε παράλληλα 
και τον ραδιοτηλεοπτικό φορέα του Alpha. 
Παντρεύτηκε τη Μαριάννα Βαρδινογιάννη 
(το γένος Μπουρνάκη) και μαζί απέκτησαν 
πέντε παιδιά: τον Γιάννη (γενν. 1962), τη 
Χριστιάννα (γενν. 1964), τον Γιώργο (γενν. 
1967), τον Νίκο (γενν. 1974) και τη Βαρδι-
άννα (γενν. 1976). Ο ίδιος και η σύζυγός του 
είχαν αναπτύξει σημαντικές φιλανθρωπικές 
δράσεις. Ο Ομιλος Βαρδινογιάννη Ο Βαρ-
δής Βαρδινογιάννης ήταν ο επικεφαλής του 

Ομίλου Βαρδινογιάννη και έχει θεωρηθεί 
από τους ισχυρότερους παράγοντες της ελ-
ληνικής οικονομίας, με την περιουσία του 
να αποτιμάται στα 1,9 δις δολάρια. Σύμ-
φωνα με την Lloyd’s, συμπεριλαμβάνεται 
στον κατάλογο των ισχυρών παραγόντων 
της παγκόσμιας ναυτιλίας. Από το 1972, ο 
Βαρδής Βαρδινογιάννης ήταν επικεφαλής 
σε έναν από τους μεγαλύτερους ελληνικούς 
επιχειρηματικούς ομίλους, έχοντας δημι-
ουργήσει ένα διεθνές φάσμα δραστηριοτή-
των από τον πετρελαϊκό, τον εφοπλιστικό, 
τον τραπεζικό και τον ξενοδοχειακό χώρο, 
μέχρι τα μέσα μαζικής ενημέρωσης. Οι ση-
μαντικότερες εξ αυτών είναι οι Motor Oil, 
Optima bank, Vegas Oil and Gas (Αίγυπτος), 
Avin Oil, Τράπεζα Πειραιώς, ANEK Lines, Ελ-
λάκτωρ, Star Channel, Alpha TV, NJV Athens 
Plaza, AVE Group of Companies και Odeon. 
Ναυαρχίδα του ομίλου θεωρείται η μονά-
δα των διυλιστηρίων της Motor Oil Ελλάς. 
Mισός αιώνας, ωστόσο, είναι μεγάλο διά-
στημα. Πολύ δε περισσότερο, όταν μιλάμε 
για αγώνα στον επιχειρηματικό στίβο. Σε 
αυτό το διάστημα, ο Bαρδής Bαρδινογιάν-
νης έχτισε έναν κολοσσό. Για τη Mότορ Όιλ, 
την εισηγμένη που είναι «χρυσάφι» για 
τους επενδυτές, τον όμιλο με την υψηλότε-
ρη μισθοδοσία από τις εισηγμένες, που έχει 
τους εργαζομένους σαν μια οικογένεια, τον 
όμιλο που όταν, στις μέρες κρίσης οι άλλοι 
εγκατέλειπαν την Eλλάδα που «καιγόταν», 
τη στήριζε πιο δυνατά, η επόμενη μέρα 
έχει πολλά σημαντικά πράγματα, όχι μόνο 
υψώνοντας ελληνική σημαία στα καράβια 
της Avin International. Στις 6 Αυγούστου 
2020 συμπληρώθηκαν 19 χρόνια από τότε 
που η Motor Oil μπήκε στο χρηματιστήριο. 
Μέσα σε αυτά τα χρόνια, η εταιρεία πα-
ρήγαγε συνολικά καθαρά κέρδη 2,31 δισ. 
ευρώ (περί τα 2,5 δισ. σε επίπεδο ομίλου), 
πλήρωσε φόρους που αθροιστικά φτάνουν 
στα 970,86 εκατ. ευρώ, ενώ οι χρηματικές 
διανομές προς τους μετόχους (μερίσματα 
και επιστροφές κεφαλαίου) έφτασαν τα 
1,554 δισ. ευρώ. O Όμιλος διατηρεί και ενι-
σχύει τον πρωταγωνιστικό ρόλο που έχει 
στο core business του, τη διύλιση, ανοίγο-
ντας παράλληλα δυνατό βηματισμό για την 
εξέλιξή της σε ολοκληρωμένο ενεργειακό 
όμιλο. Έτσι, μετά τα μεγάλα προγράμματα 
εκσυγχρονισμού του διυλιστηρίου των Aγί-

ων Θεοδώρων (ύψους 1,4 δισ. τα προηγού-
μενα χρόνια) και τη μεγάλη επένδυση των 
310 εκ. ευρώ για την αναβάθμιση της πα-
ραγωγής προϊόντων υψηλού περιθωρίου, 
προχωρά στην υλοποίηση του γιγαντιαίου 
νέου επενδυτικού προγράμματος, των 4 
δισ. ευρώ. Tην ίδια ώρα ο Όμιλος διευρύ-
νει τη δραστηριότητά του σε όλα τα πεδία 
της ενεργειακής αγοράς. Mετά την είσοδό 
του στην αγορά ρεύματος μέσω της NRG, 
αναπτύσσει το σκέλος του φυσικού αερίου, 
όπου πέραν της αδειοδοτικής «υπεροπλί-
ας», δρομολογεί το project του FSRU στον 
κόλπο των Aγ. Θεοδώρων (μέσω της θυγα-
τρικής Διώρυγα Gas) ως μια νέα «πύλη» 
τροφοδοσίας της χώρας. Παρουσία έχει και 
στον χώρο των AΠE, με την εξαγορά μέσω 
θυγατρικών, της Στεφανέρ Eνεργειακή που 
αναπτύσσει αιολικά στην περιοχή της Bοι-
ωτίας, καθώς και χαρτοφυλάκιο έτοιμων 
φωτοβολταϊκών πάρκων 47 MW από τη 
Mytilineos (METKA ENG). Στο επιτελείο της 
MOH σχεδιάζουν βέβαια και τις επόμενες 
κινήσεις τους, ενώ ο όμιλος, με μια βεντά-
λια εξαγορών, αύξησε την παρουσία του 
στα MME με την απόκτηση του Alpha, έχει 
επιστρέψει στο τραπεζικό σύστημα μέσω 
της Optima Bank και συνεχίζει… Η γνωριμία 
και ο έρωτας με τη Μαριάννα Βαρδινογιάν-
νη Σε μια από τις τελευταίες συνεντεύξεις 
που είχε παραχωρήσει πριν φύγει από τη 
ζωή, η Μαριάννα Βαρδινογιάννη είχε μιλή-
σει για τον σύζυγό της λέγοντας: «Γνώρισα 
τον σύζυγό μου, Βαρδή, σε πολύ νεαρή ηλι-
κία. Εγώ ήμουν ακόμα μαθήτρια και εκεί-
νος αξιωματικός του Πολεμικού Ναυτικού. 
Παντρευτήκαμε μερικά χρόνια αργότερα, 
όμως από την πρώτη στιγμή νιώσαμε και οι 
δύο πως ο δρόμος της ζωής μας θα ήταν κοι-
νός. Ξεκινήσαμε την οικογένειά μας σε ένα 
μικρό διαμέρισμα. Φυσικά τότε δεν μπο-
ρούσα να φανταστώ τα όσα θα ακολουθού-
σαν, που άλλαξαν μεν την εικόνα της ζωής 
μας, αλλά ποτέ την ουσία της. 
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H Ιστορία της Dole.
Η Dole έχει γίνει συνώνυμο με τις μπανάνες, αλλάζοντας για πάντα τον τρόπο που βιώνουμε αυτό το νόστιμο και θρεπτικό φρούτο. 
Καθώς γιορτάζουμε 125 χρόνια ανάπτυξης, καινοτομίας και δέσμευσης με την καλλιέργεια του εμβληματικού κίτρινου φρούτου, σας 
προσκαλούμε να συμμετάσχετε σε ένα ταξίδι που ανιχνεύει τις ρίζες του παρελθόντος του Dole και ανοίγει το δρόμο για ένα λαμπρότερο 
μέλλον. 1899 – Φυτεύεται ένας σπόρος: Όλα ξεκίνησαν όταν  ο Joseph, ο Felix και η Lucca Vaccaro μαζί με τον Salvador D’Antoni συγκέ-
ντρωσαν τους πόρους τους και άρχισαν να εισάγουν μπανάνες στη Νέα Ορλεάνη από τη La Ceiba της Ονδούρας το 1899 (λίγους μήνες 
πριν ο Jim Dole προσγειωθεί στη Χαβάη).  Ξεκίνησαν την Standard Fruit Company, θέτοντας τα θεμέλια για αυτό που θα γινόταν Dole 
Bananas. Από το Fruit Bowl στο Global Icon: Η Dole δεν παρέδωσε απλώς μπανάνες. βοήθησαν να γίνουν ένα πανταχού παρόν μέρος της 
καθημερινής ζωής: Συνταγές και καμπάνιες μάρκετινγκ: Εμπνεύστε γενιές να απολαμβάνουν τις μπανάνες με αμέτρητους τρόπους. Δια-
τροφική έρευνα και εκπαίδευση: Προώθηση των οφελών για την υγεία αυτής της υπερτροφής. Προγράμματα αειφορίας και κοινωνικά: 
Υποστήριξη αγροτικών κοινοτήτων και περιβαλλοντικών πρωτοβουλιών. Το ταξίδι της Dole σημαδεύτηκε από πρωτοποριακές εξελίξεις. 
Περισσότερα στο https://www.dole.com

www.dole.com
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Δημήτρης Σταρόβας μετά το εγκεφαλικό: Όλη μου η ζωή
έχει γυρίσει τούμπα, δεν καπνίζω και έχω χάσει 38 κιλά

Θεσσαλονίκη: Στη φυλακή λογίστρια που υπεξαίρεσε 450.000 ευρώ
από εταιρεία που συμμετέχει στο έργο του Μετρό

Πριν από πέντε μήνες δεν μπορούσα να 
πω μια λέξη, ανέφερε. Έξι μήνες μετά το 
εγκεφαλικό επεισόδιο, ο Δημήτρης Στα-
ρόβας επέστρεψε στις παραστάσεις με 
τους «Άγαμους Θύται». Στην πρεμιέρα 
του «Best ωχ... Άγαμοι θύται», ο γνω-
στός καλλιτέχνης μίλησε στην κάμερα του 
«Buongiorno», όπου αρχικά δήλωσε: «Εν-
νοείται ότι η χαρά μου είναι μεγάλη. Δεν 
επιστρέφω κανονικά, αλλά οσονούπω θα 
είμαι έτοιμος». Και πρόσθεσε: «Έχω απαι-

τήσεις από τον εαυτό μου ως οφείλω. 
Δεν μπορώ να κάνω ακριβώς τα πράγμα-
τα που έκανα πριν». Επίσης, αναφέρθηκε 
στο πρόβλημα ομιλίας που αντιμετωπίζει 
και τη βελτίωση που έχει σημειώσει αυτό 
το διάστημα. «Ναι είμαι ικανοποιημένος 
με το αποτέλεσμα, αν σκεφτείς το διάστη-
μα που είναι τόσο μικρό. Πριν από πέντε 
μήνες δεν μπορούσα να πω μια λέξη». Σε 
ερώτηση για το τι έχει αλλάξει από την πε-
ριπέτεια υγείας του, ο Δημήτρης Σταρόβας 

απάντησε: «Όλα. Η ζωή μου έχει γίνει τού-
μπα. Έχω 40 κιλά, 38 για την ακρίβεια. Δεν 
καπνίζω. Κοιμάμαι μετά από δεκαετίες χω-
ρίς διακοπές. Όλα. Το σημαντικότερο μά-
θημα που πήρα είναι να προσέχουμε τους 
εαυτούς μας». «Επανήλθε Δημήτριος, έτσι 
δεν είναι; Επανήλθε Δημήτριος!», σχολία-
σε χιουμοριστικά ο Ιεροκλής Μιχαηλίδης 
σε άλλο σημείο.

Στη φυλακή οδηγείται λογίστρια, η οποία 
υπεξαίρεσε 450.000 ευρώ από εταιρεία 
που συμμετέχει στην κοινοπραξία που κα-
τασκευάζει το Μετρό της Θεσσαλονίκης. 
Καταδικάστηκε σε 7ετή κάθειρξη από το 
Τριμελές Εφετείο Κακουργημάτων Θεσσα-
λονίκης, με την κατηγορούμενη να ομολο-
γεί την πράξη της και να την αποδίδει στον 
εθισμό της στον τζόγο. Η υπόθεση έφτασε 
στη Δικαιοσύνη τον Ιούλιο του 2020, μετά 
από έγκληση της επιχείρησης (ξένων συμ-
φερόντων), όπου η λογίστρια εργαζόταν 
επί σειρά ετών. Το «κουβάρι» της υπόθε-
σης άρχισε να ξετυλίγεται, όταν λίγο και-
ρό νωρίτερα υπάλληλος τράπεζας όπου η 
εταιρεία διατηρούσε λογαριασμό διαπί-
στωσε ύποπτες συναλλαγές. Σύμφωνα με 
τη δικογραφία, επρόκειτο για τραπεζικό 

λογαριασμό, μέσω του οποίου διακινού-
νταν χρήματα που ήταν αναγκαία για τη 
λειτουργία του γραφείου της εταιρείας 
στη Θεσσαλονίκη και των δραστηριοτή-
των της αναφορικά με τη συμμετοχή της 
στο έργο κατασκευής του μετρό της πόλης. 
Από έρευνα που έκαναν ορκωτοί λογιστές 
διαπιστώθηκε ότι το διάστημα από τον 
Μάρτιο του 2019 έως τον Μάιο του 2020, 
η καταδικασθείσα μετέφερε διαδοχικά 
-και εν αγνοία των προϊσταμένων της- με-
γάλα χρηματικά ποσά από τον συγκεκρι-
μένο λογαριασμό τόσο σε προσωπικό της 
λογαριασμό όσο και σε διαδικτυακή εται-
ρεία διεξαγωγής τυχερών παιχνιδιών. Για 
να δικαιολογήσει λογιστικά τις παράνομες 
μεταφορές, η ίδια τις απέδιδε σε δήθεν 
πληρωμές και προκαταβολές προς προμη-

θευτές και υπαλλήλους, διάφορα έξοδα 
της επιχείρησης κ.ά. Στην απολογία της, η 
λογίστρια εμφανίστηκε μετανιωμένη, εκ-
φράζοντας τη λύπη της που πρόδωσε την 
εμπιστοσύνη των εργοδοτών της. Διά του 
συνηγόρου της, ανέφερε ότι ξεκίνησε να 
παρακολουθεί πρόγραμμα θεραπείας για 
να απεξαρτηθεί από τον τζόγο.
Οι δικαστές την έκριναν ένοχη για υπεξαί-
ρεση από εντολοδόχο, κατ’ εξακολούθηση, 
χωρίς να της αναγνωρίσουν ελαφρυντικό, 
δείχνοντάς της τον δρόμο προς τις φυλα-
κές (παρέμενε ελεύθερη με περιοριστικό 
όρο μετά την απολογία της στον ανακριτή).
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Ο Νετανιάχου επιδιώκει να καθυστερήσει την κατάθεση στη δίκη του για διαφθορά

Η νομική ομάδα του Πρωθυπουργού Μπέ-
ντζαμιν Νετανιάχου υπέβαλε αίτημα στο 
Περιφερειακό Δικαστήριο της Ιερουσαλήμ 
ζητώντας να καθυστερήσει την κατάθεσή 
του στη δίκη του για διαφθορά για δυόμισι 
μήνες, υποστηρίζοντας ότι μια σειρά από 
περιστατικά ασφαλείας που συνέβησαν 
κατά τη διάρκεια του χρόνου που έπρεπε 
να προετοιμαστεί για την κατάθεση κα-
τέστησε το έργο «αδύνατο, αναφέρουν 
τα εβραϊκά μέσα ενημέρωσης. Το αίτημα 
φέρεται να ανέφερε πολλές σημαντικές 
εξελίξεις στον πόλεμο τους τελευταίους 
μήνες, προσθέτοντας ότι «προκάλεσαν την 
ακύρωση των περισσότερων χρονικών ορί-
ων που προορίζονταν να προετοιμάσουν 
τον πρωθυπουργό να δώσει την κατάθεσή 
του λόγω επειγουσών αναγκών ασφαλείας 
ή διπλωματικών». Υποστήριξε ότι «αυτή 
η μικρή καθυστέρηση θα επιτρέψει στην 
υπεράσπιση να προετοιμαστεί κατάλληλα 
για την κατάθεσή του και δεν θα βλάψει 
το δημόσιο συμφέρον». Ο πρωθυπουργός 
Μπέντζαμιν Νετανιάχου στο Περιφερειακό 
Δικαστήριο της Ιερουσαλήμ κατά τη διάρ-
κεια της δίκης του για διαφθορά, 2 Ιουλίου 
2023 Ένα τέτοιο αίτημα ήταν ευρέως ανα-
μενόμενο, με το σκεπτικό ότι ο «συνεχιζό-
μενος πόλεμος εμποδίζει τον Νετανιάχου 
να προετοιμαστεί επαρκώς για την κατά-
θεσή του», καθώς και ότι, «ο πρωθυπουρ-
γός δεν μπορεί να δικαστεί αυτή τη στιγμή 
αφού το δικαστήριο δεν διαθέτει ασφαλές 
δωμάτιο ή καταφύγιο βομβών». Ο Νετανιά-
χου εργάζεται επί του παρόντος ως επί το 
πλείστον από ένα ενισχυμένο δωμάτιο στο 
υπόγειο του Γραφείου του Πρωθυπουρ-
γού, αντί από το συνηθισμένο γραφείο 
του σε έναν υψηλότερο όροφο, σύμφω-
να με οδηγίες από αξιωματούχους ασφα-
λείας, ανέφερε μια έκθεση την Κυριακή, 
ώρες πριν από την κατάθεση του αιτήμα-
τος στο δικαστήριο. Σύμφωνα με ειδήσεις 

του Channel 12 σε ρεπορτάζ την Κυριακή, ο 
Νετανιάχου είπε στους συναδέλφους του 
ότι του δόθηκε εντολή να χρησιμοποιή-
σει το καλύτερα προστατευμένο δωμάτιο 
στο υπόγειο και να αποφύγει να βρίσκεται 
σε οποιοδήποτε μέρος όπου ήταν γνωστό 
ότι περνούσε τακτικά χρόνο λόγω συνεχι-
ζόμενων ανησυχιών για drones και άλλες 
επιθέσεις, αφού ένα drone της Χεζμπολάχ 
έπληξε το σπίτι του στην Καισάρεια τον πε-
ρασμένο μήνα.Το drone, που εκτοξεύτηκε 
από τον Λίβανο στις 19 Οκτωβρίου από την 
Χεζμπολάχ, εξερράγη στο σπίτι του Νετα-
νιάχου όταν δεν ήταν παρών και έσπασε 
—αν και δεν διείσδυσε— ένα παράθυρο 
υπνοδωματίου, προκαλώντας μικρές ζη-
μιές. Ζημιές που προκλήθηκαν στο σπίτι 
του Πρωθυπουργού Μπενιαμίν Νετανιά-
χου στην Καισάρεια σε επίθεση με drone 
της Χεζμπολάχ στις 19 Οκτωβρίου 2024 
Το τηλεοπτικό ρεπορτάζ της Κυριακής ση-
μείωσε ότι τα νέα πρωτόκολλα ασφαλείας 
μπορεί να εξηγήσουν γιατί οι συνεδριάσεις 
του υπουργικού συμβουλίου πραγματο-
ποιούνται πρόσφατα σε μεταβαλλόμενες 
τοποθεσίες και γιατί ο γάμος του γιου του 
Νετανιάχου, Άβνερ, προφανώς έχει ανα-
βληθεί για μεταγενέστερη ημερομηνία, όχι 
στο εγγύς μέλλον. Η αίτηση των δικηγόρων 
του Νετανιάχου για καθυστέρηση στην κα-
τάθεσή του αναφερόταν σε ανησυχίες για 
τη σωματική του ασφάλεια. Ο Νετανιάχου 
αρνήθηκε να παραιτηθεί όταν κατατέθη-
καν τα κατηγορητήρια, με το επιχείρημα 
ότι ήταν ικανός να δικαστεί ενώ παράλλη-
λα ηγείτο της χώρας. Το νέο αίτημα μπορεί 
να ικανοποιηθεί από νέες αναφορές από 
ομάδες κυβερνητικών εποπτικών αρχών 
προς το Ανώτατο Δικαστήριο της Δικαιο-
σύνης για να αναγκαστεί ο πρωθυπουρ-
γός να παραιτηθεί από τα καθήκοντά του, 
αφού προηγούμενες αναφορές αυτού του 
είδους είχαν απορριφθεί. Οι οργανώσεις 
παρακολούθησης υπέβαλαν αναφορά στο 
Ανώτατο Δικαστήριο το 2020, ζητώντας 
από το δικαστήριο να αποφανθεί ότι το 
να υπηρετεί ως πρωθυπουργός ενώ βρι-
σκόταν υπό κατηγορίες και δικάζεσαι θα 
αποτελούσε απαράδεκτη σύγκρουση συμ-
φερόντων. Κατά τις ακροάσεις επί της εν 
λόγω αναφοράς, προέκυψε το ερώτημα τι 
θα συνέβαινε εάν ο Νετανιάχου δικαζόταν 
κατά τη διάρκεια ενός πολέμου, στον οποίο 
οι δικηγόροι του είπαν ότι θα μπορούσε να 

συνεχίσει να υπηρετεί. Λέγοντας στο Περι-
φερειακό Δικαστήριο της Ιερουσαλήμ ότι 
δεν μπορούσε πραγματικά να ασκήσει τα 
καθήκοντά του ενώ βρισκόταν σε δίκη φαί-
νεται να έρχεται σε αντίθεση με τον ισχυρι-
σμό του στο Ανώτατο Δικαστήριο, και αυτό 
μπορεί να δημιουργήσει δυσκολίες στον 
Νετανιάχου εάν το ζήτημα επαναφερθεί 
στο δικαστήριο. Ο Νετανιάχου έχει προ-
γραμματιστεί να αρχίσει να καταθέτει στις 
2 Δεκεμβρίου, καθώς το τμήμα υπεράσπι-
σης της δίκης ξεκινά την υπεράσπιση μετά 
την ανάπαυση της δίωξης νωρίτερα φέτος. 
Αυτή η μαρτυρία αναμένεται να διαρκέ-
σει αρκετές ώρες την ημέρα και να πάρει 
εβδομάδες για να ολοκληρωθεί. Οι δικα-
στές του Περιφερειακού Δικαστηρίου της 
Ιερουσαλήμ λαμβάνουν θέση για ακρόα-
ση στην ποινική δίκη του πρωθυπουργού 
Μπέντζαμιν Νετανιάχου, 25 Ιουνίου2023 
Τον Ιούλιο, η νομική ομάδα του Νετανιά-
χου ζήτησε από το δικαστήριο να αναβάλει 
την κατάθεσή του από τον Νοέμβριο έως 
τον Μάρτιο του 2025 λόγω της ανάγκης 
του να διαχειριστεί τον πόλεμο, αλλά το δι-
καστήριο απέρριψε το αίτημα και όρισε ως 
ημερομηνία τον Δεκέμβριο. Ο πρωθυπουρ-
γός έχει κατηγορηθεί για απάτη και κατά-
χρηση εμπιστοσύνης σε δύο περιπτώσεις 
και για δωροδοκία, απάτη και κατάχρηση 
εμπιστοσύνης σε μια τρίτη. Κατηγορήθηκε 
πριν από σχεδόν πέντε χρόνια, τον Ιανουά-
ριο του 2020, και η δίκη ξεκίνησε τον Μάιο 
του ίδιου έτους. Ο Νετανιάχου αρνείται 
σταθερά οποιαδήποτε αδικοπραγία και 
ισχυρίζεται ότι οι κατηγορίες κατασκευά-
στηκαν σε ένα κυνήγι μαγισσών υπό την 
ηγεσία της αστυνομίας και της κρατικής 
εισαγγελίας. Ο Νετανιάχου μέχρι στιγμής 
δεν έχει καταθέσει, αν και έχει εμφανιστεί 
στο δικαστήριο σε πολλές περιπτώσεις. 
Ως κύριος κατηγορούμενος, ο Νετανιάχου 
έχει προγραμματιστεί να είναι το πρώτο 
πρόσωπο που θα αντιμετωπίσει η εξέτα-
ση καθώς η υπεράσπιση παρουσιάζει τους 
μάρτυρες της στις τρεις περιπτώσεις. Η 
δίκη έχει αντιμετωπίσει επικρίσεις για τον 
αργό ρυθμό των διαδικασιών. Όπως έχουν 
τα πράγματα, οι διαδικασίες, συμπεριλαμ-
βανομένων των πιθανών προσφυγών, θε-
ωρείται απίθανο να τελειώσουν πριν από 
το 2028-2029. Με πληροφορίες από τους 
Times of Israel.Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το toedolio5.gr
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Γιάννης Μπουτάρης - Κηδεία: Το τελευταίο αντίο είπε πλήθος κόσμου

Ολοκληρώθηκε η πολιτική κηδεία - Η σορός 
του θα αποτεφρωθεί, όπως ήταν επιθυμία 
του Το τελευταίο «αντίο» στον Γιάννη Μπου-
τάρη, που άφησε τη σφραγίδα του τόσο στη 
Θεσσαλονίκη ως δήμαρχος όσο και στα επι-
χειρηματικά δρώμενα της χώρας, είπε η πόλη.  
Πλήθος κόσμου συγκεντρώθηκε στο αίθριο 
του δημαρχείου για να αποτίσει φόρο τιμής 
στον εκλιπόντα.  Εν μέσω χειροκροτημάτων 
ολοκληρώθηκε η πολιτική κηδεία, ενώ η σο-
ρός του θα αποτεφρωθεί, όπως ήταν η επι-
θυμία του. «Οι τολμηρές πρωτοβουλίες που 
πήρε κατέστησαν τη Θεσσαλονίκη διεθνώς 
αναγνωρίσιμη. Αγαπήθηκε πολύ από τους 
συνεργάτες του, ήταν ο Κυρ-Γιάννης, μια πα-
τρική φιγούρα, πάντοτε ικανός να εμπνεύσει 
με το παράδειγμά του τόνισε στον επικήδειο 
η Κατερίνα Σακελλαροπούλου, που βούρκω-
σε κατά τη διάρκεια της ομιλίας της, λέγοντας 
«Καλό σου ταξίδι». «Αποχαιρετούμε έναν με-
γάλο οραματιστή, με χαμόγελα, όπως θα το 
ήθελε ο ίδιος» είπε στον δικό του επικήδειο 
ο πρωθυπουργός. «Του απευθύνω ύστατο 
χαίρε ως φίλος, τολμώ να πω ως θαυμαστής 
γιατί αν και συχνά μείναμε απέναντι, βρεθή-
καμε συχνά στην όχθη του διαλόγου», είπε ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης. «Ήξερε να προκαλεί 
καλύτερα από τον καθένα», ανέφερε. «Με 
τον τρόπο του ενσωμάτωνε την παράδοση 
στη σύγχρονη εξέλιξη. Όχι μόνο ως επιχειρη-
ματίας, αλλά και ως άνθρωπος. Υπήρξε βλά-
χος αλλά και κοσμοπολίτης, Σαλονικιός αλλά 
και Ευρωπαίος». «Το Γιαννακοχώρι έγινε η 
πρωτεύουσα της αληθινής σύνθεσης», είπε, 
χαρακτηρίζοντάς τον «ευπατρίδη της καθημε-
ρινότητας». «Μπόρεσε να μιλήσει όσο λίγοι 
με τους νέους. Πολύ περισσότερο όταν αυτές 
είχαν τη σφραγίδα της νικηφόρας αναμέτρη-
σης με τους προσωπικούς του δαίμονες». 
«Ο ξεχωριστός αυτός άνθρωπος που τόλμη-
σε πράγματα πρωτοποριακά, υπάκουε μόνο 
στο όραμά του για μια άλλη Θεσσαλονίκη, 
μια πόλη ανοιχτή, ζωντανή, συμπεριληπτική. 
Μπήκαν τίτλοι τέλους στη στασιμότητα. Η 

Θεσσαλονίκη έπαψε να είναι η πόλη των φα-
ντασμάτων», είπε ο δήμαρχος Θεσσαλονίκης 
Στέλιος Αγγελούδης προσθέτοντας ότι ο Γιάν-
νης Μπουτάρης δεν μέτρησε ποτέ το προσω-
πικό και πολιτικό του κόστος. Ιδιαίτερη ανα-
φορά έκανε στην περίοδο που ήταν δήμαρχος 
Θεσσαλονίκης, όταν επέλεξε να συγκρουστεί 
με την παρακμή και την εγκατάλειψη. «Κέρ-
δισε το στοίχημα. Έδωσε στη Θεσσαλονίκη 
και ελπίδα και προοπτική», ενώ υπογράμμιζε 
την ανάγκη της ενότητας, σημείωσε.  «Έζησες 
τον τελευταίο σου τρύγο αυτόν τον ζεστό Σε-
πτέμβριο. Και έφτιαξες ένα μεγάλο κρασί που 
του έδωσες το όνομα «Παράδειγμα». Παρά-
δειγμα για την πόλη, το περιβάλλον, για τον 
κόσμο του κρασιού, για τον αθλητισμό, παρά-
δειγμα για τον πολιτισμό. Κατάφερες πολλά 
και το κυριότερο είναι ότι τα έβαλες πάνω 
μας και θα τα έχουμε πάντα μαζί μας», είπε 
ο αδερφός του Γιάννη Μπουτάρη, Κώστας. 
«Αν μπορώ να πω ένα πράγμα που ο πατέρας 
μου μου έδωσε ήταν αυτό: Δουλειά, δουλειά, 
δουλειά. Και ήταν χαρούμενος που τα τελευ-
ταία χρόνια η Ελλάδα είχε αλλάξει σελίδα. Η 
δουλειά τον έκανε χαρούμενο και τον έλε-
γε με πολλή αγάπη», είπε ο γιος του Στέλιος 
Μπουτάρης.  «Παρούσα» στην κηδεία ήταν 
και η φωνή του Γιάννη Μπουτάρη, από την 
ομιλία του στο TedX. «Μην κοιτάτε τι θα γί-
νει στο μέλλον. Αντιμετωπίστε τα πράγματα, 
συνειδητοποιήστε αυτό που κάνετε, κάνετε 
τις υποχωρήσεις, αλλά ένα πράγμα να θυ-
μάστε. Το γιατί ήρθατε σε αυτό τον κόσμο, 
ήρθατε πάντως. Αλλά κοιτάξτε να περάσετε 
καλά», ακούστηκε να λέει.  Η σορός του «Κυρ 
-Γιάννη» εκτέθηκε από τις 11 το πρωί σε λαϊκό 
προσκύνημα στο δημαρχείο της Θεσσαλονί-
κης, με πλήθος κόσμου να προσέρχεται για να 
αποχαιρετίσει τον άνθρωπο που τίμησε την 
πόλη ως δήμαρχος επί δύο θητείες, τον επιχει-
ρηματία και οινολόγο. Έως τις 2 το μεσημέρι 
συγγενείς, φίλοι, εκπρόσωποι του πολιτικού 
και επιχειρηματικού κόσμου, από την Τοπική 
Αυτοδιοίκηση που υπηρέτησε επί χρόνια, συ-
νεργάτες, εργαζόμενοι του δήμου, αλλά και 
απλοί πολίτες είχαν τη δυνατότητα να πουν 
το ύστατο χαίρε στον εμβληματικό δήμαρχο 
Θεσσαλονίκης που με την έντονη προσωπικό-
τητά του έσπασε τα στερεότυπα της πολιτικής 
ζωής. Παρόντες ήταν ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ 
ΚΙΝΑΛ Νίκος Ανδρουλάκης, ο πρόεδρος της 
Νέας Αριστεράς Αλέξης Χαρίτσης, ο υπουρ-
γός Περιβάλλοντος Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο 
γραμματέας της ΚΟ της ΝΔ Σταύρος Καλαφά-

της ο Αμερικανός πρέσβης Τζορτζ Τσούνης, ο 
υποψήφιος πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ Σωκράτης 
Φάμελλος, ο Κώστας Γκιουλέκας, η Κατερίνα 
Νοτοπούλου αλλά και ο δήμαρχος Αθηναί-
ων Χάρης Δούκας. Επίσης, ο περιφερειάρχης 
Απόστολος Τζιτζικώστας και ο πρώην δήμαρ-
χος Κωνσταντίνος Ζέρβας. «Πέθανε καθαρός, 
έστειλε ένα μήνυμα ότι γίνεται να ηττηθεί η 
κατάρα που λέγεται εθισμός» Παρών στο δη-
μαρχείο ήταν  και ο πρόεδρος του κέντρου 
απεξάρτησης ΟΑΣΙΣ Δαμιανός Δουίτσης, που 
όπως είπε, εδώ και 33 χρόνια συμπορεύτηκε 
με τον Γιάννη Μπουτάρη στον αγώνα κατά 
του αλκοολισμού και όπως είπε, έφεραν τους 
Ανώνυμους Αλκοολικούς στην Ελλάδα και 
ίδρυσαν τον οργανισμό. «Έχουμε κάνει μια 
συμφωνία, να πεθάνουμε καθαροί. Είμαι αρ-
κετά ικανοποιημένος διότι ο άνθρωπος αυτός 
πέθανε καθαρός. Έστειλε ένα μήνυμα ότι γί-
νεται να ηττηθεί αυτή η κατάρα που λέγεται 
εθισμός», είπε για τον Γιάννη Μπουτάρη. «Ο 
Γιάννης Μπουτάρης στήριξε τους εργαζόμε-
νους και σεβάστηκε το δημόσιο χρήμα» Την 
προσφορά του Γιάννη Μπουτάρη στους ερ-
γαζόμενους της τοπικής αυτοδιοίκησης τόνι-
σε ο πρόεδρος των εργαζομένων του δήμου 
Θεσσαλονίκης Κωνσταντίνος Φουντούκης. 
«Ο Γιάννης Μπουτάρης στήριξε τους εργα-
ζόμενους. Αν δεν ήταν αυτός, πάνω από 700 
εργαζόμενοι στηρίχθηκαν και μάλιστα και ο 
ίδιος πήγε υπόλογος γιατί πήγε κόντρα στις 
επιταγές της τότε κυβέρνησης και βοήθησε 
στη μονιμοποίηση των εργαζομένων. Υπάρ-
χουν χιλιάδες οικογένειες αυτή τη στιγμή που 
τρώνε ψωμί από τον Γιάννη τον Μπουτάρη 
και είναι υπάλληλοι του δήμου», ανέφερε Ο 
κ. Φουντούκης ανέφερε ότι ο εκλιπών στήριξε 
τον δημόσιο χαρακτήρα των υπηρεσιών, όσο 
μπορούσε. Στα χρόνια που εφαρμόστηκε η δι-
αθεσιμότητα «όταν όλη η Ελλάδα ήταν στον 
δρόμο, ο Γιάννης Μπουτάρης έμπαινε μπρο-
στά και κράτησε τους εργαζόμενους στη θέση 
τους και στήριξε και την τοπική αυτοδιοίκηση. 
Ένας δήμαρχος που σεβάστηκε το δημόσιο 
χρήμα και ένας δήμαρχος που θα τον θυμό-
μαστε με νοσταλγία». Ο Γιάννης Μπουτάρης 
έφυγε από τη ζωή το βράδυ του περασμένου 
Σαββάτου, σε ηλικία 82 ετών, βυθίζοντας στη 
θλίψη συγγενείς, φίλους αλλά και τους κατοί-
κους της πόλης που τον αγάπησαν καθώς, με-
ταξύ όλων των άλλων, δεν δίστασε να μιλήσει 
δημόσια για τους δαίμονες του και δε «μάση-
σε» ποτέ τα λόγια του υπερασπιζόμενος τις 
απόψεις του και τα πιστεύω του. 
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Real Polls: Όγδοο κόμμα ο ΣΥΡΙΖΑ, κινδυνεύει να μείνει εκτός Βουλής!

Θεσσαλονίκη: Κάθειρξη 5 ετών στον διανομέα που οδηγούσε σε πεζοδρόμιο και 
ξυλοφόρτωσε 50χρονο μέχρι θανάτου

Σε 5ετή κάθειρξη καταδικάστηκε 28χρονος 
διανομέας για τον θάνατο 50χρονου πεζού, 
τον οποίο ξυλοκόπησε όταν του έκανε πα-
ρατήρηση επειδή οδηγούσε τη μοτοσικλέτα 
του στον πεζόδρομο της Αγίας Σοφίας, στο 
κέντρο της Θεσσαλονίκης. Το δικαστήριο 
έκρινε ένοχο τον διανομέα που κάθισε στο 
εδώλιο του Μικτού Ορκωτού Δικαστηρίου 
Έδεσσας, για βαριά σκοπούμενη θανατη-
φόρα σωματική βλάβη του 50χρονου από 

τη Θεσσαλονίκη, αναγνωρίζοντας του δύο 
ελαφρυντικά- αφενός τον πρότερο σύν-
νομο βίο και αφετέρου ότι ωθήθηκε στην 
πράξη του από ανάρμοστη συμπεριφορά 
του θύματος.Ο 28χρονος επέστρεψε στις 
φυλακές, όπου παρέμενε προσωρινά κρα-
τούμενος μετά τη σύλληψή του, καθώς οι 
δικαστές έκριναν ότι η έφεση δεν πρέπει να 
είχε ανασταλτικό αποτέλεσμα στην εκτέλε-
ση της ποινής. 
Απολογούμενος 
για το περιστα-
τικό – το οποίο 
συνέβη τον Αύ-
γουστο του 2023 
– ο 28χρονος 
ανέφερε ότι το 
θύμα ήταν σε 
έξαλλη κατάστα-
ση βρίζοντας τον 
χυδαία, ενώ υπο-
στήριξε ότι χτύ-
πησε μόνο μια 

φορά τον 50χρονο στο πρόσωπο, με συνέ-
πεια να πέσει στο έδαφος. Τόνισε δε, ότι ο 
ίδιος τηλεφώνησε στο ΕΚΑΒ προσπαθώντας 
να παράσχει τις πρώτες βοήθειες. Όπως 
προέκυψε από τα ιατροδικαστικά ευρήμα-
τα, ο θάνατος του 50χρονου, πατέρα ενός 
ανήλικου παιδιού, επήλθε λόγω κρανιοε-
γκεφαλικών κακώσεων από τον ξυλοδαρμό 
και την πτώση.

Πάνω από τον  ΣΥΡΙΖΑ καταγράφει η Real 
Polls το κόμμα του Στέφανου Κασσελάκη 
παρότι ακόμα δεν έχει επισημοποιηθεί η 
ίδρυσή του, σε μέτρηση που παρουσιάστη-
κε στο δελτίο ειδήσεων του Alpha. Μάλι-
στα, στο κάτω όριο της μέτρησης, το κόμμα 
της αξιωματικής αντιπολίτευσης...λαμβάνει 

ποσοστό 2,6%, δηλαδή μένει εκτός 
Βουλής, ενώ το κόμμα Κασσελάκη 
έχει άνω όριο το 8,2% και υπό προ-
ϋποθέσεις θα μπορούσε να βρεθεί 
ακόμα και στην τρίτη θέση!
Στην εκτίμηση εκλογικής επιρροής, 
η ΝΔ προηγείται με 29,7% (κινείται 
ανάμεσα στο 26,5% και το 32,5%) και 
ακολουθεί το ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλ-
λαγής με 16,7% (14,2-19,2). Η εται-
ρεία εμφανίζει για την τρίτη θέση 

να δίνουν μάχη  το ΚΚΕ με 8,3% (6,5-10,1) 
και η Φωνή Λογικής (6,4-10,3). Ακολουθεί 
η Ελληνική Λύση με 7,5% (5,9-9,1), το κόμ-
μα Κασσελάκη με 6,5% (4,8-8,2), η Πλεύση 

Ελευθερίας με 4,7% (3,4-6,1), ο ΣΥΡΙΖΑ με 
3,6% (2,6-4,7), το ΜέΡΑ25 με 3,4% (2,2-4,7). 
Κάτω από το όριο εισόδου, με 2,9% η Νέα 
Αριστερά (1,9-4,1) και η Νίκη (1,6-4,5). 
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ΑΣΕΠ 7Κ/2024 – Προσλήψεις στο Δημόσιο: Συνεχίζονται οι αιτήσεις, τα απαραίτητα δικαιολογητικά

Αναλυτικά, ο πίνακας των θέσεων της προ-
κήρυξης του ΑΣΕΠ 7Κ/2024 για την πλήρω-
ση 1.113 θέσεων σε διαφόρους φορείς του 
Δημοσίου Αναλυτικά, ο πίνακας των θέσε-
ων της προκήρυξης του ΑΣΕΠ 7Κ/2024 για 
την πλήρωση 1.113 θέσεων σε διαφόρους 
φορείς του Δημοσίου Σε εξέλιξη βρίσκεται 
η διαδικασία υποβολής των αιτήσεων των 
υποψηφίων στην προκήρυξη 7Κ/2024 του-
Α.Σ.Ε.Π.(Φ.Ε.Κ. 51/22.10.2024/τ. Α.Σ.Ε.Π. 
και 53/30.10.2024/τ. Α.Σ.Ε.Π.) που αφορά 
στην πλήρωση με σειρά προτεραιότητας 
χιλίων εκατόν δεκατριών (1.113) θέσεωνμό-
νιμου προσωπικού και προσωπικούμε σχέ-
ση εργασίας Ιδιωτικού Δικαίου Αορίστου 
Χρόνου Υποχρεωτικής Εκπαίδευσης σε φο-
ρείς του Δημοσίου, σύμφωνα με το άρθρο 
28 του ν. 4765/2021. Οι υποψήφιοι πρέπει 
να συμπληρώσουν και να υποβάλουν ηλε-
κτρονική αίτηση συμμετοχής στο Α.Σ.Ε.Π., 
αποκλειστικά μέσω του διαδικτυακού του 
τόπου (www.asep.gr > Ηλεκτρονικές Υπη-
ρεσίες > Αίτηση) ακολουθώντας τις οδηγί-
ες που παρέχονται στην Προκήρυξη (Πα-
ράρτημα Β΄). Η προθεσμία υποβολής των 
ηλεκτρονικών αιτήσεων, στην ανωτέρω 

διαδικασία, λήγει στις 22 Νοεμβρίου 2024, 
ημέρα Παρασκευή και ώρα 14:00. Σημαντι-
κή επισήμανση για την πληρωμή Κωδικού 
Παραβόλου: Η ηλεκτρονική υποβολή της 
αίτησης στο Α.Σ.Ε.Π. ολοκληρώνεται όταν 
οι υποψήφιοι επιλέξουν «Οριστικοποίηση» 
και μόνο όταν ο εικοσαψήφιος (20ψήφιος) 
κωδικός του παραβόλου βρίσκεται σε κατά-
σταση «ΠΛΗΡΩΜΕΝΟ», προκειμένου αυτό 
να δεσμευτεί από το ΑΣΕΠ (ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Β΄- 
ΕΠΙΣΗΜΑΝΣΕΙΣ). Eφιστάται η προσοχή των 
υποψηφίων στην πληρωμή του ίδιου κωδι-
κού παραβόλου με αυτόν που αναγράφουν 
στην ηλεκτρονική τους αίτηση και μέχρι την 
υποβολή αυτής. Περισσότερες πληροφορί-
ες προκειμένου ο κωδικός παραβόλου να 
εμφανίζεται άμεσα σε κατάσταση «ΠΛΗΡΩ-
ΜΕΝΟ» και να μπορούν οι υποψήφιοι να 
προβούν σε «οριστικοποίηση» της αίτησης 
παρέχονται στο site της ΓΓΠΣΔΔ, ΕΔΩ. Επι-
πρόσθετα, επισημαίνονται τα ακόλουθα: 
Τα απαραίτητα, κατά περίπτωση, δικαιο-
λογητικά με τα οποία, αποδεικνύονται τα 
προσόντα, κριτήρια ή ιδιότητες που επικα-
λούνται οι υποψήφιοι με την αίτηση συμ-
μετοχής τους, θα υποβληθούν ηλεκτρονικά, 
πριν την έκδοση των προσωρινών αποτε-
λεσμάτων, μετά από σχετική Ανακοίνωση 
του ΑΣΕΠ (Βλ. ΚΕΦΑΛΑΙΟ Δ΄ της Προκήρυ-
ξης και Πάγια Μέρη Προκηρύξεων). Για την 
ομαλή λειτουργία του συστήματος υποβο-
λής των ηλεκτρονικών αιτήσεων, συνιστά-
ται στους υποψήφιους να μην αναμένουν 
την τελευταία ημέρα για να υποβάλουν 
την ηλεκτρονική τους αίτηση καθώς τυχόν 
υπερφόρτωση του διαδικτύου ή σφάλμα 
στη σύνδεση με αυτό θα μπορούσε να οδη-

γήσει σε δυσκολία ή αδυναμία υποβολής 
αυτής. Επιπλέον, προς διευκόλυνση των 
υποψηφίων, παρουσιάζεται σε Γράφημα ο 
αριθμός των επισκέψεων ανά ώρα της ημέ-
ρας στον Κόμβο του ΑΣΕΠ (ενδεικτικά πα-
ρατίθεται η κίνηση για τον μήνα Οκτώβριο 
2024 και 2023). Το ΑΣΕΠ δε φέρει ευθύνη 
για τυχόν αδυναμία υποβολής ηλεκτρονι-
κής αίτησης που οφείλεται στους προανα-
φερόμενους παράγοντες. Για τεχνικές διευ-
κρινίσεις και μόνο σχετικά με τη διαδικασία 
ηλεκτρονικής υποβολής των αιτήσεων και 
δικαιολογητικών συμμετοχής, οι υποψήφι-
οι μπορούν να απευθύνονται στη Διεύθυν-
ση Διαχείρισης Δεδομένων & Ανάπτυξης 
Εφαρμογών του ΑΣΕΠ ακολουθώντας τον 
σύνδεσμο: https://www.asep.gr/helpdesk 
> Δημιουργία Ερωτήματος > Τεχνικές ερω-
τήσεις ή τηλεφωνικά (2131319100 – Επιλο-
γή 4): τις εργάσιμες ημέρες κατά τις ώρες 
08:00 μέχρι 20:00 και τις αργίες κατά τις 
ώρες 10:00 μέχρι 16:00. Για γενικές διευ-
κρινίσεις σχετικά με την Προκήρυξη και τη 
συμμετοχή σε αυτή οι υποψήφιοι μπορούν 
να απευθύνονται στο Τμήμα Εξυπηρέτη-
σης Πολιτών του ΑΣΕΠ ακολουθώντας τον 
σύνδεσμο: https://www.asep.gr/helpdesk > 
Δημιουργία Ερωτήματος > Γενικές διευκρι-
νίσεις ή τηλεφωνικά (2131319100, Επιλο-
γή 2), τις εργάσιμες ημέρες και ώρες 08:00 
μέχρι 14:00.  Σε κάθε περίπτωση, κρίνεται 
απαραίτητο οι υποψήφιοι να συμβουλεύο-
νται τις Συχνές Ερωτήσεις και τα Εγχειρίδια 
Χρήσης (Βοήθεια → Συχνές Ερωτήσεις ή Εγ-
χειρίδια Χρήσης) πριν την επικοινωνία τους 
με το ΑΣΕΠ. Αυτούσια αναδημοσίευση από 
το toedolio5.gr

Γιώργος Γεροντιδάκης: Η αντίδρασή του στα δημοσιεύματα που τον θέλουν σε 
σχέση με την Ντορέττα Παπαδημητρίου

Δεν απαντάω ποτέ σε φήμες, δήλωσε ο 
ηθοποιός. ΟΓιώργος Γεροντιδάκηςρωτήθη-
κε για το αν ισχύουν τα δημοσιεύματα που 
τον θέλουν σε σχέση με τηνΝτορέττα Παπα-

δημητρίου. Ο ηθοποιός ξεκαθάρισε πως δεν 
έχει να διαψεύσει ή να επιβεβαιώσει κάτι, 
αφού δεν απαντά σε φήμες για την προ-
σωπική του ζωή. Πιο αναλυτικά, είπε:«Δεν 
συμφωνώ καθόλου με αυτή την τακτική δι-
ότι δεν έχω να διαψεύσω ούτε να επιβεβαι-
ώσω τίποτα. Δεν απαντάω ποτέ σε φήμες. 
Δεν απαντώ ποτέ σε πράγματα που έχουν 
να κάνουν με την προσωπική μου ζωή».Πριν 
μερικές ημέρες ο ηθοποιός ρωτήθηκε ξανά 
για τα προσωπικά του και δήλωσε ότιδεν 
τον ενδιαφέρει αν  απασχολεί η προσωπική 
του ζωήκαι ότι δεν δίνει σημασία σε αυτά 
τα θέματα.  Αυτούσια αναδημοσίευση από 
το toedolio5.gr
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Με μαγευτική θέα στη μοναδική Ακρόπο-
λη, την αρχοντική Πλατεία Συντάγματος 
και τη Βουλή, τον καταπράσινο Λόφο του 
Λυκαβηττού ή το Καλλιμάρμαρο Στάδιο, το 
πολυβραβευμένο - 5 αστέρων - Ξενοδοχείο 
Μεγάλη Βρεταννία προσφέρει μια ασύγκρι-
τη προοπτική της μυθικής ιστορίας της Αθή-
νας. Αυτό το ξενοδοχείο-ορόσημο βρίσκε-
ται ακριβώς στην καρδιά της πόλης από το 
1874 και είναι σε κοντινή απόσταση με τα 
πόδια από πολυτελείς εμπορικές περιοχές, 
μουσεία και το επιχειρηματικό κέντρο της 
πόλης. Αποδράστε στο GB Spa και απολαύ-
στε ένα χαρακτηριστικό μασάζ και περιποι-
ήσεις ομορφιάς ή την απόλυτη χαλάρωση 
στο Ατμόλουτρο. Διατηρήστε τη φόρμα σας 
στο Fitness Studio, το οποίο λειτουργεί όλο 
το 24ωρο για τους επισκέπτες του ξενοδο-
χείου μας.

Η ιστορία του ξενοδοχείου 
«Μεγάλη Βρεταννία»

Ρεπορτάζ

Έως τις 6 Δεκεμβρίου μπορούν οι δικαιούχοι να υποβάλλουν τις αιτήσεις τους για την καταβολή επιδόματος θέρμανσης

Έως τις 6 Δεκεμβρίου μπορούν οι δικαιού-
χοι να υποβάλλουν τις αιτήσεις τους για την 
καταβολή επιδόματος θέρμανσης
Άνοιξε η πλατφόρμα για το επίδομα θέρμαν-
σης και εντός Δεκεμβρίου αναμένεται να κα-
ταβληθεί η πρώτη δόση με το 60% της επι-
δότησης. Έως τις 6 Δεκεμβρίου μπορούν οι 
δικαιούχοι να υποβάλλουν τις αιτήσεις τους 
για την καταβολή επιδόματος θέρμανσης. Το 
myΘέρμανση απευθύνεται σε όσους κατα-

ναλώνουν για τη θέρμανσή τους πετρέλαιο 
εσωτερικής καύσης θέρμανσης ή φυσικό 
αέριο ή υγραέριο ή καυσόξυλα ή βιομάζα 
(πέλετ) ή θερμική ενέργεια μέσω τηλεθέρ-
μανσης ή φωτιστικό πετρέλαιο (μπλε κηρο-
ζίνη) ή ηλεκτρική ενέργεια και πληρούν τα 
κριτήρια χορήγησης με βάση την απόφαση 
ΥΠΕΝ/ΓΔΕ/123647/6827/12.11.2024 (ΦΕΚ 
Β’ 6249). Στην πλατφόρμα υπάρχουν δύο 
εφαρμογές. Στην πρώτη, με τίτλο «Υποβολή 
Αίτησης», οι ενδιαφερόμενοι υποβάλουν 
αίτηση, για να ενταχθούν στο Μητρώο δι-
καιούχων του επιδόματος θέρμανσης. Στη 
δεύτερη, με τίτλο «Τα Παραστατικά μου», 
καταχωρούνται οι αποδείξεις αγοράς ειδών 
καυσίμων εκτός του πετρελαίου εσωτερι-
κής κάυσης θέρμασνης και της ηλεκτρικής 
ενέργειας όπου η διασταύρωση πραγματο-
ποιείται αυτόματα.

Γερμανία: «Κλείδωσε» η ημερομηνία των πρόωρων εκλογών

Οι Σοσιαλδημοκράτες του καγκελάριου 
Όλαφ Σολτς και οι βουλευτές της αντιπο-
λίτευσης κατέληξαν σε συμφωνία για την 

ημερομηνία των εκλογών στη Γερμανία, 
σύμφωνα με κυβερνητικούς αξιωματού-
χους. Πρόωρες εκλογές στις 23 Φεβρου-
αρίου ανακοίνωσε ο Καγκελάριος Όλαφ 
Σοτλς. Η ημερομηνία για τη διεξαγωγή των 
πρόωρων εκλογών στη Γερμανία είναι η 
23η Φεβρουαρίου 2025, είχε πει νωρίτερα 
ο γενικός γραμματέας του Χριστιανοδημο-
κρατικού Κόμματος (CDU) Κάρστεν Λίνεμαν 
και εξέφρασε την πεποίθηση ότι η ανακοί-
νωση θα γίνει εντός της ημέρας. Αναφε-

ρόμενος στην απόφαση της Χριστιανικής 
Ένωσης (CDU/CSU) να μπλοκάρει στο εξής 
ό,τι φέρνει στην βουλή η κυβέρνηση, ο γενι-
κός γραμματέας του CDU τόνισε: «Γιατί θα 
πρέπει να βοηθούμε τα υπόλοιπα του κυ-
βερνητικού συνασπισμού με πλειοψηφία; 
Όλα όσα είναι επείγοντα, μπορούν να συ-
ζητηθούν. Όλα τα άλλα πρέπει να τα κάνει 
μια νέα κυβέρνηση, χρειαζόμαστε ένα νέο 
ξεκίνημα». Αυτούσια αναδημοσίευση από 
το toedolio5.gr

Ακτιβίστρια μιμήθηκε την Ιρανή φοιτήτρια κι έβγαλε τα 
ρούχα της στο κέντρο του Λονδίνου

Η ακτιβίστρια πολιτικών δικαιωμάτων 
Rokhsare Mkhani, πραγματοποίησε σή-
μερα ατομική διαμαρτυρία στην πλατεία 
Τραφάλγκαρ στο Λονδίνο. Η χειρονομία της 
ήταν υπέρ της Ahou Daryaei, της φοιτήτρι-
ας που αντιστάθηκε στην αστυνομία ηθών 

της Τεχεράνης όταν της έκαναν παρατήρη-
ση επειδή δεν φορούσε μαντίλα και στην 
συνέχεια έβγαλε δημόσια τα ρούχα της μέ-
νοντας με τα εσώρουχα σε ένδειξη διαμαρ-
τυρίας. Θυμίζουμε ότι οι Αρχές του Ιράν σε 
ανακοίνωσή τους έβγαλαν την νεαρή φοι-
τήτρια «ψυχικά άρρωστη»  και αγνοείται 
η τύχη της, ενώ σε μια ακόμη περίπτωση, 
η νεαρή από το Αφγανιστάν Arezo Khavari, 
αυτοκτόνησε λόγω ότι και αυτή επιπλήχτη-
κε να φορά υποχρεωτικά την μαντίλα της. 
Η κίνηση της Rokhsare Mkhani  σήμερα 
όπως δήλωσε ήταν να δείξει στον κόσμο ότι 
σε μια ελεύθερη κοινωνία το να περπατάς 
ακόμη και χωρίς ρούχα δεν μπορεί να είναι 
έγκλημα. Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
toedolio5.gr
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Το δείπνο και το μήνυμα του Ανδρουλάκη στους βουλευτές του με φόντο τις εξελίξεις στον ΣΥΡΙΖΑ
Όλο και πιο έντονα τα σενάρια προσχώρη-
σης βουλευτών του ΣΥΡΙΖΑ στην «πράσινη» 
κοινοβουλευτική ομάδα - Ενότητα και συλ-
λογική προσπάθεια θέλει να εξασφαλίσει ο 
Ανδρουλάκης. Το μήνυμα στους βουλευτές 
του ότι διατηρούν ισχυρό ρόλο στη φάση της 
δυναμικής επανεκκίνησης του ΠΑΣΟΚ μετά 
από τις πρόσφατες εσωκομματικές εκλογές 
επιχειρεί να μεταφέρει ο Νίκος Ανδρουλάκης, 
ενώ την ίδια στιγμή ακούγονται όλο και πιο 
έντονα τα σενάρια προσχώρησης στην «πρά-
σινη» κοινοβουλευτική ομάδα βουλευτών 
που προέρχονται από τον ΣΥΡΙΖΑ και μετά 
από το επεισοδιακό Συνέδριο ανεξαρτητοποι-
ούνται σταδιακά. Ο αρχηγός του ΠΑΣΟΚ θέλει 
αναμφίβολα να εξασφαλίσει τη συνθήκη της 
ενότητας και της συλλογικής προσπάθειας 
από την κοινοβουλευτική του ομάδα, διαμη-
νύοντας ότι η επιλογή του καθενός και της 
καθεμιάς κατά την εσωκομματική αναμέτρη-
ση για την εκλογή ηγεσίας δεν επηρεάζει στο 

παραμικρό το μοίρασμα ρόλων στην κοινο-
βουλευτική μάχη εναντίον της κυβέρνησης. Ο 
κ. Ανδρουλάκης έχει δηλώσει ότι η «γραμμή» 
του είναι «καμία εμπλοκή στα εσωκομματικά 
του ΣΥΡΙΖΑ» αλλά και η «αμφίπλευρη διεύ-
ρυνση», η οποία αναμένεται να αναπτυχθεί 
με ευρύ κάλεσμα προς άλλες δυνάμεις με 
«αφορμή» το δικό τους Συνέδριο την προσεχή 
άνοιξη. Στην πολιτική ωστόσο, η κάθε επόμε-
νη μέρα είναι διαφορετική και υπό αυτήν την 
έννοια δεν λείπουν οι συζητήσεις για το πως 
το ΠΑΣΟΚ θα κινηθεί με φόντο την εικόνα διά-
λυσης του ΣΥΡΙΖΑ και την αναμενόμενη ίδρυ-
ση κόμματος από τον Στέφανο Κασσελάκη. Η 
πρωτοβουλία του κ. Ανδρουλάκη να παραθέ-
σει απόψε, στις 8.30 το βράδυ δείπνο στους 
βουλευτές του θα είναι λοιπόν μια ευκαιρία 
για μια πιο «χαλαρή συζήτηση» εφ΄ολης της 
ύλης, πριν από τον «πόλεμο» εναντίον της κυ-
βέρνησης στο πεδίο της Ολομέλειας για τον 
προϋπολογισμό. Πληροφορίες αναφέρουν 

ότι αρκετοί βουλευτές –ειδικά όσοι δεν στήρι-
ξαν την επανεκλογή του κ. Ανδρουλάκη κατά 
την εσωκομματική αναμέτρηση του Οκτωβρί-
ου- περιμένουν και τις επόμενες κινήσεις του 
στο παζλ για να δουν πως εξελίσσεται ο δικός 
τους ρόλος στις εκλογικές τους περιφέρειες. 
Γνωρίζουν πάντως ότι η ανοδική τάση του ΠΑ-
ΣΟΚ στις δημοσκοπήσεις θα προσελκύσει νέ-
ους «παίκτες» και θα κάνει πιο ανταγωνιστικό 
το παιχνίδι στις εκλογικές τους περιφέρειες, 
με ό,τι αυτό συνεπάγεται προς τη συγκρότη-
ση των επόμενων ψηφοδελτίων.

Ζωή Κωνσταντοπούλου για προσωπικό γιατρό: Τα νομοσχέδια της κυβέρνησης δεν είναι σοβαρές μεταρρυθμίσεις

Επίθεση, τόσο προσωπικά στον πρωθυπουρ-
γό Κυριάκο Μητσοτάκη, όσο και στην κυβέρ-
νηση, εξαπέλυσε η πρόεδρος της Πλεύσης 
Ελευθερίας Ζωή Κωνσταντοπούλου, κατά τη 
συζήτηση στην Ολομέλεια της Βουλής, του 
νομοσχεδίου του υπουργείου Υγείας, για την 
«Αναμόρφωση του θεσμού του προσωπικού 
γιατρού». Η κ. Κωνσταντοπούλου κατηγόρη-
σε τον πρωθυπουργό ότι «έφυγε σαν κλέφτης 
από την Βουλή αποφεύγοντας να απαντήσει 
σε κρίσιμα ζητήματα», για τα οποία, όπως 
είπε, έχει καταθέσει επανειλημμένα επίκαι-

ρες ερωτήσεις και πρόσθεσε ότι «η δημο-
κρατία προϋποθέτει διάλογο, παρουσία και 
ζωντανή Βουλή την οποία ωστόσο η κυβέρ-
νηση την θέλει μόνο ως εργαλείο επικύρωσης 
νομοσχεδίων χωρίς ουσιαστική συζήτηση και 
χωρίς την συμμετοχή της κοινωνίας». Όπως 
είπε, «τα νομοσχέδια της κυβέρνησης μόνο 
σοβαρές μεταρρυθμίσεις δεν είναι», ενώ στά-
θηκε ιδιαίτερα στα νομοσχέδια, για τον δι-
καστικό χάρτη, το κτηματολόγιο, με το οποίο 
όπως σημείωσε, «το 85% των περιουσιών 
στην Κέρκυρα δεν θα καταγραφεί», καθώς και 
για την Υγεία, κάνοντας λόγο για «σμπαραλια-
σμένο δημόσιο σύστημα υγείας». «Επιχειρεί-
τε με κοινωνικούς αυτοματισμούς να στρέψε-
τε τις κοινωνικές ομάδες την μία εναντίον της 
άλλης. Η αντιπολίτευση όμως θα είναι εδώ 
και θα σας δίνει τις απαντήσεις που πρέπει», 
σημείωσε. Έντονη κριτική άσκησε η πρόεδρος 
της Πλεύσης Ελευθερίας, στον πρωθυπουρ-

γό, και για την πρόσφατη συνάντηση που είχε 
στην Αθήνα, με τον Πρόεδρο της Γερμανίας, 
Φρανκ-Βάλτερ Σταϊνμάιερ, καταλογίζοντας 
του «μείζον ολίσθημα που δεν αντέδρασε και 
δεν απάντησε στην αμφισβήτηση του για τις 
γερμανικές αποζημιώσεις». «Στον ισχυρισμό 
του κ. Σταϊνμάιερ ότι το θέμα είναι νομικά 
κλειστό, ο κ. Μητσοτάκης έπρεπε να του απα-
ντήσει ότι νομικά, πολιτικά, διπλωματικά και 
δικαστικά, το θέμα για την Ελλάδα είναι ορθά-
νοιχτο. Η κυβέρνηση αντί για διεκδικήσεις των 
γερμανικών αποζημιώσεων προετοιμάζει τον 
δρόμο της απώλειας τους», ισχυρίστηκε. Η κ. 
Κωνσταντόπουλου, επανέλαβε τις κατηγορίες 
της ότι η κυβέρνηση καταργεί το κράτος δικαί-
ου, αναφέρθηκε με έμφαση στην υπόθεση 
των υποκλοπών και στα Τέμπη -για τα οποία 
θα επισκεφθεί το Στρασβούργο και θα καταγ-
γείλει την τερατώδη επιχείρηση συγκάλυψης- 
όπως είπε. Ιδιαίτερα, ωστόσο, στάθηκε στους 
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Εμφιετζόγλου: «Καιρός να σταματήσουν τα «ΚΡΥΠΤΟ» να είναι κρυφά και να μην πληρώνουν φόρο»
Δεν απαντάω ποτέ σε φήμες, δήλωσε ο 
ηθοποιός. ΟΓιώργος Γεροντιδάκηςρωτή-
θηκε για το αν ισχύουν τα δημοσιεύματα 
που τον θέλουν σε σχέση με τηνΝτορέττα 
Παπαδημητρίου. Ο ηθοποιός ξεκαθάρισε 
πως δεν έχει να διαψεύσει ή να επιβεβαι-
ώσει κάτι, αφού δεν απαντά σε φήμες για 
την προσωπική του ζωή. Πιο αναλυτικά, 
είπε:«Δεν συμφωνώ καθόλου με αυτή την 
τακτική διότι δεν έχω να διαψεύσω ούτε να 

επιβεβαιώσω τίποτα. Δεν απαντάω ποτέ 
σε φήμες. Δεν απαντώ ποτέ σε πράγματα 
που έχουν να κάνουν με την προσωπική 
μου ζωή».Πριν μερικές ημέρες ο ηθοποιός 
ρωτήθηκε ξανά για τα προσωπικά του και 
δήλωσε ότιδεν τον ενδιαφέρει αν  απασχο-
λεί η προσωπική του ζωήκαι ότι δεν δίνει 
σημασία σε αυτά τα θέματα.  Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το toedolio5.gr

εποχικούς πυροσβέστες και στα πρόσφατα 
επεισόδια που προκλήθηκαν στη διάρκεια 
διαμαρτυρίας τους, κάνοντας λόγο για «ζέον 
θέμα με πρακτικές αστυνομικής αυθαιρεσίας 
και βίας εναντίον τους για το οποίο θα ζητη-
θεί να εξεταστεί από το Συνήγορο του Πολί-
τη». «Σας καλούμε να πράξετε το αυτονόητο. 
Να παραδεχθείτε και να αναγνωρίσετε ότι οι 
2.500 εποχικοί πυροσβέστες εκπληρώνουν 
ζωτική εργασία. Είμαστε σε ανοιχτή επικοι-
νωνία και συνεργασία με όλα τα κόμματα της 
αντιπολίτευσης για κοινή πρωτοβουλία και 
συνυπογραφή τροπολογίας για τη μονιμοποί-

ηση τους. Εμείς στηρίζουμε και την τροπολο-
γία του ΚΚΕ. Δεν έχετε κάνει αυτά που οφεί-
λετε. Τους κοροϊδεύετε. Υπάρχουν 3.500 κενές 
θέσεις αλλά δεν έχετε τσίπα ώστε να αξιοποι-
ήσετε τους 2.500 έτοιμους, αξιόμαχους πυρο-
σβέστες. Αντίθετα τους αποκαλείτε εισβολείς 
και ταραξίες και δεν αναλαμβάνετε τις ευθύ-
νες σας», ανέφερε η πρόεδρος της Πλεύσης 
Ελευθερίας. Επίσης, η πρόεδρος της Πλεύσης 
Ελευθέριας, επανέφερε την πρόταση της για 
την θεσμοθέτηση της γυναικοκτονίας ως ιδι-
ώνυμο αδίκημα. «Είδα τον πρωθυπουργό να 
λέει ότι είναι αγγελικά πλασμένο το Δημόσιο 

Σύστημα Υγείας. Δεν είπε όμως τίποτα για όσα 
έγιναν τις τελευταίες μέρες, για τη δολοφονία 
άλλης μιας γυναίκας. Αρνείται ο κ. Μητσοτά-
κης να απαντήσει στις 26 επίκαιρες ερωτήσεις 
που έχω καταθέσει. Στις πόσες γυναικοκτονί-
ες θα κάνετε κάτι;», ανέφερε χαρακτηριστικά. 
Τέλος, η κ. Κωνσταντοπούλου κάλεσε το κόμ-
μα της ΝΔ να απαντήσει «αν θα πληρώσει τα 
500 εκατ. ευρώ που χρωστάει, αντί να δείχνει 
τους άλλους κλέφτες για να μην δείξουν τους 
εαυτούς τους», όπως είπε. Αυτούσια αναδη-
μοσίευση από το toedolio5.gr

Λατινοπούλου: «Το κράτος των αρίστων που πρεσβεύει η κυβέρνηση Μητσοτάκη τελικά δεν έχει καμία σχέση με την αριστεία»

Η πρόεδρος της «Φωνής Λογικής», Αφροδίτη 
Λατινοπούλου, εξέδωσε ανακοίνωσε σχετικά 
με τις χαμηλές επιδόσεις στους δείκτες δι-
ακυβέρνησης της χώρας στην οποία τονίζει 
πώς «το κράτος των αρίστων που πρεσβεύει 
η κυβέρνηση Μητσοτάκη τελικά δεν έχει κα-
μία σχέση με την αριστεία». Συγκεκριμένα, 
ανέφερε: «Όσο κι αν προσπαθεί η κυβέρνηση 

Μητσοτάκη να πείσει ότι τα πάει θαυμάσια 
σε όλους τους τομείς, οι διεθνείς οργανισμοί 
έρχονται να την διαψεύσουν πανηγυρικά. Συ-
γκεκριμένα, τα στοιχεία που φέρνει στη δη-
μοσιότητα η Παγκόσμια Τράπεζα ως προς την 
αποτελεσματικότητά της δείχνουν ότι παρα-
μένει… μετεξεταστέα σε πολλούς τομείς και 
διαπιστώνει τεράστιες ελλείψεις, όπως έχου-
με επισημάνει εδώ και καιρό ως ΦΩΝΗ ΛΟ-
ΓΙΚΗΣ. Σύμφωνα με την Παγκόσμια Τράπεζα, 
ως προς την ποιότητα των θεσμών, βρισκό-
μαστε σε χειρότερη θέση σε σύγκριση με το 
2023, ενώ το 2018 ήμασταν στο τοπ 30% των 
χωρών – με καλύτερη επίδοση, ως προς την 
ικανότητα της κυβέρνησης να εφαρμόζει υγι-

είς πολιτικές που επιτρέπουν και προάγουν 
την ανάπτυξη του ιδιωτικού τομέα. Ως προς 
την εφαρμογή των νόμων βρισκόμαστε σε 
χειρότερη θέση ακόμα και από την περίοδο 
του 2013 εν μέσω οικονομικής κρίσης, καθώς 
η χώρα μας σκαρφάλωσε στο τοπ 43% από το 
τοπ 35% που ήταν τότε. Καμία εντύπωση δεν 
προκαλεί το γεγονός ότι ως προς την ποιότητα 
των κρατικών υπηρεσιών και τον βαθμό ανε-
ξαρτησίας τους από πολιτικές πιέσεις, επίσης 
βρίσκεται στη χειρότερη θέση. Το κράτος των 
αρίστων που πρεσβεύει η κυβέρνηση Μη-
τσοτάκη τελικά δεν έχει καμία σχέση με την 
αριστεία». Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
toedolio5.gr

Ομαδική Παραίτηση 77 μελών του ΣΥΡΙΖΑ
Συνεχίζεται το «κύμα» παραιτήσεων από τον 
ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ, μετά τη φυγή του Στέφανου Κασ-
σελάκη από το συνέδριο του κόμματος. Κεί-
μενο κοινής παραίτησης από 77 μέλη της Κε-
ντρικής Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ στάλθηκε στο 
Οργανωτικό Γραφείο και την Γραμματέα του 
κόμματος  Ράνια Σβίγκου. Στο κείμενο περι-
έχονται και οι παραιτήσεις που είχαν σταλεί 
μεμονωμένα ή είχαν ανακοινωθεί δημόσια.
 Μεταξύ αυτών συμπεριλαμβάνονται τα ονό-
ματα της Θεοδώρας Τζάκρη και του πρώην 

πλέον διευθυντή της ΚΟ του ΣΥΡΙΖΑ Θάνου 
Μωραΐτη. Υπενθυμίζεται ότι χθες, υπέβαλαν 
την παραίτηση τους μέλη των Νομαρχιακών 
επιτροπών του ΣΥΡΙΖΑ, ανάμεσα τους συντο-
νιστές και αναπληρωτές συντονιστές. Η αρχή 
έγινε με τις τρεις μεγαλύτερες του λεκανο-
πεδίου. Πιο συγκεκριμένα στην Νομαρχιακή 
Ανατολικής Αττικής παραιτήθηκαν 18 από τα 
27 μέλη του οργάνου ενώ στην A’ Αθήνας 20 
από τα 31 μέλη του οργάνου. Επίσης παραι-
τήθηκαν 20 από τα 31 μέλη και από τη Νο-

μαρχιακή της Δυτικής Αθήνας. Αναμένεται να 
ακολουθήσουν κι άλλες μεμονωμένες παραι-
τήσεις στελεχών των συγκεκριμένων οργάνων 
που θέλησαν να αποχωρήσουν με ιδιωτικό 
κείμενο. Τις επόμενες ημέρες έχουν προγραμ-
ματίσει συνεδριάσεις κι άλλες Νομαρχιακές 
σε όλη τη χώρα. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το toedolio5.gr



σελ. 20

17/11/2024

www.drakopoulosdating.gr

drakopoulosdating@gmail.com | 6937538 000 & 2117503393

Πολιτική

Μητσοτάκης σε ΠΑΣΟΚ: «Προσπαθείτε να αντικαταστήσετε τον ΣΥΡΙΖΑ ακόμα και στα λάθη του»

Στον τρόπο με τον οποίο ασκεί αντιπολίτευ-
ση το ΠΑΣΟΚ αναφέρθηκε σήμερα, Τρίτη 
12 Νοεμβρίου, ο πρωθυπουργός Κυριάκος 

Μητσοτάκης, από το βήμα της Βουλής. Στη 
συζήτηση του νομοσχεδίου του Υπουργεί-
ου Υγείας για τον «προσωπικό γιατρό», ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης στηλίτευσε την πρό-
θεση του ΠΑΣΟΚ να καταθέσει τροπολογία. 
Ανέφερε σχετικά: «Θα περιμένω την τελική 
απόφαση του ΠΑΣΟΚ. Οχι της Αριστεράς, το 
μέλλον της είναι αβέβαιο, αλλά η άρνησή 
της είναι σίγουρη. Να δούμε αν το ΠΑΣΟΚ 
θα είναι πάλι όχι σε όλα. Ο κοινοβουλευ-
τισμός επιβάλει τεκμηριωμένη κριτική όχι 
όμως την κομματική περιχαράκωση ή το 
φλερτ με συγγενικούς χώρους. Αντίθετα 
αντί άλλης τοποθέτησης πληροφορήθηκα 
ότι το ΠΑΣΟΚ κατέθεσε τροπολογία. Μία 

αντιγραφή τροπολογίας του ΣΥΡΙΖΑ. Προ-
σπαθείτε να αντικαταστήσετε τον ΣΥΡΙΖΑ 
ακόμα και στα λάθη του. Πριν ακόμα διαλυ-
θεί σπεύδετε να πάρετε τη θέση του κάτω 
από τη σκιά του λεφτόδεντρου. Πρέπει να 
αντιληφθείτε ότι η χώρα έχει οροφές δα-
πανών. Να μας πείτε από που θα το κόψε-
τε. Φαντάζομαι ότι η διάταξη για τα βαρέα 
και τα ανθυγιεινά θα δώσει τη δυνατότητα 
συνταξιοδότησης στα 62 έτη. Θα φύγουν 
7.500 γιατροί και νοσηλευτές, αυτό θέλετε; 
Ερχεστε και λέτε να αδειάσουμε το ΕΣΥ από 
γιατρούς και νοσηλευτές, αυτή είναι η πολι-
τική σας για το ΕΣΥ». Αυτούσια αναδημοσί-
ευση από το toedolio5.gr

Ντόμινο πολιτικών εξελίξεων λόγω διχοτόμησης του ΣΥΡΙΖΑ

Ντόμινο πολιτικών εξελίξεων και ανακατατά-
ξεις στο πολιτικό σκηνικό προκαλεί η οριστική 
ρήξη του ΣΥΡΙΖΑ με τον Στέφανο Κασσελάκη. 
Το κόμμα πλέον κινδυνεύει να απωλέσει και 
τον ρόλο της αξιωματικής αντιπολίτευσης, 
καθώς μετά την αποχώρηση τεσσάρων βου-
λευτών, διαθέτει ακριβώς την ίδια κοινοβου-
λευτική δύναμη με το ΠΑΣΟΚ. Μετά τη ρήξη 

στο συνέδριο, τον λόγο θα έχει πλέον και η 
Δικαιοσύνη, αφού η Κουμουνδούρου στέλνει 
στον εισαγγελέα τη δικογραφία για το πόθεν 
έσχες Κασσελάκη. Εν τω μεταξύ, οι τέσσερις 
υποψήφιοι για την ηγεσία του κόμματος συμ-
φώνησαν για τη διεξαγωγή Debate με τα επι-
τελεία να διαμορφώνουν τους όρους και τις 
λεπτομέρειες της τηλεμαχίας. Την ίδια ώρα, 
τέσσερις βουλευτές έχουν ήδη ανεξαρτητο-
ποιηθεί από τον ΣΥΡΙΖΑ: οι Πέτρος Παππάς, 
Αλέξανδρος Αυλωνίτης, Ραλλία Χρηστίδου και 
Κυριακή Μάλαμα. Όπως ανέφερε ο Κώστας 
Τασούλας, πρόεδρος της Βουλής: «Έχουμε 
ισοπαλία, 31 βουλευτές και τα δύο κόμματα. 
Ο κανονισμός της Βουλής λέει ότι (σσ: αξιω-

ματική αντιπολίτευση είναι) αυτό το κόμμα 
που έχει λάβει τις περισσότερες ψήφους στις 
εκλογές, από τις οποίες προήλθε αυτή η Βου-
λή. Ενημέρωσα την Πρόεδρο της Δημοκρα-
τίας, όπως όφειλα σε τέτοιες περιπτώσεις». 
Κάλεσμα να το ξανασκεφτούν O Παύλος Πο-
λάκης, υποψήφιος πρόεδρος δήλωσε: «Κάνω 
κάλεσμα στους συντρόφους που έφυγαν να 
το ξανασκεφτούν και όσοι θέλουν να φύγουν 
να μην το κάνουν». Από την πλευρά του ο 
Αλέξανδρος Αυλωνίτης δήλωσε: «Ο Πολάκης 
σκέφτεται ότι θα χαθεί η αξιωματική αντιπο-
λίτευση…Για το δικό μας καλό το κάνει; Ξέρει 
ότι θα φύγει (από τη χώρα} ο Κασσελάκης»; Η 
βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ Γιώτα Πούλου δήλωσε 
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στην ΕΡΤ: «Παραμένω ως βουλευτής του ΣΥΡΙ-
ΖΑ “συνεργαζόμενης” προς το παρόν. 08 33 Η 
σκέψη μου ήταν ότι δεν έπρεπε να ρίξω εγώ 
τον ΣΥΡΙΖΑ από τη θέση της Αξιωματικής Αντι-
πολίτευσης αν και δεν με εκφράζει ο ΣΥΡΙΖΑ». 
Η Θεοδώρα Τζάκρη από τους πιο ένθερμους 
υποστηριχτές του Στ. Κασσελάκη, μένει προς 
το παρόν στο ΣΥΡΙΖΑ, δηλώνοντας ανοιχτά ότι 
θα πάει στο κόμμα Κασσελάκη. Παραιτήθηκε 
ωστόσο από γραμματέας της Κ.Ο. Όπως δή-
λωσε: «το βαρύτατο τραύμα που προκάλεσαν 
οι πράξεις και οι μεθοδεύσεις των αρμοδίων 
οργάνων του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, πριν και κατά τη δι-
άρκεια του συνεδρίου του κόμματος, κλόνι-
σαν δομικά την εμπιστοσύνη μου στη βασική 
αρχή της συλλογικής λειτουργίας του νομιμο-
ποιημένου από τον λαό ανώτατου οργάνου, 
δηλαδή της Κοινοβουλευτικής Ομάδας». Προ-
αναγγέλλουν προσφυγές «Να ξέρουν οι βου-
λευτές όχι μόνο από ποιο κόμμα θα φύγουν 
αλλά και σε ποιο κόμμα θέλουν να πάνε», 
τονίζει με νόημα η πλευρά της πλειοψηφίας, 
υπενθυμίζοντάς τους πως οι καταγγελίες για 

ψευδές πόθεν έσχες του Στέφανου Κασσελά-
κη με τις οφσόρ εταιρείες του, είναι σχεδόν 
στην πόρτα του Εισαγγελέα. Στη δικαιοσύνη 
θα προσφύγει ο Στ. Κασσελάκης Όπως ανα-
φέρουν πηγές προσκείμενες σε αυτόν: «Νο-
μίζαμε ότι ο Πολάκης είναι «ένας άσχετος και 
λέει αυτά που λέει για το πόθεν έσχες του Στέ-
φανου Κασσελάκη. Όμως τα υιοθέτησε και η 
πολιτική γραμματεία του κόμματος. Τα ποι-
νικά και αστικά δικαστήρια θα έχουν πολλή 
δουλειά καθώς θα κινηθούμε νομικά εναντίον 
της πολιτικής γραμματείας ,της γραμματέως 
του κόμματος Ράνιας Σβίγκου και του Παύλου 
Πολάκη. Το πόθεν έσχες του Στέφανου Κασσε-
λάκη είναι κρυστάλλινο».Ο υποψήφιος πρό-
εδρος Νίκος Φαραντούρης, μιλώντας στην 
ΕΡΤ, τόνισε ότι: «να ξέρουν ότι θα κουβαλάνε 
το ιστορικό στίγμα». Μιλώντας στα Παρα-
πολιτικά ο υποψήφιος πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ 
Απόστολος Γκλέτσος, είπε: «Ο λόγος που θα 
χαθεί η αξιωματική αντιπολίτευση είναι ο έκ-
πτωτος,/οχι οι πρώην σύντροφοι. Δεν θέλω 
να μιλήσω για τους βουλευτές αυτοί κάνουν 

αυτό που κάνουν το οποίο είναι πολύ λάθος 
αλλά θα τους κρίνει ο ελληνικός λαός» Αντε-
πίθεση από το ΣΥΡΙΖΑ Στην αντεπίθεση περνά 
η Κουμουνδούρου, αναφορικά με τις καταγ-
γελίες Κασσελάκη για δήθεν αντιδημοκρατι-
κό αποκλεισμό συνέδρων. Με την επιτροπή 
νομιμοποίησης να δίνει στη δημοσιότητα 11 
περιπτώσεις Συγκεκριμένα ο ΣΥΡΙΖΑ αναφέ-
ρει: «Η Επιτροπή έλαβε πρακτικό εκλογών 
από περιοχή που δεν έγιναν εκλογές, με δι-
απιστωμένα πλαστές υπογραφές των μελών 
της εφορευτικής, που δεν γνώριζαν ότι είχε 
διεξαχθεί η διαδικασία». Για μαζικές αποχω-
ρήσεις στελεχών από οργανώσεις της Αττικής 
κάνει λόγο η πλευρά Κασσελάκη «μετά τα τε-
λευταία θλιβερά γεγονότα με αποκλεισμούς 
εκατοντάδων συνέδρων» όπως τονίζει. Από 
τη θέση του Κ.Ο. εκπροσώπου παραιτήθηκαν 
οι Γιάννης Σαρακιώτης και Γιώργος Γαβρήλος 
ενώ από διευθυντή της Κοινοβουλευτικής 
Ομάδας του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ παραιτήθηκε ο Θάνος 
Μωραϊτης. Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
toedolio5.gr

Σκέρτσος: Νέα πλατφόρμα για την τιμολόγηση ακινήτων για κάθε γειτονιά

Στο κοινωνικό ζήτημα της προσιτής στέγα-
σης, εστίασε ο Υπουργός Επικρατείας, Άκης 
Σκέρτσος μιλώντας στο ΕΡΤNews. «Αυτή 
τη στιγμή υπάρχει μια εκρηκτική αύξηση 
της ζήτησης για ενοικίαση και για αγορά 
κατοικιών και δεν υπάρχουν αρκετά ακί-
νητα. Αυτό, μαζί με τις πιέσεις που ασκεί 
ο τουρισμός και η βραχυχρόνια μίσθω-
ση αυξάνει τις τιμές Και όντως υπάρχουν 
πλέον υπερβολικά υψηλές τιμές σε πολλές 

περιοχές, ειδικά των αστικών κέντρων και 
των τουριστικών περιοχών, που δυσκολεύ-
ουν κυρίως τους νέους ανθρώπους που 
δεν έχουν τη δική τους κατοικία να βρουν 
κατοικία», τόνισε ο κ. Σκέρτσος. «Δεν εί-
μαστε ανοχύρωτοι σε αυτό το πρόβλημα. 
Η κυβέρνηση αυτές τις μέρες νομοθέτησε 
την πολιτική που λέγεται “Σπίτι μου“, μέσα 
στην οποία εφαρμόζονται τουλάχιστον 10 
με 12 διαφορετικές παρεμβάσεις ενίσχυ-
σης και στήριξης των εισοδημάτων, ώστε 
να μπορούν οι νέοι άνθρωποι και όχι μόνο 
οι νέοι άνθρωποι να αποκτήσουν με επι-
δοτούμενο επιτόκιο το δικό τους σπίτι ή να 
νοικιάσουν με χαμηλότερο ενοίκιο επίσης 
το δικό τους σπίτι. Τα φθηνά στεγαστι-
κά δάνεια που έχουμε εξασφαλίσει μετά 
από διαπραγμάτευση Με την Ευρωπαϊκή 
Επιτροπή και θα έρθουν από τον Ιανου-
άριο του 2025. Θα δώσει τη δυνατότητα 
σε περίπου 20.000 νέα νοικοκυριά, νέα 
ζευγάρια ή και ατομικές ατομικά νοικοκυ-

ριά να αποκτήσουν το δικό τους σπίτι», 
συμπλήρωσε στη συνέχεια. Σχετικά με τη 
διαφάνεια των τιμών, ο Υπουργός Επικρα-
τείας τόνισε: «Θα δώσουμε μέσω πλατ-
φόρμας του υπουργείου Οικονομικών τη 
δυνατότητα να αναρτώνται τα συμβόλαια 
που συνάπτονται είτε για αγορές είτε για 
μισθώσεις, ανωνυμοποιημένα προφανώς, 
σε κάθε γειτονιά, σε κάθε περιοχή, σε κάθε 
πόλη της χώρας. Αυτό σε τι θα ωφελήσει; 
Υπάρχει μια ονομαστική τιμή που εμφανί-
ζεται στα sites που κάνουν την προώθηση 
των αγγελιών, όμως η πραγματική τιμή 
είναι χαμηλότερη. Δημιουργείται δηλαδή 
έτσι μια τεχνητή εικόνα για τις τιμές που 
υπάρχουν στην αγορά, χωρίς να ξέρουμε 
τελικά πού συμφωνεί ο ιδιοκτήτης με τον 
ενοικιαστή. Αυτή η πλατφόρμα, που υπάρ-
χουν τα δεδομένα στην ΑΑΔΕ, θα βοηθήσει 
πάρα πολύ στο να εξορθολογιστούν. Είναι 
στόχος για το 2025». Αυτούσια αναδημο-
σίευση από το toedolio5.gr
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Κυριάκος Μητσοτάκης: «Να δρομολογήσουμε την κοινή μας άμυνα»

Με αναφορά στις αμερικανικές εκλογές ξεκι-
νά ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης 
την εβδομαδιαία ανασκόπησή του. Περνώ-
ντας στη συνέχεια στα εσωτερικά θέματα 
αναφέρεται στην παρουσίαση του Τοπικού 
Σχεδίου Ανάπτυξης της Αργολίδας, στην επι-
κείμενη έναρξη του Μετρό της Θεσσαλονίκης, 
στην έγκριση 271 επενδυτικών σχεδίων σε 
ολόκληρη την Ελλάδα, στη συγκρότηση του 
ειδικού σώματος των γιατρών του Κέντρου 
Πιστοποίησης Αναπηρίας και την πρόσληψη 
μέσα σε μία εβδομάδα 105 εκπαιδευτικών Ει-
δικής Αγωγής στην Πρωτοβάθμια και Δευτε-
ροβάθμια Εκπαίδευση. Ο πρωθυπουργός επι-
σημαίνει ακόμη ότι ξεκινά η ανακαίνιση 30 
δημόσιων και δημοτικών ακινήτων που έχουν 
ενταχθεί στο πρόγραμμα Κοινωνικής Στέγα-
σης για τις πλέον ευάλωτες ομάδες, θίγει το 
ζήτημα των εποχικών πυροσβεστών προχω-
ρώντας σε ορισμένες διασαφηνίσεις, τονίζει 
ότι συνεχίζεται με ταχύτατους ρυθμούς από 
τον ΕΦΚΑ η έκδοση αποφάσεων για τις κύριες 
συντάξεις και κάνει ξεχωριστή αναφορά σε 
ένα «πολύ σημαντικό νομοσχέδιο για την 
ανακύκλωση που ψηφίστηκε προ ημερών στη 
Βουλή και συνιστά -χωρίς υπερβολή- τομή 
στη διαχείριση των αποβλήτων στην Ελλά-
δα». Διαψεύδει ακόμη ότι σχεδιάζεται αύξη-
ση στα τέλη κυκλοφορίας για τα παλιά αυτο-
κίνητα άνω των 10 ετών που κυκλοφορούν 
στη χώρα μας. «Η αξιοποίηση της ελληνικής 
Διασποράς παντού στον κόσμο ως διπλωματι-
κού βραχίονα της μητέρας-πατρίδας αποτελεί 
βασική συνιστώσα του Στρατηγικού Σχεδίου 
για τον Απόδημο Ελληνισμό που εκπόνησε ο 
υφυπουργός Εξωτερικών. Το Σχέδιο επιδιώκει 
να ‘χαλυβδώσει’ τους δεσμούς της ομογένει-
ας με την Ελλάδα και αποτελεί αποκρυστάλ-

λωση πολλών προτάσεων που κατέθεσαν 
ομογενειακές μας οργανώσεις από όλο τον 
κόσμο», αναφέρει επίσης ο πρωθυπουργός. 
Τελευταίο θέμα της σημερινή ανασκόπησής 
του είναι το ΟΑΚΑ με ειδική αναφορά και στον 
41ο κλασικό Μαραθώνιο όπου συμμετέχουν 
73.000 δρομείς από 158 χώρες. Αναλυτικά 
στην ανάρτησή του με την ανασκόπηση της 
εβδομάδας που πέρασε ο πρωθυπουργός 
αναφέρει: «Καλημέρα! Όπως είναι λογικό, 
την εβδομάδα που μας πέρασε το ενδιαφέ-
ρον μονοπώλησαν οι αμερικανικές εκλογές. 
Και με αυτό θα ξεκινήσω, πριν περάσω στην 
εσωτερική ανασκόπηση της εβδομάδας, συγ-
χαίροντας και από εδώ τον Πρόεδρο Ντόναλντ 
Τραμπ για την καθαρή νίκη του στις αμερικα-
νικές εκλογές. Το πρόσημο των ελληνοαμερι-
κανικών σχέσεων είναι εθνικό και όχι παρατα-
ξιακό, και δεδομένης της ισχυρής παρουσίας 
του ελληνικού στοιχείου στις Ηνωμένες Πολι-
τείες, είμαι σίγουρος ότι οι σχέσεις των δύο 
χωρών μας θα παραμείνουν σταθερές και πα-
ραγωγικές και με τη νέα προεδρία Τραμπ. Επι-
τρέψτε μου και ένα σχόλιο για την Ευρώπη, 
καθώς οι διεθνείς εξελίξεις επιβεβαιώνουν 
την ανάγκη αλλά και τη σημασία μιας ενωμέ-
νης και ισχυρής παρουσίας στα πράγματα. Ως 
κράτος-μέλος του ευρωπαϊκού πυρήνα, θεω-
ρούμε ότι επείγει να αναζητήσει δυναμικά τη 
θέση της σε έναν παγκόσμιο χάρτη συσχετι-
σμών και συμφερόντων που αλλάζει διαρκώς. 
Να χαράξει τολμηρούς δρόμους, ώστε να κά-
νει πιο ανταγωνιστική την ευρωπαϊκή οικονο-
μία, ενδυναμώνοντας ταυτόχρονα την κοινω-
νική συνοχή. Να οργανώσουμε ως Ευρωπαίοι, 
επιτέλους, την ενεργειακή μας ανεξαρτησία, 
αλλά και να δρομολογήσουμε την κοινή μας 
άμυνα. H Ευρώπη χρειάζεται με λίγα λόγια 
μια ειρηνική «αντεπίθεση» προς την κατεύ-
θυνση που υποδεικνύει η έκθεση Ντράγκι. Η 
συζήτηση ξεκίνησε στο πρόσφατο άτυπο Ευ-
ρωπαϊκό Συμβούλιο στη Βουδαπέστη. Πρέπει 
όμως να κινηθούμε πιο γρήγορα. Στα δικά μας 
τώρα, θα ξεκινήσω από την παρουσίαση του 
Τοπικού Σχεδίου Ανάπτυξης της Αργολίδας 
που πραγματοποιήθηκε τη Δευτέρα στο Ναύ-

πλιο, στο πλαίσιο της Εθνικής Στρατηγικής 
μας για την Περιφερειακή Ανάπτυξη. Το Σχέ-
διο περιλαμβάνει πολιτικές και έργα που θα 
αναβαθμίσουν την περιοχή, με εξασφαλισμέ-
νη τη χρηματοδότησή τους και συγκεκριμένα, 
440 εκ. θα διατεθούν για έργα υποδομών και 
94 εκ. για ενισχύσεις επιχειρήσεων. Φυσικά, 
είναι και αυτό προϊόν της συνεργασίας Κυ-
βέρνησης, Περιφέρειας και Δήμων. Αυτή η 
ζωντανή διαδικασία διαβούλευσης με τις το-
πικές κοινωνίες -θυμίζω είχε προηγηθεί η πα-
ρουσίαση των αντίστοιχων Τοπικών Σχεδίων 
στον Έβρο και τη Ζάκυνθο- θα συνεχιστεί σε 
όλη τη χώρα. Συζητάμε, αποφασίζουμε και 
προχωράμε μαζί με τις τοπικές κοινωνίες, 
ώστε να κάνουμε πράξη τη διπλή σύγκλιση. 
Μας χωρίζουν είκοσι μέρες από την έναρξη 
λειτουργίας του Μετρό της Θεσσαλονίκης, 
ένα εμβληματικό έργο που οι Θεσσαλονικείς 
το περίμεναν τόσα χρόνια. Δεν χρειάζεται να 
αναφέρω ότι το Μετρό θα βελτιώσει σημαντι-
κά τις καθημερινές μετακινήσεις των κατοί-
κων, και μάλιστα με χαμηλό κόστος, με την 
τιμή του εισιτηρίου να ορίζεται στα 0,60 ευρώ. 
Παράλληλα, μειώνεται η τιμή του εισιτηρίου 
στα αστικά λεωφορεία στα 0,60 λεπτά από 
0,90 ευρώ, αλλά και το κόστος στις κάρτες με-
γαλύτερης χρονικής διάρκειας (μηνιαίας, τρι-
μηνιαίας ή ετήσιας) τόσο για το Μετρό όσο 
και για τα λεωφορεία. Ενδεικτικά, η τιμή της 
κάρτας απεριορίστων διαδρομών 30 ημερών 
για τη χρήση λεωφορείων ορίζεται στα 16 
ευρώ, από 27 ευρώ που ήταν μέχρι σήμερα, 
όπως στα 16 ευρώ ορίζεται η τιμή της μηνιαί-
ας κάρτας του μετρό. Δίνεται, έτσι, η δυνατό-
τητα για συχνότερη και πιο φθηνή χρήση των 
μέσων μαζικής μεταφοράς με μόλις 27 λεπτά 
τη διαδρομή, αν υποθέσουμε ότι ένας κάτοι-
κος της πόλης χρησιμοποιεί καθημερινά το 
Μετρό! Έστω και με καθυστέρηση δεκαετιών, 
η Θεσσαλονίκη αποκτά το πιο σύγχρονο Με-
τρό της Ευρώπης. Της αξίζει και δεν σας κρύ-
βω ότι αδημονώ για την πρώτη βόλτα. Μένω 
στην Περιφέρεια, για να σας πω ότι εγκρίθη-
καν 271 επενδυτικά σχέδια σε όλη την Ελλάδα 
με συνολικό προϋπολογισμό 858 εκ. ευρώ. Τα 
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162 από αυτά τα σχέδια εμπίπτουν στον το-
μέα του τουρισμού και τα 109 αφορούν επεν-
δύσεις στη μεταποίηση. Οι επιχειρήσεις θα 
λάβουν 224 εκ. ευρώ ως επιχορήγηση και σχε-
δόν άλλα 178 εκ. ευρώ θα είναι φοροαπαλλα-
γές. Από τις επενδύσεις αυτές προβλέπεται 
ότι θα δημιουργηθούν περισσότερες από 
4.000 νέες θέσεις εργασίας. Ιδιαίτερη στήριξη 
δίνεται στη Θεσσαλία, που έχει πληγεί από 
τον κακοκαιρία Daniel, την Ανατολική Μακε-
δονία και τη Θράκη, ενώ ικανοποιούνται σε 
πολύ μεγάλο βαθμό οι τουριστικές επενδύ-
σεις τόσο στην Κρήτη, όσο και στο Νότιο Αι-
γαίο, όπου και είχαν υποβληθεί τα περισσότε-
ρα αιτήματα. Τέλος, όπως είχαμε δεσμευτεί, 
εγκρίθηκαν όλα τα επενδυτικά σχέδια του Νο-
μού Έβρου. Κεντρικός στόχος της κυβέρνησής 
μας είναι να δημιουργήσει ακόμα περισσότε-
ρες και καλύτερα αμειβόμενες θέσεις εργασί-
ας, ιδιαίτερα σε τομείς με προοπτικές και δυ-
νατότητες εξέλιξης, τόσο για την εγχώρια 
οικονομία, όσο και για τους εργαζομένους. 
Ήδη μέσα σε πέντε χρόνια έχουν δημιουργη-
θεί 500.000 νέες θέσεις εργασίας, η ανεργία 
των γυναικών και των νέων, δύο κρίσιμοι δεί-
κτες, έχουν μειωθεί κατά 10 και 16% αντίστοι-
χα, ενώ συνολικά η ανεργία έχει φτάσει σε 
χαμηλό 15ετίας, στο 9,4%. Συνεχίζω με ακόμα 
μια πρωτοβουλία μας για τα άτομα με αναπη-
ρία, σε εφαρμογή του ολιστικού σχεδίου που 
έχουμε εκπονήσει για την αντιμετώπιση των 
προβλημάτων αυτής της ευάλωτης ομάδας 
συμπολιτών μας. Συγκροτήθηκε το ειδικό 
σώμα των γιατρών του Κέντρου Πιστοποίη-
σης Αναπηρίας, το οποίο ενισχύεται με 740 
νέους ιατρούς που ολοκλήρωσαν επιτυχώς 
την εκπαίδευσή τους. Ο συνολικός αριθμός 
τους ανέρχεται πλέον, μαζί με τους ήδη υπη-
ρετούντες, σε 1.254. Η ενίσχυση των ΚΕ.Π.Α. 
με προσωπικό θα συμβάλει στην επιτάχυνση 
της διαδικασία έκδοσης πιστοποίησης αναπη-
ρίας, σε συνδυασμό με την -πρόσφατη- ανα-
θεώρηση του πίνακα μη αναστρέψιμων πα-
θήσεων, ώστε να μην χρειάζεται η επανάληψη 
της εξέτασης για συγκεκριμένες παθήσεις. 
Επιπλέον, τέθηκε σε εφαρμογή το νέο αμοι-

βολόγιο για τους ιατρούς και γραμματείς των 
Υγειονομικών Επιτροπών του ΚΕ.Π.Α., με αύ-
ξηση 50% -η πρώτη από το 2011. Κάτι ακόμα 
που αφορά τα άτομα με αναπηρία: προσλή-
φθηκαν και ανέλαβαν καθήκοντα μέσα στην 
εβδομάδα 105 εκπαιδευτικοί Ειδικής Αγωγής 
στην Πρωτοβάθμια και Δευτεροβάθμια Εκ-
παίδευση για το διδακτικό έτος 2024-2025. 
‘Αλλοι 295 εκπαιδευτικοί προσλήφθηκαν στη 
Γενική Εκπαίδευση για την κάλυψη λειτουργι-
κών κενών σε Δημοτικά, Γυμνάσια και Λύκεια 
για το τρέχον διδακτικό έτος. Ενδυναμώνου-
με, έτσι, τη στήριξη των μαθητών και προχω-
ράμε σε μια εκπαίδευση που αγκαλιάζει τις 
ανάγκες όλων. Επόμενο σημαντικό νέο: ξεκινά 
η ανακαίνιση 30 δημόσιων και δημοτικών ακι-
νήτων που έχουν ενταχθεί στο πρόγραμμα 
Κοινωνικής Στέγασης για τις πλέον ευάλωτες 
ομάδες, το οποίο υλοποιείται από το Υπουρ-
γείο Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας σε 
συνεργασία με τον Δήμο Θεσσαλονίκης. Με 
χρηματοδότηση 610,5 χιλιάδων ευρώ από το 
Εθνικό Σχέδιο Ανάκαμψης και Ανασυγκρότη-
σης, το πρόγραμμα περιλαμβάνει και ενεργει-
ακή αναβάθμιση των ακινήτων, μειώνοντας 
έτσι τις ανάγκες για θέρμανση και ψύξη. Πα-
ράλληλα, στοχεύοντας στην παροχή στεγα-
στικής ασφάλειας και σταθερότητας προς 
τους δικαιούχους, το πρόγραμμα θα αφορά 
στη σύναψη μακροχρόνιων μισθωτικών συμ-
βάσεων, διάρκειας τουλάχιστον 8 ετών, ένα-
ντι ενός οικονομικά προσιτού μισθώματος, 
σαφώς μειωμένου σε σχέση με τις τιμές της 
αγοράς. Περνάω στο ζήτημα των εποχικών 
πυροσβεστών για να διασαφηνίσω τι έχουμε 
κάνει και τι δρομολογούμε σχετικά με αυτήν 
την πολύτιμη ομάδα μαχητών στη διάρκεια 
της αντιπυρικής περιόδου. Μέσα στο 2025 θα 
προσληφθούν επιπλέον 300 δασοκομάντος, 
οι οποίοι θα προστεθούν στους 500 που προ-
σλάβαμε το 2022 και στους 650 φέτος. Από 
τους εποχικούς θα προσληφθούν 150 πυρο-
σβέστες. Έτσι, από το σώμα των αρχικά 2.500 
εποχικών πυροσβεστών, θα έχουν ενταχθεί 
στο Πυροσβεστικό Σώμα πάνω από 1.600 
άτομα. Μετά τη λήξη των συμβάσεων των 

εποχικών πυροσβεστών 5ετούς διάρκειας, θα 
προκηρυχθεί νέος διαγωνισμός για την επό-
μενη 5ετια, όπως ορίζει ο νόμος και το Σύ-
νταγμα. Τα ηλικιακά όρια θα διατηρηθούν 
στα 40 έτη για τους μάχιμους, αλλά θα αυξη-
θούν από τα 45 στα 50 έτη για τους οδηγούς. 
Για τους παλιούς εποχικούς πυροσβέστες, θα 
ισχύσει μοριοδότηση για κάθε αντιπυρική πε-
ρίοδο, ώστε να αξιοποιηθεί η προϋπηρεσία 
και η πρότερη εμπειρία. Επιπλέον, εξετάζου-
με αν και πού υπάρχουν ανάγκες σε σχετικό ή 
συναφές αντικείμενο στο δημόσιο ή στον ευ-
ρύτερο δημόσιο τομέα, όπως για παράδειγμα 
στις υπηρεσίες Πολιτικής Προστασίας των Δή-
μων ή στις δασικές υπηρεσίες, προκειμένου 
να απορροφηθούν σε αυτές τις θέσεις. Συνε-
χίζεται με ταχύτατους ρυθμούς από τον ΕΦΚΑ 
η έκδοση αποφάσεων για τις κύριες συντά-
ξεις. Από τον Ιανουάριο του 2021 έως τον 
Οκτώβριο του 2024 έχουν εκδοθεί 920.000 
κύριες συνταξιοδοτικές αποφάσεις, με τον 
μέσο ρυθμό έκδοσης αποφάσεων κύριων συ-
ντάξεων να υπερβαίνει πλέον τις 1.000 απο-
φάσεις ημερησίως, σε σχέση με τις 500 που 
εκδίδονταν πριν από το 2021. Χρόνοι ρεκόρ 
και ως προς την απονομή επικουρικών συντά-
ξεων: από τον Δεκέμβριο του 2022 έως τον 
Αύγουστο του 2024 οι ληξιπρόθεσμες επικου-
ρικές συντάξεις μειώθηκαν κατά 60% (από 
83.000 σε λιγότερες από 33.000). Ανάλογη η 
εικόνα και σε ό,τι αφορά την καταβολή των 
ΕΦΑΠΑΞ: από τον Μάρτιο του 2023 έως τον 
Σεπτέμβριο του 2024 μειώθηκαν κατά τουλά-
χιστον 55% οι εκκρεμότητες -από 22.500 σε 
10.200. Θα έρθω τώρα σε ένα πολύ σημαντι-
κό νομοσχέδιο για την ανακύκλωση που ψη-
φίστηκε προ ημερών στη Βουλή και συνιστά 
-χωρίς υπερβολή- τομή στη διαχείριση των 
αποβλήτων στην Ελλάδα. Γιατί το χαρακτηρί-
ζω νομοθέτημα-τομή; Γιατί εισαγάγει συγκε-
κριμένες διατάξεις για την προστασία της δη-
μόσιας υγείας και τη βελτίωση της ποιότητας 
ζωής των πολιτών, ενισχύει σημαντικά την 
ανακύκλωση στην Ελλάδα και ενδυναμώνει 
τους φορείς διαχείρισης αποβλήτωνΑυτού-
σια αναδημοσίευση από το toedolio5.gr
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Κόντρα Γιαννούλη με Πέτρο Παππά: Το Κιλκίς που παράγει αποστάτες και το κρυμμένο pet

Με προσωπικούς χαρακτηρισμούς και 
υπονοούμενα συνεχίζεται η κόντρα μετα-

ξύ στελεχών του ΣΥΡΙΖΑ και 
πρώην συντρόφων τους, που 
αποχώρησαν ακολουθώντας 
τον Στέφανο Κασσελάκη. Ο 
βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ Χρή-
στος Γιαννούλης εξαπέλυσε 
πυρά κατά του Πέτρου Παπ-
πά αλλά και της Θεοδώρας 
Τζάκρη, λέγοντας ότι Κιλκίς 
και Πέλλα (τόποι καταγωγής 
των δύο τελευταίων) «είναι 
οι μόνες περιοχές που μπο-
ρούν να ανταγωνιστούν τον 
Νίκο τον Φώσκολο σε σί-
ριαλ. Σαπουνόπερες». «Το 
Κιλκίς έχει Σιμπιλίδη – Παπ-

πά, εκτός από ακτινίδια παράγει και απο-
στάτες», τόνισε μιλώντας στον ΑΝΤ1, προ-

σθέτοντας ότι «στην Πέλλα γράφονται τα 
ωραιότερα σενάρια. Σενάρια επιστημονι-
κής φαντασίας». «Να πληρώνει τη μηνιαία 
του συνδρομή στον ΣΥΡΙΖΑ;» Στην αντεπί-
θεση πέρασε λίγο αργότερα και ο ανεξάρ-
τητος πλέον βουλευτής Πέτρος Παππάς, 
που άφησε αιχμές για το εάν πληρώνει ο κ. 
Γιαννούλης τη μηνιαία συνδρομή του στον 
ΣΥΡΙΖΑ. «Συγχαρητήρια στον κύριο Γιαν-
νούλη που προσβάλει έναν ολόκληρο νομό 
αποκαλώντας τον “εργαστήριο αποστα-
τών”. Τι να περιμένει όμως κανείς από έναν 
άνθρωπο που απείλησε να κατεβάσει τους 
διακόπτες του Συνεδρίου», έγραψε για να 
καταλήξει: «Παραμένει η απορία. Άραγε 
τώρα να πληρώνει την μηνιαία συνδρομή 
του στο ΣΥΡΙΖΑ ή τζάμπα μάγκας;».  Αυτού-
σια αναδημοσίευση από το toedolio5.gr

Η Θεοδώρα Τζάκρη ανακοίνωσε σήμερα 
(11/11)  ότι παραιτείται από το αξίωμα της 
γραμματέως της κοινοβουλευτικής ομάδας 
του ΣΥΡΙΖΑ και θα ενσωματωθεί στο κίνημα 
του Στέφανου Κασσελάκη, αν και παραμέ-
νει προς το παρόν εντός ΚΟ. Ακολούθησε η 
Γιώτα Πούλου, η οποία παραιτήθηκε επί-
σης από τις κομματικές θέσεις που κατείχε 
αλλά δεν ανεξαρτητοποιείται, και ο Γιώργος 
Γαβρήλος που παραιτήθηκε από κοινοβου-
λευτικός εκπρόσωπος αλλά παραμένει στην 
Κ.Ο. του κόμματος. Στη λίστα των παραιτη-
θέντων προστίθεται και ο διευθυντής της 
Κοινοβουλευτικής Ομάδας του ΣΥΡΙΖΑ, Θά-
νος Μωραΐτης. Ενώ στη Βουλή διαβάστηκε 
και η επιστολή παραίτησης του Ιωάννη Σα-
ρακιώτη από τη θέση του Κοινοβουλευτικού 
Εκπροσώπου. Παράλληλα, έγινε γνωστό ότι 
πάνω από 107 στελέχη του ΣΥΡΙΖΑ παραιτή-
θηκαν από την Κεντρική Επιτροπή του κόμ-
ματος με επιστολή τους προς τη γραμματέα 
Ράνια Σβίγκου, καταγγέλλοντας «απολυταρ-
χικό τρόπο αντιμετώπισης της συγκυριακής 
μειοψηφίας του οργάνου». Τονίζουν πως ο 
ΣΥΡΙΖΑ βρίσκεται «σε απόλυτη δυσαρμονία 
με το καταστατικό που ψηφίστηκε το 2022», 
και πως ως στελέχη άμεσα εκλεγμένα από 
τη βάση δεν μπορούν να νομιμοποιούν το 
σημερινό κόμμα. «Όσα διαδραματίστηκαν 
πριν και κατά την διάρκεια του συνεδρί-
ου του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ δεν μας επιτρέπουν για 
πολιτικούς και ηθικούς λόγους να συμμε-
τέχουμε πλέον ως μέλη του κόμματος και 

των οργάνων», αναφέρουν χα-
ρακτηριστικά. Και όλα αυτά ενώ 
ήδη στο στρατόπεδο του Στέφα-
νου Κασσελάκη έχουν περάσει 
οι βουλευτές Πέτρος Παππάς, 
Ραλλία Χρηστίδου, Αλέξανδρος 
Αυλωνίτης και Κυριακή Μάλα-
μα. Το σχόλιο Πολάκη για τις πα-
ραιτήσει Κληθείς να σχολιάσει 
την απομάκρυνση της Θεοδώ-
ρας Τζάκρη ο υποψήφιος πρόε-
δρος του ΣΥΡΙΖΑ και βουλευτής, 
Παύλος Πολάκης, παραδέχτηκε 
(«Ώρα Ελλάδος, ΟPEN) πως κάτι 
τέτοιο «πράγματι δημιουργεί προβλήματα, 
αλλά τίποτα δεν είναι ανυπέρβλητο, τίποτε 
δεν είναι αδύνατο». Παράλληλα, απηύθυ-
νε κάλεσμα σε όσους έφυγαν και σε όσους 
σκέφτονται να αποχωρήσουν να μην το κά-
νουν, λέγοντας πως θα πρέπει να το ξανα-
σκεφτούν καθώς σε ένα κόμμα από τον Στέ-
φανο Κασσελάκη δεν έχουν μέλλον. Άφησε 
ανοιχτό το ενδεχόμενο να υπάρξει έδαφος 
συζήτησης και με στελέχη της Νέας Αριστε-
ράς. Ολόκληρη η επιστολή των 107 της Κ.Ε 
«Κυρία Σβίγκου Με την παρούσα επιστολή 
σας ανακοινώνουμε την κοινή μας απόφα-
ση να παραιτηθούμε από μέλη της Κεντρι-
κής Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ καθώς και από 
μέλη του κόμματος. Όσα διαδραματίστηκαν 
πριν και κατά την διάρκεια του συνεδρίου 
του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ δεν μας επιτρέπουν για πολι-
τικούς και ηθικούς λόγους να συμμετέχουμε 

πλέον ως μέλη του κόμματος και των οργά-
νων. Το γεγονός ότι τεχνητές πλειοψηφίες 
που σχηματίστηκαν με αποκλειστικό σκοπό 
την ακύρωση της εκλογής και την αποπομπή 
του εκλεγμένου από την βάση του κόμμα-
τος προέδρου Στέφανου Κασσελάκη, καθώς 
και ο απολυταρχικός τρόπος αντιμετώπισης 
της συγκυριακής μειοψηφίας του οργάνου 
της ΚΕ, στην οποία ανήκαμε, απέδειξαν ότι 
ο σημερινός ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ βρίσκεται σε από-
λυτη δυσαρμονία με το καταστατικό που 
ψηφίστηκε το 2022, στην βάση του οποί-
ου αντιστοιχήσαμε όλες τις προτάσεις και 
αποφάσεις μας σε αντίθετη με την τεχνητή 
πλειοψηφία. Ως πολιτικά στελέχη άμεσα 
εκλεγμένα από την βάση του κόμματος δεν 
μπορούμε να νομιμοποιούμε-πλέον- με την 
συμμετοχή μας τόσο την ΚΕ, όσο και το ση-
μερινό κόμμα».Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το toedolio5.gr

Μαζική έξοδος από τον ΣΥΡΙΖΑ! Παραιτήθηκαν (και) 107 μέλη της Κ.Ε.
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Το Μονομελές Εφετείο επέβαλε στους δύο 
Ρώσους ποινή κάθειρξης 15 ετών και χρη-
ματικό πρόστιμο 200.000 ευρώ για κάθε 
μετανάστη με την έφεση να μην έχει ανα-
στέλλουσα δύναμη. Συνολική ποινή κάθειρ-
ξης 380 έτη και ένα μήνα και συνολικό χρη-
ματικό πρόστιμο 3.850.500 ευρώ επέβαλε 
το Μονομελές Εφετείο επί Κακουργημάτων 
Δωδεκανήσου, σε δύο Ρώσους διακινητές 
για τη μεταφορά, το φθινόπωρο του 2023, 
74  παράνομων μεταναστών - ανάμεσά 
τους και παιδιά- οι οποίοι εντοπίστηκαν 
στοιβαγμένοι σε ιστιοφόρο σκάφος κοντά 
στην Αστυπάλαια.
Το Μονομελές Εφετείο έκρινε ένοχους και 
τους δύο Ρώσους διακινητές, χωρίς τις επι-
βαρυντικές διατάξεις του νόμου και τους 
επέβαλε ποινή κάθειρξης 15 ετών και χρη-

ματικό πρόστιμο 200.000 ευρώ για κάθε 
μεταφερόμενο με την έφεση να μην έχει 
αναστέλλουσα δύναμη.
Πρόκειται για δύο Ρώσους ηλικίας 43 και 
33 ετών που είχαν συλληφθεί ενώ οι μετα-
νάστες είχαν διασωθεί από λιμενικούς και 
παραπλέοντα σκάφη.
Οι δύο άνδρες κατηγορήθηκαν για παρά-
νομη μεταφορά πολιτών τρίτων χωρών εκ 
κερδοσκοπίας με κίνδυνο για άνθρωπο από 
κοινού και παράνομη είσοδο στη χώρα μας.
Το περιστατικό είχε σημειωθεί στις 22 Σε-
πτεμβρίου 2023 όταν το κέντρο έρευνας και 
διάσωσης του Λιμενικού είχε ενημερωθεί 
μέσω τηλεφωνήματος από το 112 για σκά-
φος σε δυσχερή θέση στη θαλάσσια περιο-
χή νοτιοανατολικά της Αστυπάλαιας.
Το ιστιοφόρο είχε εντοπιστεί ακυβέρνητο 

στη θαλάσσια περιοχή 5,6 ναυτικά μίλια νό-
τια της Αστυπάλαιας και οι 74 επιβαίνοντές 
σε αυτό (40 άνδρες, 9 γυναίκες 23 αγόρια 
και 2 κορίτσια) περισυνελέγησαν από το πε-
ριπολικό πλοίο και μεταφέρθηκαν με ασφά-
λεια στο λιμάνι της Κω και στη συνέχεια, στο 
ΚΥΤ του νησιού. Επρόκειτο για αλλοδαπούς, 
κυρίως από το Ιράκ και το Ιράν.

Αστυπάλαια: 380 έτη κάθειρξης και πρόστιμο €3,8 εκατ. σε Ρώσους 
που μετέφεραν 74 παράνομους μετανάστες

Θεσσαλονίκη: 66χρονος πάλεψε με ληστή που μπούκαρε ξημερώματα στο σπίτι του 
και τον ακινητοποίησε
Επ’ αυτοφώρω συνελήφθη ένας 37χρονος 
για ληστεία σε οικία στην περιοχή του Ωραι-
οκάστρου, στη Θεσσαλονίκη, μετά την άμεση 
αντίδρασή του ιδιοκτήτη και την άμεση κινη-
τοποίηση αστυνομικών του Τμήματος Πρόλη-
ψης και Καταστολής Εγκληματικότητας.
Πρόκειται για 37χρονο άντρα, αλβανικής κα-
ταγωγής, σε βάρος του οποίου σχηματίσθηκε 
δικογραφία για ληστεία, πλαστογραφία πιστο-
ποιητικών και διακεκριμένες κλοπές.
Συγκεκριμένα, ο δράστης πρώτες πρωινές 
ώρες της Τετάρτης εισήλθε σε μονοκατοικία 
66χρονου ημεδαπού, πλην όμως έγινε αντιλη-
πτός από τον ιδιοκτήτη, ο οποίος τον καταδί-
ωξε και τον ακινητοποίησε, με αποτέλεσμα να 
συλληφθεί από προστρέξαντες αστυνομικούς.

Σημειώνεται ότι κατά την ακινητοποίησή του, 
κατάφερε χτυπήματα με τη χρήση μεταλλικού 
αντικειμένου στο σώμα του 66χρονου, ενώ 
στην κατοχή του βρέθηκε και κατασχέθηκε ένα 
κλειδί αυτοκινήτου, ένα ρολόι χειρός και χρη-
ματικό ποσό 200 ευρώ, τα οποία είχε αφαιρέ-
σει από την οικία.
Από την περαιτέρω έρευνα διαπιστώθηκε 
ότι η σφραγίδα εισόδου στο διαβατήριό του 
ήταν πλαστή και διέμενε παράνομα στη χώρα, 
καθώς επίσης προέκυψε ότι, το χρονικό διά-
στημα από 06-23/10/2024 προέβη σε ακόμη 
πέντε διαρρήξεις μονοκατοικιών στην ίδια πε-
ριοχή, από τις οποίες αφαίρεσε συνολικό χρη-
ματικό ποσό 550 ευρώ, διάφορα εργαλεία και 
προσωπικά αντικείμενα, καθώς και τέσσερα 

Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητα, εκ των οποίων τα δύο ανευ-
ρέθηκαν και αποδόθηκαν στους παθόντες.
Ο συλληφθείς θα οδηγηθεί στον αρμόδιο Ει-
σαγγελέα.
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Ο Ν.Τραμπ «ξηλώνει» 94 εκτελεστικά διατάγματα για 
μετανάστευση και οικονομία της κυβέρνησης Μπάιντεν!

Ο Ν.Τραμπ «ξηλώνει» την παρακμή που 
επέφερε στις ΗΠΑ η κυβέρνηση Μπάιντεν 
ακυρώνοντας 94 εκτελεστικά διατάγματα 
της για την μετανάστευση και την οικονο-
μία όπως ανακοίνωσε η εκπρόσωπος του 
εκλεγμένου προέδρου Καρολάιν Λίβιτ! 
Όπως είπε χαρακτηριστικά ο εκλεγμένος 
πρόεδρος αυτά τα 94 εκτελεστικά διατάγ-
ματα που υπέγραψε ο Μπάιντεν την πρώ-
τη εβδομάδα της θητείας του «οδήγησαν 
σε κρίση στα σύνορα και σε αλλά και σε οι-
κονομική κρίση την χώρα». Πρόκειται για 
ένα κολοσσιαίο πολιτικό εγχείρημα από 
τον Ν.Tραμπ με το οποίο σκοπεύει να απο-

καταστήσει (όπως ο ίδιος έχει πει) τους 
θεσμούς της Δημοκρατίας και να ανασυ-
στήσει από την αρχή την αμερικανική οι-
κονομία και το ίδιο το αμερικανικό κράτος. 
«Θα υπάρξουν δεκάδες τέτοιες αποφάσεις 
που θα ανακοινωθούν με εκτελεστικά δια-
τάγματα την πρώτη εβδομάδα στην εξου-
σία του προέδρου, μπορώ να σας το εγγυ-
ηθώ», δήλωσε η Λέβιτ στο Fox News. «Ο 
Τραμπ θα ανατρέψει όλες τις προεδρικές 
εντολές του προκατόχου του Τζο Μπάι-
ντεν», τόνισε η εκπρόσωπος και πρόσθε-
σε «Θα ξεκινήσει με την μαζική απέλαση 
παράνομων μεταναστών στην πρώτη ημέ-
ρα». Ταυτόχρονα, ο νέος πρόεδρος των 
ΗΠΑ κατέστησε σαφές ότι θα διορίζει τους 
υπουργούς του χωρίς την έγκριση της Γε-
ρουσίας και θα χρησιμοποιήσει τον πλήρη 
έλεγχό του στο Ρεπουμπλικανικό Κόμμα 

για να το κάνει . «Κάθε Ρεπουμπλικανός 
γερουσιαστής που θέλει να γίνει ηγέτης 
της πλειοψηφίας στο σώμα, πρέπει να 
συμφωνήσει σε αυτό», έγραψε ο Τραμπ 
στο Χ. Ο πρόεδρος έχει το δικαίωμα να 
διορίζει προσωρινά υπουργούς για τη δι-
ασφάλιση της ικανότητας δράσης της κυ-
βέρνησης. Οι υπουργοί που διορίζονται με 
αυτόν τον τρόπο πρέπει στη συνέχεια να 
επικυρωθούν από τη Γερουσία μέχρι το τέ-
λος της συνόδου για να παραμείνουν στη 
θέση τους. Στην πράξη, αυτό σημαίνει ότι 
μπορούν ενδεχομένως να διατηρήσουν τη 
θέση για έως και δύο χρόνια. Ο γερουσια-
στής Ρικ Σκοτ   της Φλόριντα, που θεωρείται 
ο κορυφαίος υποψήφιος για νέος ηγέτης 
της πλειοψηφίας στη  Γερουσία, ήδη έχει 
συμφωνήσει. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το toedolio5.gr

Εξαιρούνται της υποχρεωτικής ασφάλισης  
τα αυτοκίνητα που ανήκουν κατά κυριότητα 
στο δημόσιο ή σε φορέα του δημοσίου το-
μέα Τέθηκε σε δημόσια διαβούλευση το νέο 
φορολογικό πολυνομοσχέδιο που περιλαμ-
βάνει μεταξύ άλλων τα μέτρα υποχρεωτι-
κότητας φυσικών καταστροφών και την πα-
ροχή έκπτωσης στον ΕΝΦΙΑ, καθώς και την 
απαλλαγή από το φόρο ασφαλίστρων 15% 
των ασφαλιστήριων συμβολαίων υγείας για 
παιδιά έως 18 ετών.  Τα μέτρα σύμφωνα με 
την κυβέρνηση στοχεύουν στην ενίσχυση 
της ανθεκτικότητας της ελληνικής οικονομί-
ας απέναντι στις απώλειες που προκαλούν 
οι φυσικές καταστροφές. Οι ανασφάλιστες 
επιχειρήσεις απειλούνται με πρόστιμο 
10.000 ευρώ Η διαβούλευση θα διαρκέσει 
μέχρι τις 19 Νοεμβρίου 2024 και ώρα 21:00. 
Ενδιαφέρον θα παρουσιάσουν τα σχόλια 
που θα γίνουν από την ΕΑΕΕ, άλλους θεσμι-
κούς φορείς της αγοράς, τις ασφαλιστικές 
και την ασφαλιστική διαμεσολάβηση.

 Στο νομοσχέδιο προβλέπεται: 1. Υποχρεω-
τική ασφάλιση επιχειρήσεων υπό την απει-
λή προστίμου 10.000 ευρώ Η υποχρεωτική 
ασφάλιση επιχειρήσεων (Τροποποίηση άρ-
θρου 5 ν. 5116/2024) με ετήσιο κύκλο εργα-
σιών άνω των 500.000 ευρώ.   Ειδικότερα, 
οι επιχειρήσεις με ετήσια ακαθάριστα έσο-
δα, κατά το εκάστοτε προηγούμενο φορο-
λογικό έτος, άνω των πεντακοσίων χιλιάδων 
(500.000) ευρώ, ασφαλίζονται υποχρεωτι-
κά έναντι δασικής πυρκαγιάς, πλημμύρας 
και σεισμού. Η ασφάλιση καλύπτει κατ΄ 
ελάχιστον τον κίνδυνο από υλικές ζημιές 
που προκαλούνται από κινδύνους στις ιδιό-
κτητες κτιριακές εγκαταστάσεις, καθώς και 
σε λοιπά στοιχεία ενεργητικού της επιχείρη-
σης, όπως τον εξοπλισμό, τις πρώτες ύλες, 
τα εμπορεύματα, τα φορτηγά αυτοκίνητα 
και αυτοκίνητα επαγγελματικής χρήσης, 
τα μέσα παραγωγής και τα αποθηκευμέ-
να προϊόντα και για ποσοστό τουλάχιστον 
εβδομήντα τοις εκατό (70%) της αξίας του 
συνόλου του παραπάνω ενεργητικού. Εάν 
δεν τηρηθεί η υποχρέωση του παρόντος, 
επιβάλλεται αυτοτελές διοικητικό πρόστι-
μο ύψους δέκα χιλιάδων (10.000) ευρώ 
στην υπόχρεη επιχείρηση. Η υπόχρεη επι-
χείρηση οφείλει, εντός τριάντα (30) ημερών 
από την κοινοποίηση της πράξης επιβολής 
του προστίμου, να συμμορφωθεί με την 
υποχρέωση της, διαφορετικά το πρόστιμο 

επιβάλλεται στο διπλάσιο του αρχικώς επι-
βληθέντος. Οι υπόχρεες σε ασφάλιση επι-
χειρήσεις εξαιρούνται από κάθε επιχορήγη-
ση κρατικής αρωγής για υλικές ζημιές στα 
περιουσιακά στοιχεία από την επέλευση 
των κινδύνων συμπεριλαμβανομένης της 
στεγαστικής συνδρομής.». 2. Τα αυτοκίνη-
τα θα ασφαλίζονται στην αγοραία τους αξία 
Υποχρεωτική ασφάλιση αυτοκινήτων έναντι 
των φυσικών καταστροφών βάσει της αγο-
ραίας τους αξίας. Ειδικότερα, ο κύριος ή κά-
τοχος αυτοκινήτου οχήματος με τόπο συνή-
θους στάθμευσης στην Ελλάδα, πέραν των 
υποχρεώσεων ασφάλισης κατά το ανωτέρω 
προεδρικό διάταγμα, υποχρεούται να καλύ-
πτει με ασφάλιση το όχημά του και έναντι 
των κινδύνων από πυρκαγιά λόγω φυσικών 
αιτίων και από πλημμύρα, με βάση την τρέ-
χουσα εμπορική αξία του οχήματος. Η υπο-
χρέωση ασφάλισης υφίσταται διαρκώς από 
τη χορήγηση της αδείας και των πινακίδων 
κυκλοφορίας, χωρίς να εξαρτάται από την 
εν τοις πράγμασι κίνηση ή λειτουργία του 
οχήματος, εκτός αν έχει τηρηθεί η διαδικα-
σία της ακινησίας. Η υποχρέωση ασφάλι-
σης του παρόντος δεν ισχύει, εάν το όχημα 
ανήκει κατά κυριότητα στο δημόσιο ή σε 
φορέα του δημοσίου τομέα,  εξαιρουμένου 
του υποτομέα Ο.Τ.Α.  Οι υπόχρεοι σε ασφά-
λιση του παρόντος εξαιρούνται από κάθε 
επιχορήγηση κρατικής αρωγής για τα οχή-

Σε δημόσια διαβούλευση το νομοσχέδιο για την υποχρεωτικότητα ασφάλισης φυσικών καταστροφών
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ματα που δεν έχουν ασφαλιστεί.3. Απαλ-
λαγή φόρου ασφαλίστρων για ανήλικες 
Την απαλλαγή από το φόρο ασφαλίστρων 
συμβολαίων υγείας ανηλίκων . Ειδικότερα, 
δεν καταβάλλεται φόρος για τα φορολογι-
κά έτη, κατά την 1η Ιανουαρίου των οποί-
ων ο καλυπτόμενος δεν έχει συμπληρώσει 
το δέκατο όγδοο (18ο) έτος της ηλικίας. Για 
ομαδικά ή οικογενειακά ασφαλιστήρια, ο 
φόρος μειώνεται αναλογικά, με βάση τον 
αριθμό των καλυπτόμενων μελών. 4. Μείω-
ση στον ΕΝΦΙΑ Μείωση στον ΕΝΦΙΑ για τις 
ασφαλισμένες κατοικίες: Για το έτος 2024 
ο ΕΝ.Φ.Ι.Α. μειώνεται κατά δέκα τοις εκατό 
(10%) για κατοικίες φυσικών προσώπων που 
ασφαλίζονται σε ασφαλιστική επιχείρηση 
εγγεγραμμένη στο Μητρώο Ασφαλιστικών 
Επιχειρήσεων, που τηρείται στη Διεύθυνση 
Εποπτείας Ιδιωτικής Ασφάλισης της Τράπε-

ζας της Ελλάδος, για σεισμό, πυρκαγιά και 
πλημμύρα, εφόσον η ασφάλιση καλύπτει το 
σύνολο της αξίας του ακινήτου. Ως αξία του 
ακινήτου, για τις ανάγκες εφαρμογής του 
πρώτου εδαφίου, λαμβάνεται η αξία ανα-
κατασκευής του κτίσματος ή των κτισμά-
των, μη υπολογιζόμενης της αξίας του οικο-
πέδου, η οποία δεν μπορεί να υπολείπεται 
των χιλίων (1.000) ευρώ ανά τετραγωνικό 
μέτρο. Για τα έτη 2025 και εφεξής, για κα-
τοικίες φυσικών προσώπων που ασφαλίζο-
νται σύμφωνα με τα προηγούμενα εδάφια, 
ο ΕΝ.Φ.Ι.Α μειώνεται κατά είκοσι τοις εκατό 
(20%), εφόσον η φορολογητέα αξία τους για 
σκοπούς επιβολής ΕΝ.Φ.Ι.Α. δεν υπερβαίνει 
τις πεντακόσιες χιλιάδες (500.000) ευρώ, και 
κατά δέκα τοις εκατό (10%), εφόσον υπερ-
βαίνει τις πεντακόσιες χιλιάδες (500.000) 
ευρώ.  Προϋπόθεση για την εφαρμογή της 

παρούσας είναι η ασφάλιση να αφορά το 
προηγούμενο έτος με διάρκεια τουλάχιστον 
τριών (3) μηνών. Αν η διάρκεια της ασφά-
λισης είναι μικρότερη του ενός (1) έτους, η 
μείωση του ΕΝ.Φ.Ι.Α. προσαρμόζεται ανα-
λογικά. Εξαίρεση ανασφάλιστων κατοικιών 
Εξαιρούνται από επιχορήγηση στεγαστικής 
συνδρομής για ανακατασκευή ή επισκευή 
κτιρίου, επιδότηση προσωρινής στέγασης, 
ενίσχυση πρώτης αρωγής και εφάπαξ έκτα-
κτη οικονομική ενίσχυση για την αντιμετώπι-
ση απλών επισκευαστικών εργασιών και την 
αντικατάσταση οικοσκευής, λόγω σεισμού, 
πυρκαγιάς από φυσικά αίτια και πλημμύρας, 
φυσικά πρόσωπα, ιδιοκτήτες ή συνιδιοκτή-
τες, για κατοικίες με φορολογητέα αξία για 
σκοπούς επιβολής ΕΝ.Φ.Ι.Α. άνω των πεντα-
κοσίων χιλιάδων (500.000)..Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το toedolio5.gr

Για την υπόθεση της απαλλαγής με οριστι-
κό και αμετάκλητο βούλευμα σχετικά με 
την «εμπλοκή» του εφοπλιστή Βαγγέλη στο 
Noor1 έχετε ενημερωθεί με αναλυτικό ρε-
πορτάζ από toedolio5.gr ! Δεν περιμέναμε 
όμως το γεγονός αυτός να έχει στεναχωρέ-

σει τον «πατριώτη» Βελόπουλο ώστε να τον 
αναγκάσει να τοποθετηθεί δημόσια, αφήνο-
ντας υπονοούμενα ότι μπορεί ο Μαρινάκης 
να είναι ένοχος και να έκανε συνδιαλλαγή 
με την κυβέρνηση. «…δεν μπαίνουμε στην 
ουσία της υπόθεσης αν είναι αθώος ή ένο-
χος» λέει με βίντεο στο Tik Tok ο πρόεδρος 
της Ελληνικής Λύσης λίγες ώρες μετά την 
γνωστοποίηση του θέματος από τα ΜΜΕ 
όπου πρώτο το ανέδειξε το edolio5. Την 
ίδια ώρα όμως, την απάντηση την δίνει η 
ίδια η δικαιοσύνη με το βούλευμα της χωρίς 
ερωτηματικό. Γιατί ο Βελόπουλος αυτό το 
αγνοεί ; Είναι τυχαίο το γεγονός ότι τα δελ-

τία τύπου του κόμματος του δημοσιεύονται 
καθημερινά σε ιστοσελίδες που έχουν ως 
κυρίαρχο θέμα τους «πολεμική» συμπερι-
φορά κατά του γνωστού μεγαλοεφοπλιστή 
; Ίσως την απάντηση την δίνουν οι εμμονές 
του με τον «Mr MEGA» αφού έχει αναφέ-
ρει δεκάδες φορές με την παραμικρή αιτία 
– πολλές φορές και ανύπαρκτη -, το όνομα 
Μαρινάκης ως το «μεγάλο τέρας αυτής της 
χώρας» ενώ ταυτόχρονα ούτε καν έχει ψελ-
λίσει ονόματα άλλων εφοπλιστών ή βιομη-
χάνων. Επειδή όμως τίποτα δεν κρύβεται σε 
αυτή την χώρα όλα μαθαίνονται! Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το toedolio5.gr

«Κλαίει» δημόσια ο Βελόπουλος για την απαλλαγή Μαρινάκη.

Στην απόφαση της Πολιτικής Γραμματεί-
ας που επιβεβαίωσε την σοβαρότητα των 
καταγγελιών του Παύλου Πολάκη για το 
“ψευδές πόθεν έσχες” του Στέφανου Κασσ-
σελάκη, αναφέρεται με ανακοίνωση του ο 
υποψήφιος πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ, Σωκρά-
της Φάμελλος. Συγκεκριμένα αναφέρει: 
«Η ανακοίνωση της Πολιτικής Γραμματείας 
και οι σημερινές σοβαρότατες καταγγελί-

ες για ψευδές Πόθεν Έσχες του προηγού-
μενου προέδρου επιβεβαιώνουν όλες τις 
αποφάσεις των συλλογικών μας Οργάνων 
μέχρι και σήμερα. Αποδεικνύουν επίσης 
και την αναγκαιότητα ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ να αλλά-
ξει σελίδα και να γίνει σοβαρός και αξιόπι-
στος. Γιατί για εμάς τα θέματα διαφάνειας 
και τιμιότητας είναι αδιαπραγμάτευτα. Και 
ποτέ δεν επιδείξαμε καμία ανοχή σε παρα-

βιάσεις τους». Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το toedolio5.gr 

Φάμελλος: Καμία ανοχή σε παραβιάσεις της διαφάνειας και της τιμιότητας
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Μετά την αποχώρηση Κασσελάκη έρχεται το νέο κόμμα Τσίπρα!

Με το ένα μάτι στραμμένο στις εσωτερι-
κές εξελίξεις στον ΣΥΡΙΖΑ και το άλλο στις 
δημοσκοπήσεις (κυρίως), για να ανιχνεύει 
την πορεία της απήχησης του ΠΑΣΟΚ, αλλά 
και τη φθορά της Ν.Δ., πορεύεται ο Αλέξης 
Τσίπρας. Κοινώς, προσπαθεί να ανιχνεύσει 
τις διαθέσεις της κοινωνίας, προκειμένου 
τα δικά του βήματα να έχουν αντιστοίχιση 
με το γενικότερο πολιτικό κλίμα.Μετά την 
αποχώρηση Κασσελάκη έρχεται το νέο κόμ-
μα Τσίπρα: Τον Μάρτιο το μανιφέστο του 
πρώην προέδρου του ΣΥΡΙΖ Ο χρονικός ορί-
ζοντας των αποφάσεων του πρώην πρωθυ-
πουργού μοιάζει να είναι ο Μάρτιος. Οταν 
θα έχει αποσαφηνιστεί το τοπίο σε σχέση 
με την επιλογή του κ. Μητσοτάκη για την 
Προεδρία της Δημοκρατίας (σ.σ.: θεωρεί 
ότι θα προκύψουν εξελίξεις από την επιλο-
γή που θα κάνει ο πρωθυπουργός). Οταν 
θα έχει φανεί η πραγματική δημοσκοπική 
εικόνα για το ΠΑΣΟΚ και δεν θα είναι απόρ-
ροια της εσωκομματικής εκλογής του κ. Αν-
δρουλάκη. Αλλά και όταν θα έχουν ξεκαθα-
ρίσει οριστικά τα πράγματα στο εσωτερικό 
του ΣΥΡΙΖΑ. Το μεγαλύτερο ενδιαφέρον του 
στην παρούσα φάση είναι η δυναμική του 
ΠΑΣΟΚ και του Νίκου Ανδρουλάκη. Με την 
έννοια πως, αν σταθεροποιηθεί σε δημο-
σκοπικά ποσοστά πέριξ του 20% με συνεχό-

μενες τάσεις ανόδου, τότε είναι προφανές 
ότι θα περιοριστούν τα δικά του περιθώρια 
κινήσεων. Στη βάση αυτή, φαίνεται να «δί-
νει χρόνο» στον πρόεδρο του ΠΑΣΟΚ. Στον 
αντίποδα, αν αρχίσει η πτωτική πορεία ή, 
τέλος πάντων, το κόμμα του κ. Ανδρουλάκη 
είναι πέριξ του 15%, ο πρώην πρωθυπουρ-
γός αυτομάτως θα ενεργοποιήσει το plan 
A, δηλαδή της δημιουργίας νέου φορέα, ο 
οποίος δεν θα έχει την παραμικρή σχέση με 
τον ΣΥΡΙΖΑ. Γι’ αυτό, άλλωστε, στις παρεμ-
βάσεις του δεν κάνει την παραμικρή ανα-
φορά στο κόμμα του οποίου υπήρξε ηγέτης 
επί 15 χρόνια. Σύμφωνα με γνώστες των 
προθέσεων του πρώην πρωθυπουργού, 
δεν θέλει να ρίξει μια ευκαιριακή ζαριά, 
δηλαδή να κάνει ένα κόμμα όπως ο πρώ-
ην πρωθυπουργός Γιώργος Παπανδρέου. 
Εν προκειμένω, το παράδειγμα του ΚΙΔΗ-
ΣΟ λειτουργεί παραδειγματικά για τον κ. 
Τσίπρα, με την έννοια ότι έχει διατελέσει 
πρωθυπουργός, οπότε θα ήταν αστείο για 
τον ίδιο να κάνει ένα κόμμα που θα παλεύει 
να μπει στη Βουλή και να πιάσει το 3%. Εως 
τον Μάρτιο, λοιπόν, οι πληροφορίες εμφα-
νίζουν τον κ. Τσίπρα να περιμένει. Αυτό δεν 
σημαίνει πως θα μένει άπραγος. Αντιθέτως, 
αυτό που κάνει είναι η προγραμματική του 
θωράκιση. Να είναι, δηλαδή, έτοιμος, όταν 
–και αν– προκύψει πολιτικό κενό, να πα-
ρουσιάσει την πολιτική του πλατφόρμα, το 
«μανιφέστο Τσίπρα». Το οποίο είναι καρπός 
συνεργασίας πολλών ανθρώπων, κάποιοι 
εκ των οποίων είναι φρέσκες συνεργασίες 
και δεν είχαν καμία εμπλοκή με τον ΣΥΡΙΖΑ. 
Μέσω του ινστιτούτου που φέρει το όνομά 

του έχουν γίνει δύο μεγάλες εκδηλώσεις: η 
μία για τα ζητήματα της εξωτερικής πολιτι-
κής και το μέλλον της Ευρώπης και η άλλη 
γι’ αυτά της οικονομίας, της ακρίβειας κ.λπ. 
Εντός των προσεχών εβδομάδων θα γίνει 
και η επόμενη εκδήλωση, που θα σχετίζεται 
με τα θέματα των θεσμών και της Δικαιοσύ-
νης. Στα θέματα της εξωτερικής πολιτικής 
κινείται στην προωθημένη λογική της επί-
λυσης των διαφορών στα πρότυπα της Συμ-
φωνίας των Πρεσπών. Το μεγαλύτερο ενδι-
αφέρον έγκειται στις προτάσεις του για την 
οικονομία, καθώς είναι εμφανώς απελευ-
θερωμένος από αγκυλώσεις και εμμονές. 
Ο κ. Τσίπρας κάνει λόγο για ένα εθνικό σχέ-
διο ανασυγκρότησης, στο οποίο το κράτος 
θα έχει αναπτυξιακό χαρακτήρα. Κομβικό 
ζήτημα για τον πρώην πρωθυπουργό είναι 
η αναδιανομή με δικαιοσύνη, με στήριξη 
του κοινωνικού κράτους και προστασία της 
εργασίας, ώστε «οι καρποί της ανάπτυξης 
να διαχέονται στο σύνολο της κοινωνίας». 
Βασικό χαρακτηριστικό του Νέου Εθνικού 
Σχεδίου που προτείνει είναι η ανθεκτικότη-
τα, «για να είναι σε θέση η χώρα να αντι-
μετωπίσει τις προκλήσεις που θέτει η γεω-
πολιτική αβεβαιότητα, η κλιματική κρίση, 
καθώς και νέες πιθανές διαταραχές στην 
παγκόσμια αλυσίδα εφοδιασμού». Εξίσου 
σημαντικός πυλώνας είναι πλέον για τον κ. 
Τσίπρα και η ασφάλεια «απέναντι στην αυ-
ξημένη εγκληματικότητα, αλλά και απέναντι 
στις επιπτώσεις της κλιματικής κρίσης, στις 
δημόσιες υποδομές και συγκοινωνίες». Αυ-
τούσια αναδημοσίευση από το toedolio5.gr
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Μητσοτάκης: Από 28 Νοεμβρίου τα 37.000 δωρεάν απογευματινά χειρουργεία – 
Πυρά κατά ΠΑΣΟΚ: «Αντιγράφετε τον ΣΥΡΙΖΑ ακόμη και στα λάθη του»
Στη Βουλή μίλησε σήμερα, Τρίτη (12.11.24) 
ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης για 
τις παρεμβάσεις στην Υγεία, ανακοινώνο-
ντας μεταξύ άλλων ότι από τις 28 Νοεμβρίου 
ξεκινούν τα 37.000 δωρεάν απογευματινά 
χειρουργεία.  Ο Κυριάκος Μητσοτάκης το-
ποθετήθηκε στη Βουλή επί του νομοσχεδίου 
για τον Προσωπικό Γιατρό, κάνοντας ωστόσο 
ιδιαίτερη αναφορά στο κύκλωμα των παρά-
νομων υπερσυνταγογραφήσεων, που ήρθε 
στο φως τον περασμένο μήνα. «Αυτούς τους 
λίγους επίορκους γιατρούς και φαρμακοποι-
ούς που υπεξαιρούν χρήματα από τον ΕΟΠΥΥ, 
θα τους βρούμε και θα τους τιμωρήσουμε», 
είναι το μήνυμα που έστειλε.  Μάλιστα, ο 
πρωθυπουργός, όπως αναμενόταν, εξαπέλυ-
σε «πυρά» κατά του ΠΑΣΟΚ με φόντο τις τε-
λευταίες εξελίξεις διάλυσης του ΣΥΡΙΖΑ μετά 
το θυελλώδες Συνέδριο, τονίζοντας ότι τον 
«αντιγράφει ακόμη και στα λάθη του». «Ο ρό-
λος της αντιπολίτευσης δεν είναι να αρνείται 
κανείς μηχανικά ό,τι προωθεί η κυβέρνηση… 
οι ασκήσεις διαφοροποιήσεων με μοναδι-
κό σκοπό την κομματική περιχαράκωση και 
το φλερτ με άλλους χώρους», σημείωσε και 
συνέχισε: «Μέχρι στιγμής δεν μπορείτε να 
μας εκπλήξετε ευχάριστα… Πληροφορήθηκα 
ότι το ΠΑΣΟΚ έκανε μία τροπολογία αντιγρα-
φής ερώτησης που είχε καταθέσει ο ΣΥΡΙΖΑ 
το 2020, να ενταχθεί όλο το προσωπικό του 
ΕΣΥ στα βαρέα κι ανθυγιεινά… Πάτε να αντι-
καταστήσετε τον ΣΥΡΙΖΑ ακόμη και στα λάθη 
του», είπε. «Σημείο αναφοράς ο Προσωπικός 
Γιατρός» «Μπορεί η Βουλή να εμφανίζει σή-
μερα ελαφρώς διαφορετική εικόνα μετά τις 
αναδιατάξεις στα έδρανα αντιπολίτευσης, το 
νομοσχέδιο όμως που συζητούμε, είναι μέ-
ρος σταθερής διαδρομής που υπηρετούμε», 
τόνισε ο πρωθυπουργός, ξεκινώντας την ομι-
λία του.  Και συνέχισε: «Η σημασία του Προ-
σωπικού Γιατρού υποτιμήθηκε τόσο από την 
ιατρική κοινότητα όσο και από τους πολίτες. 
Είναι όμως ένα σημαντικό σημείο αναφοράς. 

Είναι εκείνος που θα παρακολουθεί τον ψη-
φιακό φάκελο του ασθενούς, που σύντομα 
θα έχουμε όλοι». Ο πρωθυπουργός χαρα-
κτήρισε φιλόδοξο το σχέδιο, σημειώνοντας 
ότι «δεν έχει προηγούμενο στην ιστορία του 
ΕΣΥ και προϋποθέτει χρόνο και επιμονή στην 
εκτέλεσή του». «Απαιτεί συνεχή παρακολού-
θηση, ώστε να αίρονται τα πολλά εμπόδια και 
να προωθούνται σημαντικές παρεμβάσεις, 
που διορθώνουν αρρυθμίες. Προς αυτή την 
κατεύθυνση είναι και οι διατάξεις που συζη-
τούμε για τον προσωπικό ιατρό. Ένας θεσμός 
που άργησε να έρθει στην πατρίδα μας. Η ση-
μασία προσωπικού ιατρού υποτιμήθηκε από 
την ιατρική κοινότητα και από τους πολίτες. 
Το 44% των πολιτών σήμερα δεν έχουν εντα-
χθεί στον θεσμό. Πρέπει όμως να συμφωνή-
σουμε ότι ο προσωπικός ιατρός είναι σημείο 
αναφοράς. Δεν είναι ο προσωπικός ιατρός, 
αυτός που απλά θα μας γράψει τα φάρμακα 
χωρίς αμοιβή. Θα μας συμβουλέψει για τα 
εμβόλια για τις εξετάσεις, θα μας κατευθύνει 
στο νοσοκομείο και θα συντάξει τον ψηφιακό 
φάκελο που σύντομα θα έχουμε όλοι», υπο-
γράμμισε. «Στο εξής ο αριθμός προσωπικών 
ιατρών γίνεται μεγαλύτερος», συμπλήρωσε. 
Ο κ. Μητσοτάκης αναφέρθηκε σε δυο ακό-
μα πρωτοβουλίες: «Η γενναία απόφαση για 
αμοιβή εφάπαξ των ιατρών που θα επιλέξουν 
να ακολουθήσουν την γενική οικογενειακή ια-
τρική και παθολογία. Να σταθώ και στην ίδρυ-
ση 8 πανεπιστημιακών κέντρων υγείας στελε-
χωμένα με διδακτικό και ιατρικό προσωπικό 
που θα παρέχουν φροντίδα αλλά θα διδά-
σκουν και το υγειονομικό προσωπικό», είπε. 
«Για πρώτη φορά στη χώρα μας αποκτούμε 
οργανωμένο σύστημα πρόληψης» Ο πρωθυ-
πουργός μίλησε στη συνέχεια και για το πρό-
γραμμα προληπτικών εξετάσεων, επισημαί-
νοντας χαρακτηριστικά ότι αν δεν καπνίζουμε, 
τρώμε υγιεινά, δεν πίνουμε και αθλούμαστε, 
η διαφορά στο προσδόκιμο ζωής φτάνει τα 
18 χρόνια. «Φανταστείτε πόσο μεγάλη ευ-

θύνη έχουμε στις 
επόμενες γενιές», 
είπε. «Για πρώτη 
φορά στη χώρα 
μας αποκτούμε ορ-
γανωμένο σύστη-
μα πρόληψης υγεί-
ας. Ένα πρόγραμμα 
ομπρέλα για δω-
ρεάν προληπτικές 

εξετάσεις, ξεκίνησε με το πρόγραμμα Φώφη 
Γεννηματά», δήλωσε. Η επίθεση στο ΠΑΣΟΚ: 
«Θα οχυρωθείτε πίσω από “όχι σε όλα;” «Πε-
ριμένω την οριστική απόφαση του ΠΑΣΟΚ 
για να δω πώς τοποθετείται για το νομοσχέ-
διο. Όχι για την Αριστερά που το μέλλον της 
είναι αβέβαιο, αλλά την τυφλή της άρνηση 
την θεωρώ σίγουρη. Αναμένω την απάντηση 
του αρχηγού σας. Θέλω να δω αν και σε αυτή 
την περίπτωση θα οχυρωθείτε πίσω από το 
“όχι σε όλα”, όπως κάνατε στην επιτάχυνση 
προσλήψεων, τον ορισμό του Συνηγόρου του 
Πολίτη – φέραμε υποψήφιο από τον χώρο 
κεντροαριστεράς -, την ανάπτυξη της ανακύ-
κλωσης, τις αλλαγές στον δικαστικό χάρτη. Ο 
ρόλος της αντιπολίτευσης στην Δημοκρατία 
δεν είναι να αρνείται μηχανικά ότι φέρνει η 
κυβέρνηση. Ο κοινοβουλευτισμός επιβάλλει 
τεκμηριωμένη κριτική όχι όμως ασκήσεις δι-
αφοροποιήσεων με στόχο την περιχαράκωση 
ή φλερτ με όμορους χώρους. Θέλει επίσης και 
προτάσεις που δεν έχω ακούσει. Αντί άλλης 
τοποθέτησης πληροφορήθηκα ότι το ΠΑΣΟΚ 
κατέθεσε μια τροπολογία. Είναι μια τροπολο-
γία αντιγραφής ερώτησης που είχε καταθέσει 
ο ΣΥΡΙΑ το 2020. Να ενταχθεί όλο το προσωπι-
κό ΕΣΥ στα βαρέα δείγμα της αγωνίας να αντι-
καταστήσετε τον ΣΥΡΙΖΑ ακόμα και στα λάθη 
του. Πριν ακόμα διαλυθεί ο ΣΥΡΙΖΑ, σπεύδετε 
να πάρετε την θέση του κάτω από την σκιά 
του λεφτόδεντρου. Δεν θα σταθώ παρά σε 
μια γενική αντίληψη: σύμφωνα με τους νέους 
ευρωπαϊκούς κανόνες η χώρα έχει οροφές δα-
πανών. Πριν μας πείτε λοιπόν τι προτείνεται 
πείτε μας από που θα βρείτε τα χρήματα. Η 
διάταξη για βαρέα και ανθυγιεινά δίνει σε κά-
ποιον να βγει σε σύνταξη στα 62 χρόνια αυτό-
ματα. Δηλαδή 7.500 ιατροί θα χαθούν. Εμείς 
ψάχνουμε να προσλάβουμε ιατρούς και εσείς 
προτείνεται μέτρα που τους βγάζουν από το 
σύστημα;mΑυτή η ανεύθυνη πολιτική απευ-
θύνεται τελικά στην ίδια την κοινωνία. Είμα-
στε οι πρώτοι που αναγνωρίζουμε ότι πρέπει 
να έχουμε καλοπληρωμένους υγειονομικούς. 
Συγκρίνεται τις αμοιβές σήμερα με τις αμοι-
βές του 2019. Όμως τέτοιες απλουστευτικές 
προτάσεις από το δήθεν υπεύθυνο ΠΑΣΟΚ 
περιμένω κάτι καλύτερο. Για εμάς η δημόσια 
υγεία αποτελεί μια ύψιστη προτεραιότητα».
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Καταδικάστηκαν από το Τριμελές Εφετείο 
Δωδεκανήσου, δύο αδέλφια ηλικίας 42 και 
46 ετών, που κατηγορούνται ότι έκλεψαν, 
έσφαξαν και τεμάχισαν πρόβατα, κατσίκια 
αλλά και δύο γαϊδούρια. Σε βάρος τους επι-
βλήθηκε ποινή φυλάκισης 3 ετών για την κάθε 
πράξη, δηλαδή κατά συγχώνευση, συνολική 
ποινή φυλάκισης 4 έτη, έκαστος. Πρωτόδικα 
τον Ιούνιο του 2022, το Τριμελές Εφετείο επί 
Κακουργημάτων Δωδεκανήσου είχε επιβάλει 
συνολική ποινή κάθειρξης 8 ετών και συνολι-
κό χρηματικό πρόστιμο 700 ευρώ σε κάθε ένα 
από τα δύο αδέλφια, με τις εφέσεις τους να 
έχουν αναστέλλουσα δύναμη υπό τον όρο της 
καταβολής εγγυοδοσίας ποσού 1000 ευρώ 
(έκαστος). Στην ίδια υπόθεση κατηγορούνταν 
για απλή συνέργεια στη ζωοκλοπή από κοι-
νού και ένας 50χρονος, στον οποίο το πρωτό-
δικο δικαστήριο επέβαλε ποινή φυλάκισης 3 
ετών με τριετή αναστολή. Έσφαξαν πρόβατα 
και γαϊδούρια: Το χρονικό Η υπόθεση είχε εξι-
χνιαστεί την Άνοιξη του 2013, με τους τρεις 
κατηγορουμένους να συλλαμβάνονται επ’ 
αυτοφώρω καθώς εντοπίστηκαν να έχουν 
φορτώσει δύο θηλυκά γαϊδούρια που είχαν 
κλέψει, στην καρότσα φορτηγού αυτοκινή-
του. Σύμφωνα με όσα είχαν γίνει γνωστά, οι 
τρεις δράστες είχαν εντοπίσει τα δύο θηλυκά 
γαϊδούρια στην περιοχή της Λάρδου και στις 
10 Μαρτίου 2013 αργά το απόγευμα, μετέ-
βησαν και τα αφαίρεσαν από το αγρόκτημα 
40χρονου, όπου βρίσκονταν. Τα φόρτωσαν 
στην καρότσα Ι.Χ. φορτηγού αυτοκινήτου και 
αφού τα σκέπασαν με μουσαμά, προκειμέ-
νου να μην φαίνονται, πήραν τον δρόμο της 

επιστροφής, κινούμενοι από το εσωτερικό 
του νησιού (Πλατάνια, Διμυλιά κ.ά.) Ωστόσο, 
στην είσοδο του χωριού Πλατάνια εντοπίστη-
καν από αστυνομικούς του Σταθμού Σαλάκου, 
οι οποίοι και σταμάτησαν τους τρεις άνδρες 
και διενήργησαν έλεγχο στο αυτοκίνητό τους. 
Εκεί βρήκαν τις δύο… γαϊδούρες, τις οποίες οι 
δράστες δεν ήξεραν πώς να δικαιολογήσουν! 
Σύμφωνα με πληροφορίες, οι ίδιοι φέρονται 
να είπαν στους αστυνομικούς πως τις μετέφε-
ραν στο σπίτι τους στην πόλη της Ρόδου για 
να κάνουν… βόλτα! Από την προανάκριση που 
διενεργήθηκε, διαπιστώθηκε ότι τα ζώα είχαν 
κλαπεί νωρίτερα από την περιοχή της Λάρδου 
και αναγνωρίστηκαν από τον 40χρονο ιδιο-
κτήτη τους, στον οποίο και τελικά επέστρε-
ψαν. Επίσης, από την έρευνα, διαπιστώθηκε 
πως τα αδικήματα ήταν περισσότερα για τους 
τρεις εμπλεκόμενους. Σύμφωνα με το βούλευ-
μα του Συμβουλίου Πλημμελειοδικών Ρόδου, 
με το οποίο και η υπόθεση παραπέμφθηκε 
σε δίκη, οι τρεις εμπλεκόμενοι διέπραξαν τα 
εξής: Το χρονικό διάστημα από τις 2 το μεση-
μέρι στις 3 Μαρτίου 2013 έως τις 8 το πρωί 
της επόμενης ημέρας, πήγαν στο μαντρί που 
διέθετε μία συμπολίτισσά μας στα Λάερμα και 
θανάτωσαν δύο πρόβατα και τρία κατσίκια, 
κατασφάζοντάς τα με βίαιο τρόπο. Στη συνέ-
χεια τα σφαγμένα ζώα τα πήραν μαζί τους και 
τα ιδιοποιήθηκαν. Αλλά και στην Κάλαθο, από 
τις 11 το πρωί στις 16 Φεβρουαρίου 2013 έως 
τις 9.30 το πρωί της επόμενης ημέρας, πήγαν 
στο αγρόκτημα ενός συμπολίτη μας και του 
θανάτωσαν έναν γάιδαρο που είχε στην ιδιο-
κτησία του, ενώ στη συνέχεια αφαίρεσαν από 

την κατοχή του ιδιοκτήτη, το πίσω μέρος και 
τα μπροστινά πόδια από το σώμα του σφα-
γιασμένου ζώου, αξίας 900 ευρώ, με σκοπό 
να τα ιδιοποιηθούν. Στην περιοχή Μέγγαβλη 
της Ρόδου, το χρονικό διάστημα από τις 8 έως 
τις 11 Μαρτίου, μετέβησαν σε αγρόκτημα συ-
μπολίτη μας και αφού αφαίρεσαν ένα θηλυκό 
γαϊδούρι, το θανάτωσαν, κατασφάζοντάς το 
με βίαιο τρόπο. Επίσης, κατηγορούνται ότι, 
στην περιοχή Βληχά της Ρόδου, από τις 3 το 
μεσημέρι στις 7 Μαρτίου 2013 έως τις δύο 
το μεσημέρι στις 8 Μαρτίου 2013, πήγαν στο 
αγρόκτημα κατοίκου της περιοχής και του 
αφαίρεσαν μία θηλυκή γαϊδούρα που διέθε-
τε. Τέλος, στη Λάρδο στις 10 Μαρτίου 2013, 
πήγαν σε αγρόκτημα και αφαίρεσαν τις δύο 
θηλυκές γαϊδούρες, τις οποίες φόρτωσαν στο 
αυτοκίνητο και στάθηκαν η αφορμή για τη 
σύλληψή τους. Σε βάρος των δύο αδελφών, 
ηλικίας 42 και 46 ετών αντίστοιχα, ασκήθηκαν 
ποινικές διώξεις σε βαθμό κακουργήματος, 
ζωοκλοπή και ζωοκτονία από κοινού, ενώ ο 
50χρονος κατηγορούνταν για απλή συνέργεια 
στη ζωοκλοπή από κοινού σε βαθμό κακουρ-
γήματος. Αξίζει να σημειωθεί, πως και οι τρεις 
εμπλεκόμενοι είχαν απασχολήσει στο παρελ-
θόν για παρόμοια αδικήματα. Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το toedolio5.gr

Καταδικάστηκαν δύο αδέρφια που έσφαξαν πρόβατα και γαϊδουράκια

Ενώπιον εισαγγελέα δύο άτομα για διακίνηση λαθραίων
Στο πλαίσιο της αυτόφωρης διαδικασίας συ-
νελήφθησαν την περασμένη Δευτέρα (11/11) 
στη Νίκαια δύο αλλοδαποί, ηλικίας 32 και 18 
ετών, για παράβαση του Εθνικού Τελωνει-
ακού Κώδικα. Ειδικότερα, αστυνομικοί της 
Ομάδας ΔΙ.ΑΣ. εντόπισαν δύο άτομα έξω από 
οικία να κατέχουν μαύρες σακούλες και τα 

κάλεσαν σε έλεγχο. Στην κατοχή τους βρέθη-
καν και κατασχέθηκαν 4.884 λαθραία καπνικά 
προϊόντα. Οι συλληφθέντες, με τη σε βάρος 
τους δικογραφία από το Τμήμα Ασφαλείας 
Νίκαιας-Αγ. Ι. Ρέντη, οδηγήθηκαν στον αρμό-
διο εισαγγελέα. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το toedolio5.gr

Στη φάκα της ΕΛΑΣ 41χρονος που έκλεβε καταστήματα
Οι αστυνομικοί της Υποδιεύθυνσης Ασφάλει-
ας Κατερίνης συνέλαβαν 41χρονο ο οποίος δι-
έπραξε επτά κλοπές σε καταστήματα, εκ των 
οποίων οι δύο απόπειρες, αφαιρώντας χρή-
ματα και άλλα αντικείμενα, η συνολική αξία 
των οποίων ξεπερνά στις 5.400 ευρώ. Μέ-
ρος των κλοπιμαίων βρέθηκε και αποδόθηκε 

στους νόμιμους κατόχους του. Η έρευνα των 
αστυνομικών συνεχίζεται προκειμένου να εξα-
κριβωθεί η τυχόν συμμετοχή του και σε άλλες 
παρόμοιες αξιόποινες πράξεις. Ο συλληφθείς, 
με τη δικογραφία που σχηματίσθηκε σε βάρος 
του, οδηγήθηκε στον Εισαγγελέα Πρωτοδικών 
Κατερίνης και τον παρέπεμψε στον Ανακριτή.
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Οι πολιτικές που θα εφαρμόσει ο Ντόναλντ 
Τραμπ όταν θα αναλάβει καθήκοντα προ-
έδρου των Ηνωμένων Πολιτειών είναι πι-
θανόν να ασκήσουν πιέσεις ανοδικές για 
τον πληθωρισμό και στις δύο πλευρές του 
Ατλαντικού, προειδοποιεί ο Ρόμπερτ Χόλ-
τσμαν, ο κεντρικός τραπεζίτης της Αυστρίας 
και μέλος του διοικητικού συμβουλίου της 
Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας. «Εννοεί 
αυτό που έχει πει και είναι πιθανόν ότι θα 

το εφαρμόσει ταχύτερα από ό,τι περιμέ-
νουμε.bΑν ισχύσει αυτό, τι περιμένουν οι 
αγορές; Ότι τα επιτόκια θα παραμείνουν σε 
υψηλότερα επίπεδα και ότι ο πληθωρισμός 
θα είναι επίσης υψηλότερος», είπε ο Ρό-
μπερτ Χόλτσμαν προσθέτοντας ότι αυτό θα 
ασκήσει ανοδικές πιέσεις προς το δολάριο 
και τον πληθωρισμό της ευρωζώνης. Αυτού-
σια αναδημοσίευση από το toedolio5.gr

ΕΚΤ: Οι πολιτικές Τραμπ θα ασκήσουν πιέσεις ανοδικές για τον πληθωρισμό και στις δύο πλευρές του Ατλαντικού.

Έκρηξη στους Αμπελόκηπους: Επίσημη δέσμευση στήριξης ζητούν οι ένοικοι της πολυκατοικίας

Η Συνέλευση των ενοίκων της πολυκατοι-
κίας όπου σημειώθηκε η έκρηξη στους 
Αμπελόκηπους, εξέδωσε Δελτίο Τύπου το-
νίζοντας την επείγουσα ανάγκη κρατικής 
υποστήριξης. Οι ένοικοι ευχαριστούν για τη 
βοήθεια που τους παρείχε άμεσα το κρά-
τος και ειδικά ο κ. Μιχάλης Χρυσοχοΐδης. 
“Η αντίδραση του κρατικού μηχανισμού 
ήταν άμεση, παρέχοντας προσωρινή στέγα-
ση, σίτιση και υποστήριξη στους ενοίκους” 
επισημαίνονυ. Ωστόσο, οι ένοικοι ζητούν 
επίσημη, γραπτή ενημέρωση και δέσμευση 
των αρμοδίων, για την παροχή στέγης για 
όσο χρειαστεί καθώς και όγια την κάλυψη 
των εξόδων αποκατάστασης των ζημιών. 
Έκρηξη στους Αμπελόκηπους: Το Δελτίο 
Τύπου των ενοίκω Θέμα: Εκρηξη σε διαμέ-
ρισμα πολυκατοικίας στην οδό Αρκαδίας – 
Επείγουσα ανάγκη για κρατική υποστήριξη 
Αξιότιμες Κυρίες και Κύριοι, «Την Πέμπτη 
31 Οκτωβρίου 2024 μια ενέργεια που μόνο 

ως τρομοκρατική μπορεί να χαρακτηριστεί 
προκάλεσε ισχυρή έκρηξη σε διαμέρισμα 
της πολυκατοικίας στην οδό Αρκαδίας 4-6-8 
στους Αμπελόκηπους Αθηνών. Αποτέλεσμα 
της έκρηξης ήταν σοβαρότατες υλικές ζημιές 
που κατέστησαν το κτίριο προσωρινά ακα-
τάλληλο προς χρήση. Η αντίδραση του κρα-
τικού μηχανισμού ήταν άμεση, παρέχοντας 
προσωρινή στέγαση, σίτιση και υποστήριξη 
στους ενοίκους και τους ευχαριστούμε για 
αυτό, ιδιαιτέρως την πολιτική ηγεσία της 
Ελληνικής Αστυνομίας, τον υπουργό κ. Μι-
χάλη Χρυσοχοϊδη και το ΑΤ Αμπελόκηπων. 
Θα θέλαμε να τονίσουμε ότι η μοναδική επί-
σημη πληροφόρηση που έχουμε έως τώρα 
είναι η έκθεση της Πολεοδομίας, η οποία 
καθιστά τους ιδιοκτήτες, και κατ’ επέκτα-
ση και τους ενοίκους, υπεύθυνους για την 
άρση της επικινδυνότητας του κτιρίου. Επι-
πλέον, απαιτεί να πραγματοποιηθούν εξει-
δικευμένες εργασίες αποκατάστασης θέτο-
ντας πολύ πιεστικά χρονικά περιθώρια, ενώ 
το κόστος των απαραίτητων μέτρων ασφα-
λείας και αποκατάστασης είναι αδύνατο να 
καλυφθεί από τους ιδιοκτήτες χωρίς την 
κρατική αρωγή. Παρά το γεγονός ότι υπήρ-
ξε η καταρχήν δημόσια δήλωση του Υπουρ-
γού Προστασίας του Πολίτη σε τηλεοπτικό 
κανάλι ότι η πολιτεία θα καλύψει το κόστος 
αποκατάστασης, εξακολουθεί να υπάρχει 

έλλειψη επίσημης ενημέρωσης σχετικά με 
την κρατική αρωγή στην αποκατάσταση των 
ζημιών. Η έλλειψη μιας γραπτής δέσμευσης 
από την πολιτεία έχει προκαλέσει έντονη 
ανησυχία και αβεβαιότητα στους κατοίκους 
και στους ιδιοκτήτες της πολυκατοικίας. 
Παρακαλούμε τα αρμόδια υπουργεία να 
επιβεβαιώσουν άμεσα και με σαφήνεια τις 
ενέργειες και την οικονομική στήριξη που 
θα παρασχεθεί, ώστε να αποκατασταθούν 
οι ζημιές και να αρθεί η επικινδυνότητα 
του κτιρίου, προκειμένου να επανέλθουν 
όλοι οι κάτοικοι στις εστίες τους. Αιτήματα 
προς τα αρμόδια Υπουργεία: Επίσημη ενη-
μέρωση και δέσμευση για το αν, πότε και 
με ποιους όρους θα καλυφθούν οι δαπάνες 
για τις απαραίτητες εργασίες για την απο-
κατάσταση του κτιρίου, καθώς και για κάθε 
διαμέρισμα που έχει υποστεί ζημιές ξεχωρι-
στά. Κάλυψη των αρχικών δαπανών – ενερ-
γειών, ώστε να ληφθούν τα προβλεπόμενα 
για τη δημόσια ασφάλεια μέτρα. Κάλυψη 
της στέγασης των κατοίκων της πολυκατοι-
κίας για όσο διάστημα απαιτηθεί. Σας ευχα-
ριστούμε εκ των προτέρων για την προσοχή 
και την υποστήριξή σας σε αυτή την κρίσιμη 
στιγμή Με εκτίμηση, Η συνέλευση των Κα-
τοίκων της Πολυκατοικίας Οδού Αρκαδίας, 
Αμπελόκηποι» Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το toedolio5.gr



σελ. 33

17/11/2024

Ρεπορτάζ

Τραγωδία στη Ρόδο: Πέθανε 35χρονη έγκυος λίγα 24ωρα μετά από εξιτήριο

Στην εντατική νοσηλεύεται το μωράκι της δί-
νοντας μάχη για τη ζωή – Η κοπέλα είχε δύ-
σκολη εγκυμοσύνη και μετέβη σε ιδιωτικό 
νοσοκομείο των Αθηνών – Οι πρώτες ενδεί-
ξεις δείχνουν ανακοπή. Σοκαριστική είναι η 
είδηση του θανάτου 35χρονης εγκύου από 
τη Ρόδο, που έχασε τη ζωή της μέσα σε λίγα 
24ωρα αφότου οι γιατροί ιδιωτικού νοσοκο-
μείου των Αθηνών της έδωσαν εξιτήριο και 

της είπαν να περιμένει για να μπει ξανά στο 
νοσοκομείο. Την ίδια ώρα, το μωράκι της δίνει 
μάχη για τη ζωή του στη ΜΕΘ. Σύμφωνα με τη 
rodiaki.gr, η 35χρονη Ειρήνη – Δέσποινα Δη-
μητράκη – Αρώνη ήταν έγκυος στον 7ο μήνα. 
Συγγενικά της πρόσωπα αναφέρουν ότι είχε 
δύσκολη εγκυμοσύνη. Γι’ αυτό και αποφάσισε 
να μεταβεί σε ιδιωτικό νοσοκομείο των Αθη-
νών, για να παρακολουθείται από γιατρούς. Η 
γυναίκα σχεδίαζε να κάνει θρησκευτικό γάμο 
με τον Βασίλη Αρώνη τον περασμένο Σεπτέμ-
βριο. Όμως ο γάμος αναβλήθηκε, γιατί η ίδια 
δεν έπρεπε να ταλαιπωρηθεί και να κουρα-
στεί. Το ζευγάρι παντρεύτηκε στις 31 Οκτω-
βρίου με πολιτικό γάμο μέσα στο νοσοκομείο, 
ενώ σχεδίαζαν τον θρησκευτικό γάμο για μετά 
τη γέννα του παιδιού τους. Οι γιατροί του νο-
σοκομείου, σύμφωνα πάντα με τη rodiaki.

gr, στις 6 Νοεμβρίου έδωσαν εξιτήριο στην 
35χρονη. Πλην όμως της ζήτησαν να παρα-
μείνει στην Αθήνα και να πηγαίνει για έλεγχο 
πρωί και απόγευμα, κάτι που έγινε. Το βράδυ 
της Κυριακής όμως, κι ενώ όλη η οικογένεια 
βρίσκονταν στο σπίτι που είχαν ενοικιάσει 
κοντά στο Νοσοκομείο, η γυναίκα υπέστη 
ανακοπή, σύμφωνα με τις πρώτες ενδείξεις. 
Αμέσως κλήθηκε ασθενοφόρο του ΕΚΑΒ και 
του ιδιωτικού Νοσοκομείου στην Αθήνα, που 
έφθασαν σχεδόν ταυτόχρονα. Επίσης, για-
τρός του νοσοκομείου που βρίσκονταν πολύ 
κοντά, μετέβη και προχώρησε σε διαδικασίες 
ανάνηψης. Δυστυχώς ήταν αργά. Αμέσως η 
γυναίκα μεταφέρθηκε στο νοσοκομείο όπου 
της αφαίρεσαν το μωράκι της, που νοσηλεύε-
ται στη ΜΕΥ. Η κηδεία της θα γίνει την Παρα-
σκευή 15 Νοεμβρίου στη Ρόδο.   

Θύμα διάρρηξης έπεσε ο αδερφός του 
πρώην πρωθυπουργού Αντώνη Σαμαρά, 
Αλέξανδρος Σύμφωνα με πληροφορίες 
του toedolio5.gr, η διάρρηξη σημειώθηκε 
στο σπίτι του αδερφού του Αντώνη Σαμα-
ρά, στην Κηφισιά, το περασμένο Σάββατο. 
Οι δράστες μπήκαν στο σπίτι του αδερφού 
του πρώην πρωθυπουργού, από την πίσω 
σκάλα, κι άρπαξαν τιμαλφή αξίας 100.000 

ευρώ. Όπως αναφέρουν οι ίδιες πληροφο-
ρίες, η οικογένεια απουσίαζε από το σπίτι 
τη στιγμή της κλοπής. Την επόμενη ημέρα, 
η οικογένεια επέστρεψε και αντιλήφθη-
κε τη διάρρηξη, ενημερώνοντας τις Αρχές. 
Σημειώνεται πως ακριβώς δίπλα βρίσκεται 
και το σπίτι, όπου διαμένει ο Αντώνης Σα-
μαράς, και υπήρχαν αστυνομικοί δεν πήραν 
χαμπάρι. Αυτούσια αναδημοσίευση από το toedolio5.gr

Διέρρηξαν το σπίτι του αδερφού του Αντώνη Σαμαρά!

Χολαργός: ΕΔΕ για το παιδί που έδωσαν σε λάθος οικογένεια διέταξε ο δήμος

Την διενέργεια Ένορκης Διοικητικής Εξέ-
τασης διέταξε ο δήμος Χολαργού για το 
πρωτοφανές συμβάν που έγινε την Τρίτη 
(12.11.2024) σε βρεφονηπιακό σταθμό, 
όταν οι δασκάλες έδωσαν ένα παιδί σε λά-
θος οικογένεια. Σύμφωνα με όσα έγιναν 
γνωστά, το περιστατικό έγινε σε βρεφονη-
πιακό σταθμό του δήμου Χολαργού. Ένας 
παππούς 64 ετών έφτασε στο παιδικό σταθ-
μό και οι δασκάλες του έδωσαν λάθος παι-

δί. Ο παππούς που έχει πρόβλημα όρασης 
πήρε το παιδί κι έφυγε… Λίγη ώρα αργότε-
ρα στον παιδικό σταθμό έφτασε η γιαγιά 
της άλλης οικογένειας με τις δασκάλες να 
την ενημερώνουν ότι έχουν δώσει ήδη το 
παιδί σε άλλον… Η μαρτυρία της μητέρας, 
που μίλησε στο newsit.gr, είναι συγκλονι-
στική για τις δραματικές ώρες που έζησε 
με την οικογένεια του στον δημοτικό παι-
δικό σταθμό του Χο-
λαργού.  Ακολούθη-
σε πανικός, κλήθηκε 
η αστυνομία και εν 
τέλει ειδοποιήθη-
κε η οικογένεια που 
επέστρεψε το λά-
θος παιδί πίσω στον 
σταθμό. Σύμφωνα με 
ανακοίνωση του Δή-
μου Παπάγου – Χο-
λαργού θα ελεγχθεί 

αν τηρήθηκε η προβλεπόμενη διαδικασία 
αποχώρησης των παιδιών, ενώ θα συγκε-
ντρωθούν όλα τα απαιτούμενα στοιχεία 
για τη διαπίστωση τέλεσης πειθαρχικών 
αδικημάτων μιας και το περιστατικό είναι 
«εξόχως σοβαρό». Για την υπόθεση συνε-
λήφθησαν παιδαγωγοί του σταθμού αλλά 
και ο 64χρονος παππούς που δεν κατάφερε 
να αναγνωρίσει το εγγόνι του. 
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Το χρονικό του θανάτου των πέντε παιδιών! Όλη η έκθεση της ΕΛΑΣ

Αποκαλυπτική για τους θανάτους βρεφών 
στην Αμαλιάδα είναι η αναφορά της ΕΛ.ΑΣ. 
καθώς, παρόλο που δεν καταγράφει αιτίες θα-
νάτου, σημειώνει ότι τέσσερα από τα πέντε 
παιδιά μεταφέρθηκαν νεκρά στο νοσοκομείο 
και πως η μητέρα του τελευταίου παιδιού, του 
Παναγιώτη που απεβίωσε τον περασμένο Αύ-
γουστο, ενώ αρχικά είχε αφήσει υπόνοιες σε 
βάρος της 24χρονης φίλης της, στη συνέχεια 
τις απέσυρε. «Κατά την παραμονή των αστυ-
νομικών στο νοσοκομείο ελήφθη ένορκη κα-
τάθεση της μητέρας του ανήλικου, η οποία 
άφησε υπόνοιες σε βάρος της 24χρονης φίλης 
της, χωρίς να αναφέρει συγκεκριμένα γεγονό-
τα. (…) Ελήφθησαν συνολικά έξι καταθέσεις, η 
μία εκ των οποίων συμπληρωματική της μητέ-
ρας, η οποία αναίρεσε κατηγορηματικά τα 
όσα είχε καταθέσει στο νοσοκομείο σχετικά 
με υπόνοιες σε βάρος της φίλης της» σημειώ-
νεται χαρακτηριστικά, στην αναφορά. Αναφο-
ρά ΕΛ.ΑΣ. για Αμαλιάδα 1) Την 04/02/2021, το 
Γ’ Α.Τ. Πατρών, ενημερώθηκε από το Νοσοκο-
μείο Παίδων Πατρών «ΚΑΡΑΜΑΝΔΑΝΕΙΟ» 
σχετικά με αιφνίδιο θάνατο βρέφους (θύλη) 
α.κ.ο., γενν. 22/07/2020, κάτοικος εν ζωή Πα-
τρών, οδός ….. Την 05:07 ώρα της 04/02/2021 
και ενώ το βρέφος βρισκόταν στην οικία του 
παρουσίασε βρόγχο και απεβίωσε. Διακομί-
σθηκε νεκρό με σταθμό του Ε.Κ.Α.Β. στο νοσο-
κομείο (Καραμανδάνειο). Σύμφωνα με πληρο-
φορίες, οικείων το βρέφος είχε διαγνωσθεί με 
επιληψία και λάμβανε σχετική φαρμακευτική 
αγωγή. Τον Ιανουάριο του ίδιου έτους είχε ει-

σαχθεί στο ως άνω νοσοκομείο καθώς είχε 
ιστορικό επιληπτικών κρίσεων. Επιπρόσθετα, 
την 02-02-2021 το βρέφος είχε υποβληθεί 
από παιδίατρο σε εμβόλιο πνευμονιόκκοκου. 
Στο πλαίσιο της προανάκρισης, παραγγέλθηκε 
Νεκροψία – Νεκροτομή και η σχηματισθείσα 
δικογραφία υποβλήθηκε στην Εισαγγελία 
Πρωτοδικών Πατρών, από όπου παραγγέλθη-
κε η λήψη μαρτυρικών καταθέσεων και εν συ-
νεχεία επανυποβλήθηκε. Σύμφωνα με την Ια-
τροδικαστική Έκθεση Νεκροψίας – Νεκροτομής 
του βρέφους, δεν διαπιστώθηκαν κακώσεις, 
μακροσκοπικώς ορατές και ως αιτία θανάτου 
αναφέρεται «Διάμεση πνευμονίτιδα παιδικής 
ηλικίας». Επιπρόσθετα βρίσκεται σε εξέλιξη 
σχετικός γονιδιακός έλεγχος, ο οποίος δεν έχει 
περατωθεί έως τώρα. Για το ανωτέρω περι-
στατικό δεν προκύπτει προανακριτικά η συμ-
μετοχή σε αυτό της Μουρτζούκου Ειρήνης, 
γενν. 21/07/2000, κατοίκου Αμαλιάδας, πλην 
όμως όπως δήλωσε στα Μ.Μ.Ε, μητέρα του 
βρέφους, την επίμαχη ημέρα, είχε αναθέσει 
τη φύλαξη του παιδιού της στην Μουρτζού-
κου Ειρήνη. 2)Την 26/10/2023 από το Α.Τ. Δυ-
τικής Αχαΐας, υποβλήθηκε στον κ. Εισαγγελέα 
Πλημ/κών Πατρών προανακριτικό υλικό που 
αφορούσε τον θάνατο θήλυ βρέφους (αβά-
πτιστου), αγνώστου πατρός, γενν. 01/06/2022 
στην Πάτρα Αχαΐας, με μητέρα την Μουρτζού-
κου Ειρήνη. Συγκεκριμένα την 01:10 ώρα της 
19/06/2022 η παραπάνω μητέρα ενώ κοιμό-
ταν με το βρέφος της σε δωμάτιο της οικία 
τους, αντιλήφθηκε δυσχέρεια στην αναπνοή 
του και επειδή η κατάστασή του χειροτέρευε, 
την 01:20 ώρα κάλεσε το ΕΚΑΒ και με ασθενο-
φόρο διακομίσθηκε στο Κέντρο Υγείας Κάτω 
Αχαΐας, όπου στην συνέχεια διαπιστώθηκε 
από τον εφημερεύοντα Ιατρό ο θάνατός του. 
Σύμφωνα με ένορκη κατάθεση της μητέρας 
του, το βρέφος γεννήθηκε την 01/06/2022 
στην Μαιευτική Κλινική του Γενικού Νοσοκο-

μείου Πατρών «Ο ΑΓΙΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ» 
και παρέμεινε για παρακολούθηση 
στην Μονάδα Νεογνών, λόγω δυσχέ-
ρειας σίτισης και για διενέργεια εξε-
τάσεων. Το 6ο 24ώρο της ζωής του 
(07/06/2022), όντας σε καλή γενική 
κατάσταση, έλαβε εξιτήριο με οδηγία 
του θεράποντος Παιδιάτρου–Νεο-
γνολόγου, για την πραγματοποίηση 
εξετάσεων. Στα πλαίσια της προανά-
κρισης, η μητέρα του βρέφους, προ-
σκόμισε στην ανωτέρω αρμόδια Υπη-
ρεσία φ/φα ιατρικών εγγράφων 

(εξιτήριο για την κύηση, οδηγίες για το βρέφος 
και ανιχνευτικού ελέγχου νεογνού), στα οποία 
προκύπτουν οι εξετάσεις που διενεργήθηκαν 
στο βρέφος κατά την παραμονή του στην Μο-
νάδα Νεογνών όσο και η φαρμακευτική αγω-
γή που έλαβε εκεί. Η μητέρα του βρέφους δι-
έμενε με τον σύντροφό της, αλλοδαπό υπήκοο 
Μπανγκλαντές S. M., γενν. 1985. Από την ανω-
τέρω αρμόδια Υπηρεσία παραγγέλθηκε στην 
Ιατροδικαστική Υπηρεσία Πατρών, η διενέρ-
γεια νεκροψίας- νεκροτομίας και τοξικολογι-
κών εξετάσεων στο βρέφος, η δε έκθεση νε-
κροψίας – νεκροτομίας, υποβλήθηκε στον κ. 
Εισαγγελέα Πλημ/κων Πατρών και ως αιτία 
θανάτου αναφέρει ότι αυτός επήλθε συνε-
πεία διάμεσης πνευμονίτιδας της παιδικής 
ηλικίας. 3) Μετά το προηγούμενο συμβάν και 
συγκεκριμένα την 18/08/2023, η Μουρτζού-
κου Ειρήνη απέκτησε δεύτερο τέκνο (θήλυ), 
γενν. 18/08/2023, το οποίο απεβίωσε την 
17/10/2023 στο Γενικό Νοσοκομείο Παίδων 
Αθηνών «Η ΑΓΙΑ ΣΟΦΙΑ» όπου και νοσηλευό-
ταν. Στο εν λόγω νοσοκομείο είχε διεκομισθή 
από το Νοσοκομείο Παίδων Πατρών «ΚΑΡΑ-
ΜΑΝΔΑΝΕΙΟ» την 18/09/2023 και νοσηλευό-
ταν ως το θάνατό του. Τη δε προανάκριση για 
τον θάνατο του συγκεκριμένου βρέφους ανέ-
λαβε το Αστυνομικό Τμήμα Αμπελοκήπων Ατ-
τικής από όπου παραγγέλθηκε η νεκροψία-νε-
κροτομία στην Ιατροδικαστική Υπηρεσία 
Αθηνών και η οποία αναφέρει ως αιτία αιφνι-
δίου θανάτου παθολογικό ιστορικό επιληψί-
ας. 4) Την 05/08/2024 και ώρα 13:15 ενημε-
ρώθηκε το Α.Τ. Ήλιδας από τη Νοσηλευτική 
Μονάδα Αμαλιάδας ότι μεταφέρθηκε με ιδία 
μέσα από οικείους του, νεκρό παιδί, γενν. 
04/05/2023, κάτ. εν ζωή Αμαλιάδας. Αστυνο-
μικοί του Α.Τ. Ήλιδας και του Τ.Α. Ήλιδας, μετέ-
βησαν στο Νοσοκομείο Αμαλιάδας, όπου εκεί 
ανευρέθηκαν η μητέρα του παιδιού, η φίλη 
της Μουρτζούκου Ειρήνης, καθώς και έτερη 
γυναίκα. Από τον ιατρό ενημερώθηκε η αρμό-
δια Υπηρεσία ότι το παιδί μετεφέρθηκε εντός 
του Νοσοκομείου στα χέρια της Μουρζτούκου 
Ειρήνης. Άμεσα προέβησαν σε όλες τις ιατρι-
κές ενέργειες για την ανάνηψή του, πλην όμως 
αυτό δεν κατέστη δυνατό και κατά την προ-
σπάθεια επαναφοράς του, το παιδί έκανε εμε-
τό με γάλα. Κατόπιν τούτου ο προαναφερόμε-
νος Ιατρός παρέδωσε αναγγελία θανάτου, 
όπου μεταξύ άλλων ανέφερε ότι το παιδί δια-
κομίστηκε χωρίς καρδιακό τόνο, με ώρα θανά-
του την 14:05 της 05-08-2024. Ενημερώθηκε 
για το περιστατικό η Ιατροδικαστική Υπηρεσία 
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Γυναίκα μπήκε για επέμβαση ρουτίνας σε νοσοκομείο της Αθήνας 
και πέθανε στο δωμάτιό της - Τα ερωτήματα και οι ευθύνες

Πώς ένα ταξίδι ρουτίνας στην Αθήνα για μια 
λαπαροσκοπική επέμβαση αφαίρεσης ινομυ-
ώματος στη μήτρα κατέληξε σε θάνατο κάτω 
από αδιευκρίνιστες συνθήκες, αφήνοντας 
την οικογένειά της συντετριμμένη και γεμάτη 
αναπάντητα ερωτήματα. Η 45χρονη Μαρία 
Ηλιακώστα έφτασε στην Αθήνα την Κυριακή 
3 Νοεμβρίου μαζί με τον σύζυγό της και την 
24χρονη εγκυμονούσα κόρη τους, Ευαγγε-
λία, προκειμένου να υποβληθεί σε επέμβαση 
αφαίρεσης ινομυώματος. Σύμφωνα με τους 
συγγενείς, οι γιατροί τους είχαν διαβεβαιώ-
σει ότι η επέμβαση θα διαρκούσε περίπου 
μιάμιση ώρα, και ότι η 45χρονη θα μπορούσε 

να πάρει εξιτήριο το ίδιο βράδυ. Ωστόσο, η 
πραγματικότητα αποδείχθηκε δραματικά δια-
φορετική. Το πρωί της Τετάρτης, 6 Νοεμβρίου, 
η Μαρία έκανε εισαγωγή στην ιδιωτική κλινι-
κή, καθώς οι γιατροί είχαν διαβεβαιώσει ότι 
ο προεγχειρητικός έλεγχος δεν είχε δείξει κάτι 
ανησυχητικό. Το χειρουργείο προγραμματί-
στηκε για τις 1:30 το μεσημέρι. Η οικογένειά 
της, ο σύζυγός της και η κόρη της, παρέμειναν 
στο δωμάτιο περιμένοντας νέα από τους για-
τρούς. Στις 2 το μεσημέρι, ο γιατρός επικοι-
νώνησε με τον σύζυγο της Μαρίας, ενημερώ-
νοντάς τον ότι δεν επρόκειτο για ινομύωμα, 
όπως αρχικά είχε διαγνωσθεί, αλλά για αδε-
νομύωμα που είχε εισχωρήσει στα τοιχώματα 
της μήτρας. Εξαιτίας αυτού, αποφασίστηκε 
να γίνει υστερεκτομή. Αυτή η εξέλιξη προκά-
λεσε ερωτήματα στους συγγενείς, καθώς δεν 
είχε εντοπιστεί στον προεγχειρητικό έλεγχο. Η 
ώρα πέρασε και παρά τις υποσχέσεις των για-
τρών ότι η επέμβαση θα ολοκληρωνόταν έως 
τις 3 το μεσημέρι, η Μαρία δεν είχε ακόμη 
βγει από το χειρουργείο. Ο σύζυγός της ανη-
σύχησε, προσπαθώντας να επικοινωνήσει με 
τους γιατρούς και τη γραμματεία της κλινικής, 
χωρίς ανταπόκριση. Τελικά, στις 17:15 το από-
γευμα, ο γιατρός τον καθησύχασε, λέγοντας 
ότι όλα είχαν πάει καλά. Η Μαρία επέστρεψε 
στο δωμάτιό της στις 17:15 το απόγευμα, φα-
νερά καταπονημένη. Η οικογένειά της μίλησε 
μαζί της τηλεφωνικά, όμως η ίδια ζήτησε ξε-
κούραση. Στη συνέχεια, άρχισε να παραπο-
νιέται για έντονους πόνους στην κοιλιά. Οι νο-

σηλεύτριες της χορήγησαν δύο ορούς και την 
άφησαν να αναπαυθεί. Ωστόσο, γύρω στις 
6:15 το απόγευμα, ο σύζυγός της παρατήρησε 
ότι ο ορός είχε αδειάσει και ζήτησε βοήθεια 
από τις νοσηλεύτριες. Όταν προσπάθησαν να 
ξυπνήσουν τη Μαρία, διαπίστωσαν ότι δεν 
αντιδρούσε. Ακολούθησε πανικός. Γιατροί και 
νοσηλεύτριες έσπευσαν στο δωμάτιο, όμως 
ήταν ήδη αργά. Ο θάνατός της διαπιστώθηκε 
στις 20:03 το βράδυ, αν και οι συγγενείς της 
υποστηρίζουν ότι πιθανόν είχε καταλήξει μία 
ώρα νωρίτερα. Τα ερωτήματα και οι ευθύνες 
Η οικογένεια της 45χρονης προτίθεται να κι-
νηθεί νομικά, επιρρίπτοντας ευθύνες στους 
γιατρούς και το νοσηλευτικό προσωπικό. Το 
πιστοποιητικό θανάτου, που υπογράφεται 
από τον ιατροδικαστή Κωνσταντίνο Καβού-
ρη, αναφέρει ως αιτία θανάτου «απροσδιό-
ριστη μετά την ανάνηψη από γυναικολογικό 
χειρουργείο». Αναμένονται τα αποτελέσματα 
των εργαστηριακών εξετάσεων για περαι-
τέρω διευκρινίσεις. Η υπόθεση της Μαρίας 
Ηλιακώστα εγείρει σοβαρά ερωτήματα για 
τις διαδικασίες και τα πρωτόκολλα που ακο-
λουθήθηκαν. Πώς μια επέμβαση ρουτίνας κα-
τέληξε σε τραγωδία; Γιατί δεν υπήρξε σαφής 
και έγκαιρη ενημέρωση της οικογένειας; Και, 
κυρίως, ποιες ήταν οι συνθήκες που οδήγη-
σαν στον θάνατο της άτυχης γυναίκας; Η τρα-
γωδία αυτή υπενθυμίζει ότι η εμπιστοσύνη 
στις ιατρικές πράξεις δεν πρέπει να θεωρείται 
δεδομένη και ότι η ανάγκη για διαφάνεια και 
υπευθυνότητα είναι πιο επιτακτική από ποτέ.

Πατρών. Κατά την παραμονή των αστυνομι-
κών στο Νοσοκομείο ελήφθη Ένορκη Κατά-
θεση της μητέρας του ανήλικου, η οποία 
άφησε υπόνοιες σε βάρος της φίλης της, 
Μουρτζούκου Ειρήνης, χωρίς να αναφέρει 
συγκεκριμένα γεγονότα και ανέφερε ότι περί 
την ώρα 12:30 βρισκόταν στην οικία της με 
την Μουρτζούκου Ειρήνη και το παιδί. Το 
παιδί βρισκόταν εντός παιδικού καροτσιού 
περιπάτου στο καθιστικό του σπιτιού. Μετά 
από δίλεπτη περίπου απουσία της μητέρας 
στην τουαλέτα, όταν επέστρεψε και παρου-
σία της Μουρτζούκου Ειρήνης, διαπίστωσε 
ότι το παιδί είχε μυδριάσει. Άμεσα το πήγε 
σε διπλανό καναπέ, το χτύπησε στην πλάτη 
και έβγαλε πηγμένο γάλα. Εν συνεχεία κάλε-
σε συγγενικό της πρόσωπο και μετέφεραν το 
παιδί στο Νοσοκομείο. Την 15:00 ώρα της 
ιδίας (05-08-2024), μετέβησαν αστυνομικοί 

του Α.Τ. Ήλιδας στην οικία του τέκνου από 
κοινού με Αστυνομικούς του Τ.Α. Ήλιδας, 
όπου έγινε αυτοψία του χώρου και ελήφθη-
σαν φωτογραφίες, χωρίς να ανευρεθούν 
φάρμακα ή άλλες ουσίες εντός της οικίας. 
Διαπιστώθηκαν υπολείμματα από σημάδια 
εμετού σε καναπέ του καθιστικού. Απογευ-
ματινές ώρες της 05-08-2024 στο Α.Τ. Ήλιδας 
και στο Τ.Α. Ήλιδας ελήφθησαν συνολικά έξι 
καταθέσεις, η μία εκ των οποίων συμπληρω-
ματική της μητέρας, η οποία αναίρεσε κατη-
γορηματικά τα όσα είχε καταθέσει στο Νοσο-
κομείο σχετικά με υπόνοιες σε βάρος της 
φίλης της. Στο υπ’ αριθ. 143/24 απόσπασμα 
ληξιαρχικής πράξης θανάτου αναγράφεται 
απροσδιόριστη αιτία θανάτου, εν αναμονή 
αποτελεσμάτων τοξικολογικών εξετάσεων. 
Την 22-10-2024 μέσω e-mail η Ιατροδικαστι-
κή Υπηρεσία Πατρών γνώρισε στο Α.Τ. Ήλιδας 

ότι η απάντηση τους δεν είναι δυνατή, καθό-
τι δεν γίνεται παραλαβή του νεκροτομικού 
υλικού από το αρμόδιο παθολογοανατομικό 
εργαστήριο του Πανεπιστημίου Αθηνών. 5) 
Επιπρόσθετα αναφέρεται ότι προ δεκαετίας, 
ήτοι την 06/02/2014, το Α.Τ. Άργους είχε ενη-
μερωθεί από το Νοσοκομείο Άργους ότι την 
17:05 ώρα της ιδίας, διεκομίσθηκε από την 
μητέρα του η Μ.Ζ., γενν. 26/08/2012 (αδελ-
φή της Μουρτζούκου Ειρήνης) χωρίς τις αι-
σθήσεις της, όπου παρά τις προσπάθειες 
των ιατρών, δεν κατέστη δυνατή η ανάνηψή 
της και βεβαιώθηκε ο θάνατός της. Σύμφωνα 
με την ιατροδικαστική και τοξικολογική έκθε-
ση, η αιτία θανάτου του ανωτέρω παιδιού 
οφείλεται σε λοίμωξη κατώτερου αναπνευ-
στικού συστήματος και διάμεση πνευμονίτι-
δα της παιδικής ηλικίας». Αυτούσια αναδη-
μοσίευση από το toedolio5.gr
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Γεωργιάδης: Το ΠΑΣΟΚ επί Ανδρουλάκη επιστρέφει σε εποχές ακραίου λαϊκισμού

Σφοδρή κριτική άσκησε ο Υπουργός Υγείας 
Άδωνις Γεωργιάδης στο ΠΑΣΟΚ για την επιλο-
γή του να μην στηρίξει την τροπολογία για τα 
37.000 δωρεάν απογευματινά χειρουργεία. 
«Η απόφαση του ΠΑΣΟΚ να πει “παρών” στα 
δωρεάν απογευματινά χειρουργεία μου προ-
σφέρει δύο τεράστιες υπηρεσίες. Η πρώτη 
σε προσωπικό επίπεδο καθώς μου τα χαρί-
ζετε. Τα δωρεάν απογευματινά χειρουργεία 
σχεδιάστηκαν, νομοθετούνται και υλοποιού-
νται επί θητείας μου και το ΠΑΣΟΚ ψήφισε 
“παρών”. Δεν θα χρωστά κανείς έστω μια 
ηθική επιβράβευση στο ΠΑΣΟΚ. Το ΠΑΣΟΚ 
επί Ανδρουλάκη όχι μόνο γίνεται πράσινος 
ΣΥΡΙΖΑ αλλά επιστρέφει σε εποχές ακραίου 
λαϊκισμού» είπε ο κ. Γεωργιάδης. Ο υπουρ-
γός εξηγώντας τον τρόπο που θα λειτουργεί 
το σύστημα των δωρεάν χειρουργείων από 
28 Νοεμβρίου και απορρίπτοντας την κριτι-
κή της αντιπολίτευσης περί επιλογής ασθε-
νών είπε: «Την άλλη εβδομάδα κάθε κλινική 
θα ξεκινήσει τα τηλέφωνα ανά 20άδες. Θα 
ξεκινήσουν με τις 20 παλαιότερες αιτήσεις. 

Αν τελειώσουν τα πρώτα 20 θα συνεχίσουν 
με τα επόμενα 20, άρα δεν υπάρχει προ-
σωπική επιλογή του ιατρού. Θα πηγαίνουν 
ανά 20άδες από τα πίσω προς τα εμπρός. 
Από τα παλαιότερα στα πιο πρόσφατα. Θα 
πηγαίνουν από αυτούς που περιμένουν πε-
ρισσότερο προς αυτούς που περιμένουν λι-
γότερο». «Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή θεωρεί 
την συγκεκριμένη μεταρρύθμιση δομική» 
σημείωσε στην συνέχεια ο υπουργός. Ο κ. 
Γεωργιάδης σχολίασε την στάση του ΠΑΣΟΚ 
και στην τροπολογία για την ένταξη του υγει-
ονομικού προσωπικού στα βαρέα και ανθυ-
γιεινά. «Σας εξήγησε ο πρωθυπουργός πως 
αν την κάνουμε δεκτή θα βγουν σε πρόωρη 
συνταξιοδότηση 7.500 ιατροί την στιγμή που 
έχουμε ανάγκη από προσλήψεις. Απάντησε 
ο κ. Ανδρουλάκης αλλά και ο κ. Μάντζος ότι 
δεν ισχύει. Βγήκε σήμερα το πρωί η γραμ-
ματέας πολιτικού σχεδιασμού του ΠΑΣΟΚ 
η κυρία Διαμαντοπούλου σε συνέντευξη 
και είπε ότι δεν θα είναι 7.500 αλλά 2.000. 
Έχει και άλλο ενδιαφέρον η συνέντευξη. Γι’ 
αυτό το ΠΑΣΟΚ είπε “παρών” στα δωρεάν 
απογευματινά χειρουργεία. Γιατί το ΠΑΣΟΚ 
του Ανδρουλάκη έχει γίνει κόμμα που δεν 
μπορεί να αναλάβει την παραμικρή ευθύνη 
και μεταξύ τους δεν μπορούν αν συνεννοη-
θούν. Για να κυβερνήσεις την Ελλάδα πρέπει 
να είσαι σοβαρός και υπεύθυνος». Κάλυ-

ψη στο 70% των θέσεων ιατρών σε άγονες 
γραμμές  Ο κ. Γεωργιάδης αναφέρθηκε και 
στα αποτελέσματα της πρόσφατης ρύθμι-
σης για την παροχή επιπρόσθετων κινήτρων 
προς ιατρούς, προκειμένου να καλύψουν 
θέσεις σε νοσοκομεία άγονων γραμμών που 
παρέμεναν κενές για χρόνια. «Κάθε πολιτική 
απόφαση πρέπει να αξιολογείται στην εφαρ-
μογή της. Ψηφίσαμε τα νέα κριτήρια για την 
κάλυψη των θέσεων σε νοσοκομεία άγονων 
περιοχών που έβγαιναν συνεχώς άγονες. 
Προκηρύξαμε συνολικά 297 θέσεις με τα 
νέα κριτήρια. Έκλεισε η πλατφόρμα πριν από 
λίγο. Για τις 297 θέσεις που τα προηγούμε-
να χρόνια έβγαιναν όλες άγονες έχουμε σή-
μερα 201 αιτήσεις. Παραμένουν κενές οι 92 
που θα δούμε τι πρέπει να κάνουμε για να 
τις καλύψουμε και αυτές. Έχουμε καλύψει 
περίπου το 70%» είπε. «Στις κρίσιμες περι-
οχές έχουμε πάει σχετικά καλά. Παραμένει 
το πρόβλημα στην Κω που δεν πήγε κανέ-
νας. Στη Δράμα έχουμε καλύψει την ΜΕΘ 
όχι τους παθολόγους. Σε  Ξάνθη, Σέρρες, 
Σπάρτη, Άρτα αντιμετωπίσαμε το πρόβλημα. 
Έχουμε πρόβλημα με παθολόγους στην Δρά-
μα την Κω και την Κέρκυρα. Δεν μπορεί και 
αυτό να μην σας αρέσει και να είστε σε όλα 
“παρών” κύριοι του ΠΑΣΟΚ. Η πολιτική είναι 
εφαρμοσμένη τέχνη», πρόσθεσε. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το toedolio5.gr

Βορίδης: Κάνουμε πρωταθλητισμό στην Ευρώπη, στον ρυθμό ανάπτυξης
Τουρισμός, πρωτογενής τομέας, κτηματαγο-
ρά και μεταποίηση είναι οι αιχμές της ελληνι-
κής οικονομίας, που διαρκώς αναπτύσσεται, 
επεσήμανε ο υπουργός Επικρατείας Μάκης 
Βορίδης, σε συνέντευξή του στο «Σκάι 100,3». 

Ξεκινώντας από το ερώτημα, ποια είναι η 
κεντρική ιδέα της κυβέρνησης, ο υπουργός 
Επικρατείας ανέφερε πως κατά την άποψή 
του είναι «η ευρωπαϊκή σύγκλιση -και αυτό 
σημαίνει τη μεγάλη προσπάθεια να ανακτή-
σουμε το πολύ χαμένο έδαφος της 15ετίας 
της πτώχευσης». «Ναι, βελτιωνόμαστε, αλλά 
κακά τα ψέματα, το κατώφλι από το οποίο 
έχουμε ξεκινήσει, είναι πολύ χαμηλό. Άρα 
θέλει μια πολύ σημαντική δουλειά και προ-
σπάθεια που πρέπει να συνεχίσει να γίνεται. 
Βελτιώνεται τα τελευταία πέντε χρόνια, περά-
σαμε και την πανδημία…», δήλωσε εν προκει-
μένω. Και, υπογραμμίζοντας το γεγονός ότι η 
χώρα μας έχει τον ταχύτερο ρυθμό ανάπτυξης 
στην Ευρωπαϊκή Ένωση, εξήγησε παράλληλα 
ότι δεν είναι απλό και εφικτό τα 560 ευρώ 
(που ήταν ο κατώτατος μισθός) να γίνονται 
2.000. Όμως, επέμεινε, «κάνουμε πρωταθλη-
τισμό στον ρυθμό ανάπτυξης. Το κάνουμε με 
τον καλύτερο δυνατό τρόπο, με το καλύτερο 

αποτέλεσμα». Στη συνέχεια, μάλιστα, έφε-
ρε συγκεκριμένα παραδείγματα τομέων της 
εθνικής οικονομίας που μεγεθύνονται συ-
νεχώς. Πρώτο παράδειγμα, ο τουρισμός, ο 
οποίος «σπάει το ένα ρεκόρ μετά το άλλο -και 
πίσω από αυτό, είναι άνθρωποι». Δεύτερο 
παράδειγμα, ο πρωτογενής τομέας: «Το αγρο-
τικό εμπορικό ισοζύγιο σπάει το ένα ρεκόρ 
μετά το άλλο» και η Ελλάδα έχει γίνει εξαγω-
γική χώρα. Τρίτο παράδειγμα, η διαρκώς ανα-
πτυσσόμενη κτηματαγορά, με διπλάσια αξία 
γης και ακινήτων. Και τέταρτο, η μεταποίηση, 
η οποία «έχει αυξηθεί κατά 17%», τομέας 
στον οποίον επίσης γίνονται επενδύσεις. Μά-
λιστα, «η μεταποίηση, μετά από καιρό, έχει 
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μεγαλύτερη συνεισφορά στο ΑΕΠ από ό,τι ο 
τουρισμός», πρόσθεσε. Βεβαίως, η Ελλάδα 
δεν έγινε παράδεισος, διευκρίνισε και ζήτησε 
η κριτική να είναι γειωμένη και παραγωγική. 
Με την επισήμανση ότι η κυβέρνηση ακολου-
θεί το πρόγραμμα για το οποίο εξελέγη, ο κ. 
Βορίδης τόνισε ότι «η οικονομία συνεχίζει να 
αναπτύσσεται και να γεννά θέσεις εργασίας». 
Συγκεκριμένα, η ανεργία από το 19%, τώρα 
είναι στο 9,5%. Ενώ για τη μελέτη του ΟΟΣΑ 
παρατήρησε ότι σταματά στο 2022 και άρα, 
θα πρέπει να περιμένει κανείς να μπουν και 
τα επόμενα χρόνια, προκειμένου να εξαγά-
γει κανείς ασφαλέστερα συμπεράσματα. Δεν 
αλλάζει κανείς την αφετηρία, παρατήρησε ο 
ίδιος, όμως η Ελλάδα είναι τώρα η 4η καλύτε-
ρη χώρα σε ρυθμούς ανάπτυξης. Αλλάζοντας 
θέμα, σε αυτό της προστασίας του πολίτη, ο 
κ. Βορίδης εξήρε την αποτελεσματικότητα της 
αστυνομίας, καθώς καταγράφεται αύξηση 
20% στις συλλήψεις, με ταυτόχρονη αύξηση 
(10%) στους κρατουμένους. Η εγκληματικό-
τητα είναι ένα δύσκολο πρόβλημα, αναγνώ-
ρισε, αλλά η αστυνομία είναι παρούσα, ανέ-
φερε, με την ταυτόχρονη παρατήρηση ότι δεν 

επιλύονται προβλήματα με το πάτημα ενός 
κουμπιού. Σε ερώτημα για το μέγεθος του 
κράτους, αφού ανέφερε ότι «έχουμε φθάσει 
την ανεργία εκεί που ήταν το 2007», συμπλή-
ρωσε: «Το 2007 είχαμε αυτή την απεργία με 
1.100.000 δημοσίους υπαλλήλους, το 2024 
την έχουμε με 650.000 δημοσίους υπαλλή-
λους. Μίκρυνε το κράτος ή όχι;». Μεγάλο 
μέρος της ωριαίας συνέντευξης ασχολήθηκε 
με τα των αμερικανικών εκλογών, εκεί όπου 
ο υπουργός Επικρατείας παρέθεσε τέσσερις 
λόγους για την εκλογική νίκη του Ντόναλντ 
Τραμπ. Εν πρώτοις, η οικονομία είναι καθορι-
στική, σημείωσε και επικαλέσθηκε την πτώση 
του εισοδήματος επί ημερών Μπάιντεν (17% 
στους ασθενέστερους και 6% – 9% στη με-
σαία τάξη). Ο δεύτερος λόγος είναι η μετανά-
στευση, θέμα στο οποίο απέτυχε, όπως είπε, 
η διοίκηση Μπάιντεν σε σχέση με τις προσ-
δοκίες των Αμερικανών. Η τρίτη αιτία είναι 
ο λόγος υπέρ του οικονομικού προστατευτι-
σμού ειδικά στις βιομηχανικές περιοχές, με 
τον Ντόναλντ Τραμπ να επιχειρηματολογεί 
ότι η απάντηση στη διατήρηση των θέσεων 
εργασίας είναι η επιβολή δασμών, επί παρα-

δείγματι στα εισαγόμενα αυτοκίνητα. Θέμα 
το οποίο είχε αντιμετωπίσει ο κ. Βορίδης 
στην πρώτη κυβερνητική θητεία Τραμπ, που 
είχε βάλει δασμούς και πάλι. Τότε που ο κ. Βο-
ρίδης ήταν υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης 
και είχε ζητήσει εξαίρεση για ελληνικά προ-
ϊόντα που εξάγονται, όπως ροδάκινα, λάδι 
και φέτα. Εν κατακλείδι, δήλωσε δύσπιστος 
με την πολιτική των δασμών. Συνήθως «δεν 
δουλεύουν τα μέτρα αυτά», συμπέρανε. Ο 
τέταρτος λόγος της επικράτησης Τραμπ εί-
ναι η woke ατζέντα και στην Αμερική κάποια 
πράγματα έφθασαν στα άκρα, σημείωσε ο 
υπουργός Επικρατείας, αλλά η Ελλάδα είναι 
«πολύ μακριά από αυτές τις υπερβολές». Ο 
κ. Βορίδης εκτίμησε, τέλος, ότι ουδόλως κιν-
δυνεύει η φιλελεύθερη δημοκρατία από τον 
Ντ. Τραμπ, επικαλούμενος, συν τοις άλλοις, 
και την πρώτη θητεία του, ενώ δεν απέφυγε 
να χαρακτηρίσει «απαράδεκτη» την εισβολή 
στο Καπιτώλιο. Και υποστήριξε ότι ο κ. Τραμπ 
επισημαίνει σωστά τα ζητήματα, αλλά σε κά-
ποια θα έχει δυσκολία εφαρμογής. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το toedolio5.gr

Η Τουρκία διέκοψε τις διπλωματικές σχέσεις με το Ισραήλ! 

Η Τουρκία διέκοψε τις διπλωματικές σχέσεις 
με το Ισραήλ, όπως δήλωσε ο πρόεδρος της 
χώρας Ρετζέπ Ταγίπ Ερντογάν. Ο Ερντογάν 
πρόσθεσε ότι η Άγκυρα δεν θα κάνει κα-
μιά κίνηση για να αναπτύξει τη συνεργασία 
στο μέλλον. Ζήτησε μάλιστα από τον μου-
σουλμανικό κόσμο να ενωθεί ενάντια στο 
Ισραήλ. Η απόφαση Ερντογάν σημαίνει νέα 
ανακατανομή στην Μέση Ανατολή. Πιθανό-

τατα να έχει επιπτώσεις και στις σχέσεις της 
Τουρκίας με τις ΗΠΑ του Ν.Τραμπ. Σε τόσο 
άσχημο στάδιο είχα να βρεθούν οι τουρ-
κοϊσραηλινές σχέσεις από το 2010 μετά τα 
γεγονότα με το Μαβί Μαρμαρά (το οποίο 
αφορούσε και πάλι την Γάζα). Από την αρχή 
της επιχείρησης του Ισραήλ στην Λωρίδα 
της Γάζας τον Οκτώβριο του 2023, η Τουρ-
κία καταδίκασε τις ενέργειες του Τελ Αβίβ. 
Το τουρκικό υπουργείο Άμυνας του Γιασάν 
Γκιουλέρ το πρωί εξέδωσε μια ανακοίνωση 
με την οποία προειδοποιεί ότι  «το Ισραήλ 
μπορεί να επιτεθεί στην Τουρκία και να ξε-

κινήσει Γ’ Παγκόσμιος Πόλεμος». Ο Γιασάν 
Γκιουλέρ υπογράμμισε ότι ισραηλινά μαχη-
τικά αεροσκάφη επιχειρούν και βομβάρδι-
σαν στόχους στη Συρία, σε απόσταση μόλις 
35 χιλιομέτρων από το τουρκικό έδαφος. 
Την ίδια ώρα, ο τουρκικός Τύπος σήμερα δι-
ακινεί σενάρια ότι το Ισραήλ με τους Κούρ-
δους θέλει να ιδρύσει ένα δεύτερο Ισραήλ, 
δηλαδή ένα ανεξάρτητο Κουρδιστάν. Μά-
λιστα, προβάλλεται και χάρτης που δείχνει 
περιοχές της Τουρκίας ως μέρος του Κουρ-
διστάν. Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
toedolio5.gr

ΣΥΡΙΖΑ: Η Ξενογιαννακοπούλου πρόεδρος της Εφορευτικής για τις εκλογές
Στη συγκρότηση της Κεντρικής Εφορευ-
τικής Επιτροπής με ευθύνη τη διεξαγωγή 
των εσωκομματικών εκλογών προχώρησε 
σήμερα η Κουμουνδούρου. Συγκεκριμένα, 
με απόφαση της Πολιτικής Γραμματείας 
ορίστηκε η Κεντρική Εφορευτική Επιτροπή 
για τις εκλογές Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ, 
που απαρτίζεται από τους/τις: Ξενογιαν-
νακοπούλου Μαριλίζα, Πρόεδρος Αλεξιά-
δης Τρύφων Κοντονάσιος Σωτήρης Λιάκου 
Ελπίδα Μαστροπέρρου Λουκία Μορφίδης 

Κώστας Μπατζιά Ντίνα Αυ-
τούσια αναδημοσίευση από 
το toedolio5.gr
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Αγρίνιο: Χωρίς δικηγόρο στον ανακριτή ο 30χρονος δολοφόνος της Δώρας

Στην εντατική νοσηλεύεται το μωράκι της 
δίνοντας μάχη για τη ζωή – Η κοπέλα είχε 
δύσκολη εγκυμοσύνη και μετέβη σε ιδιω-
τικό νοσοκομείο των Αθηνών – Οι πρώτες 
ενδείξεις δείχνουν ανακοπή. Σοκαριστική 
είναι η είδηση του θανάτου 35χρονης εγκύ-
ου από τη Ρόδο, που έχασε τη ζωή της μέσα 
σε λίγα 24ωρα αφότου οι γιατροί ιδιωτικού 
νοσοκομείου των Αθηνών της έδωσαν εξι-
τήριο και της είπαν να περιμένει για να μπει 
ξανά στο νοσοκομείο. Την ίδια ώρα, το μω-

ράκι της δίνει μάχη για τη ζωή του στη ΜΕΘ. 
Σύμφωνα με τη rodiaki.gr, η 35χρονη Ειρήνη 
– Δέσποινα Δημητράκη – Αρώνη ήταν έγκυ-
ος στον 7ο μήνα. Συγγενικά της πρόσωπα 
αναφέρουν ότι είχε δύσκολη εγκυμοσύνη. 
Γι’ αυτό και αποφάσισε να μεταβεί σε ιδι-
ωτικό νοσοκομείο των Αθηνών, για να πα-
ρακολουθείται από γιατρούς. Η γυναίκα 
σχεδίαζε να κάνει θρησκευτικό γάμο με τον 
Βασίλη Αρώνη τον περασμένο Σεπτέμβριο. 
Όμως ο γάμος αναβλήθηκε, γιατί η ίδια δεν 
έπρεπε να ταλαιπωρηθεί και να κουραστεί. 
Το ζευγάρι παντρεύτηκε στις 31 Οκτωβρί-
ου με πολιτικό γάμο μέσα στο νοσοκομείο, 
ενώ σχεδίαζαν τον θρησκευτικό γάμο για 
μετά τη γέννα του παιδιού τους. Οι γιατροί 
του νοσοκομείου, σύμφωνα πάντα με τη 
rodiaki.gr, στις 6 Νοεμβρίου έδωσαν εξιτή-

ριο στην 35χρονη. Πλην όμως της ζήτησαν 
να παραμείνει στην Αθήνα και να πηγαίνει 
για έλεγχο πρωί και απόγευμα, κάτι που 
έγινε. Το βράδυ της Κυριακής όμως, κι ενώ 
όλη η οικογένεια βρίσκονταν στο σπίτι που 
είχαν ενοικιάσει κοντά στο Νοσοκομείο, η 
γυναίκα υπέστη ανακοπή, σύμφωνα με τις 
πρώτες ενδείξεις. Αμέσως κλήθηκε ασθε-
νοφόρο του ΕΚΑΒ και του ιδιωτικού Νοσο-
κομείου στην Αθήνα, που έφθασαν σχεδόν 
ταυτόχρονα. Επίσης, γιατρός του νοσοκο-
μείου που βρίσκονταν πολύ κοντά, μετέβη 
και προχώρησε σε διαδικασίες ανάνηψης. 
Δυστυχώς ήταν αργά. Αμέσως η γυναίκα με-
ταφέρθηκε στο νοσοκομείο όπου της αφαί-
ρεσαν το μωράκι της, που νοσηλεύεται στη 
ΜΕΥ. Η κηδεία της θα γίνει την Παρασκευή 
15 Νοεμβρίου στη Ρόδο.   

Επιτήδειοι έπεισαν να πετάξει 30.000 ευρώ από το μπαλκόνι
Απάτη σε βάρος 75χρονης γυναίκας στις 
Σέρρες. Άγνωστος άνδρας της τηλεφώνησε 
και της είπε για δήθεν τροχαίο της κόρης 
της. Σύμφωνα με πληροφορίες ο άγνωστος 
τηλεφώνησε στην 75χρονη, της είπε ότι εί-
ναι ο διευθυντής του Γενικού Νοσοκομείου 
Σερρών και ότι η κόρη της είχε τροχαίο και 
χρειάζεται άμεσα να υποβληθεί σε χειρουρ-
γική επέμβαση. Ο δράστης την έπεισε να 

συγκεντρώσει όσα χρήματα είχε στο σπίτι 
και να του τα πετάξει μέσα σε σακούλα από 
το μπαλκόνι της για να «σωθεί» η κόρη της.  
Η ηλικιωμένη έβαλε στη σακούλα 30.000 
ευρώ, τα οποία παρέλαβε άγνωστη γυναί-
κα συνεργός του δράστη που περίμενε από 
κάτω. Λίγα λεπτά αργότερα, την επισκέφθη-
κε η κόρη της και τότε κατάλαβε ότι έπεσε 
θύμα απάτης. Αυτούσια αναδημοσίευση από το toedolio5.gr

Ιδού ο τιμοκατάλογος των όπλων που πουλούσε η σπείρα στην Δυτική Αττική

Εκτός από τα φυσίγγια και τις πλαστές πι-

νακίδες που εντόπισαν οι αστυνομικοί σε 
έρευνα για το κύκλωμα που πουλούσε 
όπλα στη Δυτική Αττική, βρήκαν ακόμη και 
ένα σημειωματάριο με τις… τιμές πώλησης 
των όπλων.Όπως φαίνεται στη φωτογρα-
φία το οπλοπολυβόλο το χρέωναν… 1.700 
ευρώ, ενώ ένα πιστόλι Glock το έδιναν ένα-
ντι 2.200 ευρώ.Σημειώνεται ότι οι τέσσερις 
από τους πέντε συλληφθέντες προφυλακί-

στηκαν μετά από εντολή του ανακριτή που 
χειρίζεται την υπόθεση.Οι Αρχές εκτιμούν 
ότι πρόκειται για τον βασικό προμηθευτή 
όπλων και εκρηκτικών στη νύχτα, ενώ συνε-
χίζουν την έρευνα καθώς εκτιμούν ότι ποσό-
τητα των εκρηκτικών και των όπλων κατέλη-
γε και στην εγχώρια τρομοκρατία. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το toedolio5.gr
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Γανίτας Αργύρης – Ιδιοκτήτης του vapetopia.gr – Συνέντευξη στον Μένιο Φουρθιώτη

Ερώτηση: Πόσα χρόνια ασχολείστε επαγ-
γελματικά με το ηλεκτρονικό τσιγάρο – ηλε-
κτρονική συσκευή ατμίσματος – άτμισμα και 
πως προέκυψε να ασχοληθείτε με αυτόν τον 
κλάδο – τομέα; Αργύρης Γανίτας: Ξεκίνησα 
να ασχολούμαι επαγγελματικά με αυτό τον 
κλάδο στα μέσα του 2010 έχοντας ήδη ξεκι-
νήσει προσωπικά σαν χρήστης από το 2009 
έπειτα από παρότρυνση του πνευμονολό-
γου μου. Θέλησα να ασχοληθώ με αυτό για 
να βοηθήσω περισσότερο κόσμο, όταν πλέον 
είχα πειστεί και εγώ ο ίδιος για τα πλεονεκτή-
ματα που έχει στην υγεία συγκριτικά με το 
συμβατικό τσιγάρο. Ερώτηση: Πείτε μας για 
την πορεία σας μέχρι και σήμερα σχετικά με 
το ηλεκτρονικό τσιγάρο; Αργύρης Γανίτας: Το 
2010 ξεκίνησα δειλά με ένα κατάστημα λια-
νικής πώλησης στην περιοχή που κατοικώ, 
σε συνεργασία με ένα μεγάλο brand της τότε 
εποχής, έως και τα μέσα του 2011. Τότε είχε 
ξεκινήσει να γίνεται ευρέως γνωστό το ηλε-
κτρονικό τσιγάρο ως εναλλακτικός τρόπος 
διακοπής του καπνίσματος. Τότε επεκτάθηκα 
και άνοιξα ακόμα τρία καταστήματα λιανικής, 
Σύνταγμα – Περιστέρι – Πανόρμου, έχοντας 
πλέον βοηθήσει πολύ κόσμο να διακόψει το 
κάπνισμα. Το 2017 η εταιρεία μου αποτελού-

νταν από 7 καταστήματα στην Αττική, ένα ερ-
γαστήριο παρασκευής υγρών αναπλήρωσης 
ηλεκτρονικού τσιγάρου και τμήμα χονδρικής 
πώλησης, που προμηθεύαμε πολλά σημεία 
σε όλη την Ελλάδα. Ερώτηση: Αφού είχατε 
μεγάλη εταιρεία γνωστή σε όλη την χώρα, 
πως σας προέκυψε η εταιρεία VapeTopia; Αρ-
γύρης Γανίτας: Η VapeTopia ξεκίνησε το 2020 
έπειτα από δική μου απόφαση να αποχωρή-
σω από την ήδη υπάρχουσα εταιρεία και να 
πουλήσω το ποσοστό μου στον τότε συνέται-
ρο μου και να αρχίσω πάλι από την αρχή μια 
εταιρεία, η οποία θα λειτουργεί έτσι όπως θα 
την ήθελα εγώ και να πατάει πάνω στις δικές 
μου γνώσεις για το αντικείμενο. Ερώτηση: Σε 
ποιους απευθύνεται το ηλεκτρονικό τσιγά-
ρο; Αργύρης Γανίτας: Το ηλεκτρονικό τσιγάρο 
απευθύνεται σε όλο τον κόσμο άνω των 18 
και είναι καπνιστές. Εννοείται ότι κάποιος που 
δεν καπνίζει δεν χρειάζεται καν να δοκιμάσει.  
Ερώτηση: Τι κέρδος θα έχει κάποιος, ο οποί-
ος θα θελήσει να κάνει την μετάβαση από το 
συμβατικό τσιγάρο, στο ηλεκτρονικό (υγεί-
α-οικονομία) Αργύρης Γανίτας: Ένα μεγάλο 
όφελος, προσωπικά για εμένα, είναι σίγουρα 
το κομμάτι της υγείας. Από πολλές έρευνες 
που έχουν γίνει στο διάστημα 2010-2024, 
έχουν καταλήξει στο συμπέρασμα ότι είναι 
κατά 95% λιγότερο βλαβερό από το συμβατι-
κό, δεν επιβαρύνει τον οργανισμό στον βαθ-
μό του τσιγάρου, δεν δημιουργεί παθητικούς 
καπνιστές και σε πολύ μικρό διάστημα γίνεται 
εμφανές στον κάθε χρήστη ότι υπάρχει μια 
βελτίωση στον οργανισμό. Τώρα από οικονο-
μικής απόψεως, είναι αρκετά πιο οικονομικό 
διότι τα έξοδα συντήρησης είναι χαμηλότερα 
από το να αγοράζεις πακέτα τσιγάρα κάθε 
μέρα. Παραδείγματος χάρη, κάποιος που κά-

νει 2 πακέτα την ημέρα, χρειάζεται τον μήνα 
περίπου 300 ευρώ, ενώ με το ηλεκτρονικό 
τσιγάρο το κόστος είναι περίπου στα 90 ευρώ. 
Ερώτηση: Πως θα περιγράφατε την VapeTopia 
σαν εταιρεία στο χώρο και τι παρέχει στους 
πελάτες της; Αργύρης Γανίτας: Η VapeTopia 
είναι δίπλα στον κάθε πελάτη ξεχωριστά διότι 
δεν έχουν όλοι τις ίδιες ανάγκες. Υπάρχουν δι-
άφορες κατηγορίες χρηστών, όπως παράδειγ-
μα οι απλοί χρήστες (όπως τους λέμε εμείς) 
που θέλουν να κόψουν το τσιγάρο, οι χρήστες 
οι οποίοι θέλουν να συνεχίζουν να καπνίζουν 
αλλά μέσω του ατμίσματος και υπάρχει και η 
κατηγορία των χρηστών που έρχονται σε εμάς 
λόγω κάποιου σοβαρού προβλήματος υγείας 
και έπειτα από παρότρυνση των γιατρών τους 
(εφόσον δεν μπορούν να το κόψουν, τουλάχι-
στον ας ατμίσουν). Σε αυτούς είμαστε πάντα 
πιο κοντά γιατί λόγω του οποιουδήποτε προ-
βλήματος υγείας έχουν, θέλουν και μια πα-
ραπάνω στήριξη από τους άλλους. Ο σκοπός 
της VapeTopia είναι να βρίσκεται δίπλα στον 
κάθε πελάτη – χρήστη που θέλει να πετάξει 
από πάνω του την κακή και βλαβερή συνή-
θεια του τσιγάρου. Ερώτηση: Τι θα λέγατε σε 
κάποιον που σκέφτεται να ξεκινήσει το ηλε-
κτρονικό τσιγάρο αλλά φοβάται να πάρει την 
απόφαση λόγω όλων αυτών που μπορεί να 
ακούγονται; Αργύρης Γανίτας: Δυστυχώς στην 
Ελλάδα υπάρχει πολύ μεγάλη παραπληροφό-
ρηση στο συγκεκριμένο θέμα, σε αντίθεση με 
άλλες χώρες στις οποίες συνταγογραφείται 
κιόλας. Όποιος φοβάται μπορεί να μας επι-
σκεφθεί και να του λύσουμε όλες τις απορίες 
πάνω στο ηλεκτρονικό τσιγάρο (αν και απορώ 
πως κάποιος που καπνίζει φοβάται οτιδήπο-
τε άλλο). VapeTopia Εθνικής Αντιστάσεως 12, 
18531 Πειραιάς Τηλ. 210 417 4746
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